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رئیسقوهقضائیه:

 اصلی ترین راهکار پیشگیری 
از فساد شفاف سازی نظام اقتصادی کشور است 

صالحی:کتابخانهعموميميتواند
حیاتمجدديراتجربهکند

 مهدوي کیا نماینده آسیا در نهاد 
قانونگذاري فوتبال

اسلامی:واممسکنملیازسازندگانبه
خریدارانقابلانتقالاست

مقیمی:آمادهنوسازيسریعناوگان
حملونقلعموميهستیم

 خداداد غریب پور: تأمین سنگ آهن فولاد مبارکه 
از اولویت های ایمیدرو

عظیمیان: خام فروشی و عدم تخصیص سنگ آهن 
داخلی معضل اصلی فولادسازان کشور است 
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مالیات پولی است که براساس قانون توسط مردم یک جامعه 
برای تأمین مخارج عمومی به دولت پرداخت می شود .

حجه الاســام دکتر حسن روحانی ، رئیس جمهور در جلسه 
بررســی اجرای سیاست های مالیاتی گفت :  اخذ مالیات باید 
همراه با شفافیت باشد ، تأکید بر ضرورت الکترونیکی کردن 

نظام مالیاتی کشور برای جلوگیری از فرار مالیاتی 
مقامات مالیاتی مرتبا" اشاره به وجود فرار مالیاتی در کشور 
دارند که  امید اســت شفافیت قضیه ، درونی  و برونی بهتر 
روشن شود و نظام هوشمند مالیاتی اجرائی گردد . اما  آمار 
وصول مالیات در سال 1397 ، بالغ بر 109 هزار میلیارد تومان 
بوده در حالیکه امــکان دریافت بیش از هزار هزار میلیارد 
تومان مالیات قابل وصول است البته نه ، از مؤدیانی که دارای 
پرونده مالیاتی هستند ) حداقل درصدی اندک ( اما مؤدیان 
جدید که فرار مالیاتی دارند کجایند فلذا شفافیت درونی و 

برونی لازم است .
ادامه در صفحه 8

سلیمانی: پرداخت خسارات زیاندیدگان اجتماع 
بزرگ اربعین بیش از حق بیمه های دریافتی است
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 ضربه بزرگ اطلاعات سپاه 
به سازمان اطلاعاتی فرانسه و اسرائیل

اگرشمادراینمسیر
حقثابتقدمباشید،
کشورودنیااصلاحو
بشریتازمنافعآن
بهرهمندمیشود

رهبرمعظمانقلاباسلامی:

 حقوق بشر 
 آمریکایی؟! 

یک سال از بازداشت غیر قانونی 
دانشمند ایرانی در آمریکا گذشت 

ستاری:مشهدبهشهری
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هفتهنامهاقتصادیایران

باحضوررهبرمعظمانقلاب
اسلامیدرحسینیهامام
خمینی)ره(؛
مراسمعزاداری
اربعینحسینی
علیهالسلام
برگزارشد

دراربعینشهادتسیدوسالارشــهیدان،حسینیهامامخمینی)ره(
میزبانهیئتهایدانشجوییازسراسرکشوربودودانشجویانعزادار
درحضوررهبرمعظمانقلاباســلامی،همنوابازائرانکربلایمعلّی
فریاد»لبیکیاحسین«ســردادند.حضرتآیتاللهخامنهایدراین
مراسمدرسخنانکوتاهیباتشکرازمراسمعزاداریپرشوروباصفای
جوانان،خطاببهآنانگفتند:صفاونورانیتشماعزیزانبسیارمغتنم
اســتوبندههموارهازخداوندمتعالمسألتمیکنمکهماوشمارا
هموارهدرمسیرمســتقیمثابتقدمبدارد،چراکهاگرشمادراین
مسیرحقثابتقدمباشید،کشورودنیااصلاحوبشریتازمنافعآن
بهرهمندمیشــود.همچنینحجتالاسلامسعدیسخنرانمراسم،

گفتمانمقاومتملتایرانرابرگرفتهازمقاومتحسینی)ع(خواندو
افزود:جریانسلطهواستکباربهدنبالآناستکهبهوسیلهتریبونهای
پرشــمارتبلیغاتیخود،جایحقوباطلراعــوضکنداماهمچنانکه
حضرتامامســجادوحضرتزینبکبریدرکوفهوشامباسخنان
روشنگرخودحکومتامویرارسواکردند،امروزنیزبایدتریبونهای
جریانحق،حرفاسلاموانقلابراباقدرتبیانوالقائاتنظامسلطه
راافشاکنند.دراینمراسمهمچنینآقایانحنیفطاهریومطیعیبه
قرائتزیــارتاربعینوذکرمصیبتونوحــهبرمصائبحضرت
سیدالشهداءعلیهالسلامواهلبیتایشانپرداختند.درپایانمراسم،

نمازظهروعصربهامامترهبرانقلاباسلامیاقامهشد.

ارتشبهخودميبالدکهازنظام
دربرابرتهدیداتدشمندفاعميکند

فرمانــده نيــروي 
هوايي ارتش گفت: ارتش 
به خود مي بالد که از نظام 
در برابر تهديدات دشمن 
دفــاع مي کند.به گزارش 
خبرگــزاري مهــر، امير 
ســرتيپ خلبــان عزيز 
نصيــرزاده به مناســبت 
ســالروز تشــکيل نهاد 
مقدس عقيدتي سياسي، 
بــه همــراه جمعــي از 
فرماندهان اين نيرو ضمن 

بازديد از پايگاه وحدتي دزفول، با کارکنان عقيدتي سياسي اين يگان 
ديدار کرد.وي در اين ديدار صميمانه که در حاشــيه بازديد از مرز 
چذابه صورت گرفت، ضمن تبريک ســالروز تشکيل نهاد مقدس 
عقيدتي سياســي اظهار کرد: همکاري کارکنان صديق عقيدتي 
سياسي با سامانه فرماندهي از برکات نظام مقدس جمهوري اسلامي 
است.نصيرزاده با بيان اينکه ثمره فعاليت هاي نهاد عقيدتي سياسي 
در ارتش به وضوح مشهود و قابل رويت است ،اظهار کرد: امروز ارتش 
ما به خود مي بالد که در ســايه رهبري داهيانه مقام معظم رهبري 
)مدظله العالي( با کارکناني مکتبي و انقلابي از کيان نظام مقدس 
جمهوري اســلامي در برابر تهديدات دشمنان دفاع مي کند و اين 
همان هدف بنيانگذار انقلاب از تأسيس نهاد عقيدتي سياسي در 
ارتش است.فرمانده نيروي هوايي در ادامه با ابراز رضايت و خوشحالي 
از همکاري، همدلي، تلاش و فعاليت هاي شــبانه روزي فرهنگي 
عقيدتي سياسي پايگاه وحدتي دزفول با سامانه فرماندهي اين يگان 
تصريح کرد: موفقيت هاي کارکنــان و خانواده هاي اين پايگاه در 
مسابقات قرآن و حديث، نيروي هوايي، ارتش و نيروهاي مسلح، برپايي 
نمايشــگاه بزرگ هوايي راهيان نور در ايــام نوروز و ميزباني زائرين 
کربلاي معلي در ايام اربعين حسيني بخشي از نتايج اين هماهنگي 
و تعامل اســت.نصيرزاده خاطرنشــان کرد: اميدوارم اين تعامل و 
همبستگي ميان کارکنان ارتش و سامانه عقيدتي سياسي زمينه هاي 

پيشرفت ارتش مکتبي جمهوري اسلامي را در پي داشته باشد.
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رئیسقوهقضائیه:
اصلیترینراهکارپیشگیریازفساد

شفافسازینظاماقتصادیکشوراست
رئيس قوه قضائيه با تاکيد 
بر ضرورت پيشگيری از 
مفاسد اقتصادی، گفت: 
راهــکار  اصلی تريــن 
پيشــگيری از فســاد، 
نظــام  شفاف ســازی 
و  کشــور  اقتصــادی 
شفافيت  نهادينه سازی 

است.
به گزارش اعتبار به 
نقل از  روابط عمومی قوه 
آيــت الله  قضائيــه، 

سيدابراهيم رئيسی در جلسه ديروز شورای عالی قوه قضائيه، 
با اشــاره به راهبرد جمهوری اسلامی از ابتدای پيروزی انقلاب 
اسلامی، اظهار داشت: براساس آنچه امام راحل )ره( و مقام معظم 
رهبری برای ما ترســيم کرده اند، تعامل سازنده و همکاری با 
دولت ها و ملت ها و همچنين مقاومت و ايستادگی فعال در مقابل 
دشمنانی نظير آمريکا، راهبرد اصلی و اساسی جمهوری اسلامی 

در همه اين سال ها بوده است و همچنان خواهد بود.
دشمنان دنبال رفع مشکل ملت ما نیستند

رئيسی با بيان اينکه مردم و دولتمردان نيز همواره به اين 
راهبرد پايبند بوده اند و امــروز همين راهبرد می تواند موجب 
توانمندی همه ملت های مســلمان باشــد، خاطرنشان کرد: 
دشمنانی که امروز دم از مذاکره می زنند، دنبال رفع مشکل ملت 
ما نيستند بلکه با تحميل توافق های ظالمانه در پی کاهش نقش 
جمهوری اسلامی در منطقه، شکست راهبرد مقاومت و ايجاد 

اختلاف در داخل کشورند.
پیشگیری از مفاسد اقتصادی با شفافیت

وی در بخش ديگری از سخنان خود بر ضرورت پيشگيری 
از مفاســد اقتصادی تاکيــد کرد و گفــت: اصلی ترين راهکار 
پيشــگيری از فســاد، شفاف ســازی نظام اقتصادی کشور و 
نهادينه سازی شفافيت است. بر اين اساس، سامانه های مربوطه 
در بخش گمرکات، بانک ها، امور مالياتی و... بايد فعال و به يکديگر 
مرتبط شوند تا کارآفرين، سرمايه گذار، بازرگان و تسهيلات گير، 

در يک بستر هوشمند، نظارت پذير شوند.
حراست ها اجازه شکل گیری فساد را ندهند

رئيس دستگاه قضا با اشاره به نقش هيئت های رسيدگی به 
تخلفات اداری در پيشــگيری از مفاســد نيز اظهار داشت: اين 
هيئت ها ابزاری برای خود ادارات و دستگاه ها هستند که البته 
نبايد فقط به کارمندان پايين بلکه در همه سطوح بايد توجه لازم 
را داشته باشند و فعال کردن اين هيئت ها می تواند بسيار کارآمد 
باشد. از سوی ديگر، فعال شدن حراست ها به عنوان چشم بينای 
مديران بســيار مهم است و بايد با حساسيت و پيگيری جدی، 
اجازه شکل گيری فساد را ندهند. به هر حال نظارت های درون 
ســازمانی بهترين راهکار برای ديدن مسائل و رفع کاستی ها و 

نواقص پيش از تبديل شدن مسئله به بحران و معضل است.
دستور پیگیری ایجاد اردوگاه های بازپروری معتادان

رئيســی بر لزوم توجه هر چه بيشتر به زندان ها و بهبود 
وضعيت زندانيان در سراسر کشور تاکيد کرد و بار ديگر از همه 
مراجع قضايی خواست که با بهره مندی از ظرفيت های قانونی، 
در جهت سياست حبس زدايی و کاهش جمعيت کيفری حرکت 

کنند.
وی با اشاره به اعلام آمادگی ستاد مبارزه با مواد مخدر برای 
ايجاد اردوگاه های بازپروری معتادان، دستور پيگيری اين موضوع 
را صــادر کرد تا با ايجاد اين اردوگاه ها، هيچ معتادی در زندان ها 
نباشد. براســاس اين گزارش، ادامه بحث و بررسی درخصوص 
اصلاح موادی از قانون آيين دادرســی کيفری، در دســتور کار 
مسئولان عالی قضايی قرار داشت و مواردی از آن به تصويب رسيد.

 ســخنگوی قوه قضائيه در 
دوازدهمين نشست خبری 
با اصحــاب رســانه درباره 
مهم ترين پرونده های قضايی 
از تأکيدات آيت الله رئيسی 
دربــاره احــکام کارگران 
هفت تپه، پيگيری حقوقی 
استاد ايرانی بازداشت شده 
در امريکا، دستگيری روح الله 
زم و تعــدادی از مديــران 
متخلف در ماجرای سيل و 

بازگشت قابل توجهی از اموال به بيت المال خبر داد. 
علیرضا سزاوار 

سخنگوی قوه قضائيه با اشــاره به اينکه رئيس قوه قضائيه به 
دستگاه های متولی گفته که بايد آخرين بار باشد برکات الهی 
بر ای مردم مشــکل ايجاد می کند، بيان کرد: در مقام تذکر به 
مسئولان ذی ربط اعلام می کنم با هدف پيشگيری از حوادث 
بازنگری در حوزه مســيل های رود هــا و رفع تجاوزات حوزه 
رودخانه ها و لايروبی رودخانه ها و مسيل ها در اسرع وقت اقدام 
کنند و وظايف خود را انجام دهند تا شــاهد حوادث ديگری 

نباشيم.
وضعیت مدیران متخلف

غلامحسين اســماعيلی افزود: در سيل گذشته بررسی های 
زيادی توسط سازمان بازرسی کل کشور و دادستانی ها صورت 
گرفت و ۱۴۰مدير فعلی و سابق به محاکم معرفی شدند و برای 
۱۰۵مدير فعلی و ســابق پرونده تشکيل شــد. در مجموع 
۲۴۵مديــر در ادوار مختلف به دليل قصور در انجام کار تحت 

تعقيب قرار گرفتند.
پول هایی که به خزانه برمی گردد

سخنگوی دستگاه قضا خاطرنشــان کرد: در دادسرای ويژه 
جرائم اقتصادی تهران در ۹۱فقره پرونده اين دادسرا، نزديک 
بــه ۷هزار ميليارد تومان وجه نقد به خزانه اســترداد شــد. 
همچنين ۸۷ميليــون و ۸۳۱ هزار و ۳۳۷ يورو به خزانه پس 
داده شد و ۱۲ ميليون و ۹۰۳ هزار و ۵۴۳ دلار استرداد و ۲۹۴ 
ميليون و ۳۰۳ هزار و ۱۴۷ درهم امارات هم به خزانه بازگشت. 
اسماعيلی در رابطه با ميزان بازگشت تسهيلات ارزی به خزانه 
گفت: يک بار اعلام شد که ۴۵ درصد از ارز اختصاص داده پس 
داده شــد و رئيس کل بانک مرکزی گفتند که ۷۵ درصد ارز 
بازگشته است. سخنگوی دستگاه قضا ادامه داد: گزارشی برای 
من واصل شده که کلی اســت و آن را به ضابطان و اطلاعات 
سپاه ارسال کرديم و در حال تحقيق هستند. گزارش های اوليه 
نشان می دهد، به فردی که چندين بار ارز گرفته و به تعهدات 
خود عمل نکرده باز هم ارز داده شد و تاريخی برای پس دادن 

ارز در نظر گرفته نشده است.
اطاعات ذی قیمت از زم

وی در رابطه با دستگيری روح الله زم گفت: در اين رابطه بايد 
از اطلاعات ســپاه تشــکر کنم. تاکنون غير از روح الله زم فرد 
ديگری از بخش های ديگر چه در دولت و چه در قوه قضائيه و 
نيرو های مســلح بازداشت نشده و بی جهت کسی گمانه زنی 
نکند و انگشــت اتهام به طرف کسی دراز نشود و اجازه دهند 
نيرو های امنيتی کار خود را انجام دهند، البته ما با دستگيری 
ايــن فــرد اطلاعات گــران قيمتــی را به دســت آورديم. 
فريب خــوردگان با عذرخواهی از اشــتباهات قبلی حتماً از 

ارفاقات قانونی برخوردار می شوند.
توجه به کارگران هفت تپه

ســخنگوی دستگاه قضا در پاسخ به ســؤالی درباره احکام 
کارگران هفت تپه و تجديدنظر در آن ها با عنايت به تأکيدات 
آيت الله رئيســی هم گفت: چهار نفر از اين افراد قرار است 
تأمين شــان تخفيف پيدا کند و اگــر وثيقه های تأمينی را 
بسپارند، آزاد می شــوند. در اين پرونده ها گفته شده وقت 
نزديک داده شود که انجام شد و شايد تا کمتر از يک ماه ديگر 
رأی صادر شــود. به همه قضات اعلام شد که در تصميمات 
قانونی خود سياست کيفری متناسب را اتخاذ کنند، اما صدور 

رأی با قاضی دادگاه است.
اقدامات مهم یک ماه اخیر

اسماعيلی درباره آخرين پيگيری های حقوقی پرونده مسعود 
سليمانی که در امريکا بازداشت شده است هم گفت: شرايط 
نگهداری وی در زندان اصلاً مناسب نيست. به ويژه در يک ماهه 
اخير همکاری بين وزارت خارجه، دبير شــورای عالی امنيت 
ملی و قوه قضائيه در جهت پيگيری های حقوقی و بين المللی 
درباره وضعيت اين شهروند انجام شده و تا امروز روند خوبی را 

طی کرده است.
حل مشکات روغن نباتی جهان و هپکو

سخنگوی دستگاه قضا همچنين افزود: رئيس دستگاه قضا در 
سفر های استانی به دنبال شناسايی معضلات و مشکلات مردم 
در حوزه های قضايی و غيرقضايی مرتبط با قوه قضائيه است. در 
سفر به استان زنجان با گذشت زمان اندک مشکلات کارگران 
روغن نباتی جهان برطرف شد و با پيگيری قوه قضائيه و اقدام 
دولت، مشکلات کارگران هپکو هم حل شد. وی در نهايت درباره 
حکم برادر رئيس جمهور هم گفت: حکم قطعی حسين فريدون 
صادر شده و داشتن انتصاب با فردی در رسيدگی به پرونده برای 
کسی امتياز حساب نمی شود. البته تعدادی از اعضای اين پرونده 
هنوز محاکمه نشــده اند. وی در پاسخ به سؤالی درباره آخرين 
وضعيت پرونده شهرام جزايری و اينکه آيا حکم اين پرونده صادر 
شده يا خير، ادامه داد: برای پرونده جديد شهرام جزايری حکم 
قطعی و نهايی صادر شــده و نامبرده به جهت کلاهبرداری، به 

تحمل هفت سال حبس محکوم شده است.
حکم جعبه سیاه بابک زنجانی

سخنگوی دســتگاه قضا در رابطه با آخرين وضعيت پرونده 
زيباحالت منفرد اظهار کرد: حکم بدوی اين پرونده صادر شده 
و منتهی به محکوميت شده است. محکوميت نامبرده سنگين 
است، ولی، چون پرونده جزو پرونده های شعب ويژه اقتصادی 
نبود و در شــعب عادی دادگاه های انقلاب بود به دليل عدم 
قطعيت حکم از بيان جزئيات اتهامات و محکوميت به موجب 
قانون معذوريم. با قطعی شدن حکم توسط ديوان عالی کشور 

جزئيات آن اطلاع رسانی خواهد شد.

خبـــرخبـــر
اسماعیلی:بازگشت۷هزارمیلیارد

تومانبهبیتالمالفقطازیکدادسرا!

مشهدبهشهریهوشمندتبدیلمیشود
معاون علمی و فناوری رييس جمهوری با بيان اينکه حرکتی 
جديد در شهر مشــهد آغاز شده است تا تبديل به شهری 
هوشمند و نوآور شود گفت:با اين کار از جوانان و توانمندی 

های آنها برای اداره شهر بهره برده می شود. 
به گــزارش اعتبار به نقل از مرکز ارتباطات و اطلاع 
رسانی معاونت علمی و فناوری رياست جمهوری، رييس 
بنياد ملی نخبگان با بيان اينکه شرکت های دانش بنيان 
نيز به خوبی در اين شهر در حال فعاليت هستند و مشکلات 
آنها بررسی و حل می شود اظهار کرد:اما نکته مهم زيست 
بومی ايجاد شده در اين استان است که باعث به کارگيری 
اين سرمايه ها می شود.  ستاری در ادامه به قانون حمايت 
از موسسات و شرکت های دانش بنيان اشاره کرد و گفت: 
در قالب اين قانون بيش از ۱۴۰ خدمت به شــرکت های 
فناور و دانش بنيان ارائه می شود. اين خدمات متنوع است 
و از صادرات تا معافيت مالياتی و کمرگی را شامل می شود. 
با اين قانون زمينه برای فعاليت گسترده تر اين شرکت ها 
فراهم می شــود. اين شرکت ها سال گذشته بيش از ۲۰ 
هزار ميليارد تومان از بانک ها تسهيلات دريافت کردند البته 
اين رقم به جز تســهيلات دريافت شده از صندوق های 
پژوهشی است. وی در پايان تاکيد کرد:بايد اين نکته را در 
نظر داشــت که اين شــرکت ها با وام شکل نمی گيرند و 
سرمايه گذاری خطرپذير آن چيزی است که باعث توسعه 
استارتاپ ها می شود. بازديد از روند ساخت کارخانه نوآوری 

سورنا ستاری در ادامه سفر يک روزه اش به استان خراسان 
رضوی از کارخانه نوآوری مشهد ديدن کرد. اين کارخانه با 
هدف کمک به شناســايی افرادتوانمنــد و فعالان حوزه 
فناوری هــای نوين و مرجعی بــرای معرفی فناوری ها و 
استارتاپ ها توانمند به سرمايه گذاری در شرق کشور شکل 
گرفته است .ايجاد ارتباط با متخصصين در فازهای توسعه 

ای، تعامل صاحبان استارتاپهاباهم، تجميع منابع شهری 
در يک مرکز ،ايجاد فضای تعاملی زيست بوم کارآفرينی و 
نزديک کردن شــتاب دهنده هــا از ديگر مأموريت های 

کارخانه نوآوری مشهد است.
گفت وگو با فناوران مرکز رشد فرهنگی سجاد

معاون علمی و فناوری رييس جمهوری همچنين از 
مرکز رشــد فرهنگی پارک علم و فناوری استان خراسان 
رضــوی ديدن کرد.اين مرکز رشــد با اولويــت قراردادن 
هنرهای تصويری،رسانه های مجازی ،ورزش و سرگرمی و 
ميــراث فرهنگی ۲۹ تيم را در دل خود جای داده اســت.
شــتابدهنده هاوش که در اين مرکز رشد قرار دارد با هدف 
تقويــت زيســت بوم اســتارتاپی منطقه بــا توانمندی و 
تاثيرگذاری در حوزه صنايع خلاق ايجاد شده است .حوزه 
فعاليت های شتابدهنده هاوش اســباب بازی ، سرگرمی 
،هنرهای نمايشــی ،کســب و کارهای ديجيتال و صنايع 
دستی و گردشــگری و ميراث فرهنگی را در بر می گيرد. 
ستاری پس از اين بازديد و در فضايی صميمی پای صحبت 
های فناوران اين مرکز رشد قرار گرفت و برای حل مشکلات 

آنان دستورات لازم را صادر کرد.
بازدید از شرکت های دانش بنیان

ستاری ظهر امروز در ســفر يک روزه اش به استان 
خراسان رضوی از شرکت های دانش بنيان »رای صنعت 

توس « و»سورن تک توس«بازديد کرد .

ضربه بزرگ اطلاعات سپاه به سازمان اطلاعاتی فرانسه و اسرائیل
سازمان اطلاعات ســپاه در ضرب 
شستی اطلاعاتی و طی يک عمليات 
پيچيــده، روح الله زم از مهره هــای 
سازمان جاسوسی موساد و دستگاه 

اطلاعاتی فرانسه را دستگير کرد.
خبری غافلگير کننده منتشر شد؛ 
»روح الله زم دستگير شد«. زم را با 
مديريــت يک کانــال تلگرامی 
 می شناسند؛ آمدنيوز. کانالی که 
دروغ پراکنــی،  پــای  يــک 
شايعه سازی و دعوت به آشوب و 

خرابکاری بود.
سپاه پاسداران در بيانيه ای درباره اين 
دســتگيری اعلام کرد؛ »در ايام پر 
شــور و شــعور اربعين حسينی و 
تجديد ميثــاق رهــروان کربلا با 
آرمان های جاودان ســيد و سالار 
اباعبــدالله  شــهيدان حضــرت 
الحســين)ع( که دشــمنان امت 
اســلامی مقهور عظمت و شــکوه 
راهپيمايــی و اجتمــاع عظيــم و 
ميليونــی زائران، با حقد و حســد 
نظاره گر تجلی قدرت اسلام و جبهه 
مقاومت اسلامی شــده اند؛ خدای 
بزرگ را شاکريم که در سايه الطاف 
خفيه و بيکرانش، پاسداران گمنام 
امام زمان)عج( در سازمان اطلاعات 
ســپاه را ياری بخشــيد تا يکی از 
سرشــاخه های ســراب رسانه ای 
دشــمن و جنگ روانی عليه نظام 
مقدس جمهوری اســلامی ايران را 
طی يک عمليــات پيچيده با حربه  
فريب اطلاعاتی گرفتار ســازند و با 
غافلگيری و دســتگيری اين عنصر 
پليد و مزدور، دســت برتر و ابتکار 
عمل خود را در مقابل سرويس های 

اطلاعاتی دشمن نشان دهند.
ســازمان اطلاعات ســپاه، در اين 
عمليات حرفه ای، هوشــمندانه و 
چندوجهی با به کارگيری روش های 
نوين اطلاعاتی و شگردهای ابتکاری، 
ســرويس های بيگانه را مديريت و 
فريب داد و »روح الله زم« سرشبکه 
سايت ضدانقلاب و معاند »آمدنيوز« 
را که در ســال های اخير با هدايت، 
تأمين و پشتيبانی مستقيم آنان و نيز 
حمايت ضدانقلاب خارج نشــين و 
عوامل داخلی آنها، به عنوان يکی از 
آبشــخورهای محوری دشــمن، 
عمليــات روانی گســترده ای برای 
اختلاف افکنــی در ارکان نظــام 
اسلامی، ايران هراسی، دروغ پردازی، 
القای شبهه در نسل جوان نسبت به 
عقايــد و باورهای دينــی و تبليغ و 
فراهم ســازی زمينه های اقدامات 
خشــونت بار و  تروريســتی؛ ايجاد 
آشــوب و ناآرامی  در کشور را اداره 
می کرد را به داخل کشور هدايت و 

بازداشت کند.
نامبرده به رغم اينکه تحت هدايت 
سرويس اطلاعاتی فرانسه و حمايت 
و پشتيبانی سرويس های اطلاعاتی 
آمريکا و رژيم صهيونيستی و مرتبط 

با ساير سرويس های اطلاعاتی قرار 
داشت و به صورت شــبانه روزی با 
روش هــای پيــدا و پنهــان و در 
پوشش های گوناگون و چند لايه ای 
مورد حفاظت قرار می گرفت، در دام 
فرزنــدان ملت ايران در ســازمان 

اطلاعات سپاه افتاد.
با سپاس به درگاه کبريايی و آرزوی 
قبولی طاعات و ابراز ارادت عاشقان 
اهل بيت عصمــت و طهارت)ع( به 
ساحت مقدس شهدای کربلا در اين 
ايــام نورانی و معنــوی؛ اطلاعات 
تکميلی پيرامون اين عمليات بزرگ 
- کــه بيانگر شکســت و جا ماندن 
ســرويس های اطلاعاتی دشمن از 
قدرت اطلاعاتی ســپاه است- و نيز 
شبکه پوششی گسترده و پيچيده 
مذکور، متعاقباً به اســتحضار ملت 
قهرمان و بصير ايران اسلامی رسانده 

خواهد شد.«
زم که بود؟

روح الله زم متولد سال ۱۳۵۲ و فرزند 
يکی از روحانيونی است که سال ها 
در ســمت های مختلف مسئوليت 
داشته اســت. زم از فعالان فتنه ۸۸ 
بود که دستگير شده و پس از مدتی 
آزاد شد و از کشور  گريخت. وی پس 
از  گريختن از کشــور به استخدام 
ســرويس های جاسوســی بيگانه 

درآمد.
چند ماه مانده به انتخابات مجلس 
دهم در ســال ۱۳۹۴ يک ســايت 
فارسی زبان در خارج از کشور ثبت و 
کار خود را آغاز کرد. نام اين ســايت 
»آمدنيوز« بود. اين ســايت يکی از 
ده ها سايت معاند و ضدانقلاب فعال 

در خارج از کشــور بــود که برخی 
خبرها حاکی است دامنه آن توسط 
يک فرد سعودی خريداری شده بود. 
يکــی از موسســين و گردانندگان 
سايت آمدنيوز روح الله زم بود.  اگرچه 
ســايت آمدنيــوز در ميــان انبوه 
سايت های ضدانقلاب مجالی برای 
عرض اندام نداشت اما کانال تلگرامی 
 آن بــه هميــن نام که توســط زم 
راه اندازی شد، به تدريج و با استفاده 
از ابزار زرد و انتشار شايعات و اخبار 
جنجالــی دروغ، اعضــای خود را 
افزايش داد. آمدنيــوز در خباثت و 
خصومت با جمهوری اســلامی تا 
جايی پيش رفت که در آشوب های 
دی ماه ۹6 به طور علنی مشــغول 
آمــوزش عمليات  تروريســتی به 
اعضای خود شد. همين مسئله باعث 
اعتراض و پيگيری رسمی  مقامات 
دولتی به تلگرام شــده و اين کانال 
مسدود شــد. زم با راه اندازی کانال 
ديگری به نام »صــدای مردم« راه 
آمدنيوز را ادامــه داد و جالب آنکه 
تلگرام نيز حاضر به بستن آن نشد تا 
اين کانال وابســته به سرويس های 
امنيتــی بيگانــه، با فــراغ بال به 
دروغ سازی و شــايعه پراکنی خود 

ادامه دهد.
ضربه در »ايستگاه پايانی دروغ«

اســفندماه سال ۹۷ يک مستند دو 
قســمتی از صدا و ســيما به عنوان 
»ايستگاه پايانی دروغ« منتشر شد. 
مستندی که نفوذ دستگاه امنيتی 
جمهوری اســلامی در آمدنيوز را 
روايت می کرد. نفوذی که به اعتراف 
زم چند ماه پيش از پخش مستند، 

انجام شده بود و نشان می داد چگونه 
عامل امنيتی جمهوری اسلامی با 
جلب اعتمــاد زم، از وی اطلاعات 
گرفته و اطلاعــات و اخبار خاص و 
مورد نظر را به وی القا کرده و حتی 
باعث انتشار آن می شود. »ايستگاه 
پايانی دروغ« سر و صدای زيادی برپا 
کرده و باعث بــروز درگيری هايی 
ميان ضدانقلاب خارج نشين هم شد.

ضربه نهايی
در حالی که پس از ضربه »ايستگاه 
پايانــی دروغ« اربابان زم، احتياط و 
مراقبت های خود را دوچندان کرده 
بودند اما تشديد مراقبت های امنيتی 
نيز نتوانست مانع از عمليات موفق 
نيروهای اطلاعات ســپاه شــود و 
بالاخــره اين مهره دســتگاه های 
امنيتی غرب، در حالی که از پوشش 
مستقيم دستگاه اطلاعاتی فرانسه 
برخوردار بود، در تور امنيتی ســپاه 
پاسداران قرار گرفت و دستگير شد.

شايد به دلايل امنيتی اعلام جزئيات 
نحوه دستگيری زم فعلاً ميسر نباشد 
اما افکار عمومی انتظار دارد هرچه 
ســريع تر عوامل داخلی اين شبکه 
معاند و وابسته به بيگانگان معرفی 
شده و محاکمه و مجازات شوند. يکی 
از نکات قابل توجه در اين ميان خروج 
عجيب و ســريع اعضای اين کانال 
معاند پس از انتشــار اين خبر بود. 
برخــی رســانه های ضدانقــلاب 
بلافاصلــه پــس از اعــلام خبــر 
دســتگيری زم، به اعضــای کانال 
مذکور هشدار دادند که به سرعت از 

اين کانال خارج شوند.
تبريک آيت الله رئيسی

 به سپاه پاسداران
آيت الله رئيسی، رئيس قوه قضاييه 
در بيانيه ای موفقيت های اخير سپاه 

پاسداران را تبريک گفت.
به گزارش خبرگزاری تسنيم به نقل 
از مرکز رســانه قوه قضاييه در پی 
دســتگيری يکــی از عناصر خود 
فروختــه و از عناصر مهم شــبکه 
عنکبوتی ســرويس های اطلاعاتی 
غرب، آيت الله سيد ابراهيم رئيسی، 
رئيــس قوه قضاييــه در بيانيه ای 
موفقيت های اخير سپاه پاسداران را 

تبريک گفت.
بسم الله الرحمن الرحيم

 موفقيت های اخير پاسداران گمنام 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی نشان 
داد اين نهاد انقلابی همان گونه که با 
قدرت ســخت خويــش در دفاع از 
تماميت ارضی و آرمان های انقلاب 
اســلامی در جنگ تحميلی هشت 
ساله درخشيد و همچنان که دست 
خونريز و فتنه گر داعش و سايه شوم 
پهپاد متجــاوز آمريکايی را از ايران 
اسلامی و منطقه کوتاه کرد، کمينگاه 
نبرد نرم دشمن را نيز درمی نوردد و 
با اشراف هوشمندانه خود مسير های 
جنگ روانی دشمنان با ملت شريف 

ايــران را با همان صلابــت و اقتدار 
مسدود و منهدم می سازد.

عمليات حرفه ای پاسداران گمنام 
امام زمان)عج( در سازمان اطلاعات 
سپاه پاسداران انقلاب اسلامی که با 
مديريــت و فريب ســرويس های 
اطلاعاتی آمريکايی، صهيونيستی و 
از  يکــی  توانســت  فرانســوی 
سرشــاخه های ضــد ايرانی تحت 
حمايــت آنان را در تــور اطلاعاتی 
خويش قرار دهد جای تحســين و 

تقدير دارد.
اينجانب ضمن تبريک اين موفقيت 
بزرگ اطلاعاتی به سازمان اطلاعات 
سپاه پاســداران انقلاب اسلامی و 
عموم ملت بــزرگ ايران تاکيد می 
نمايم، شناسايی و انهدام لايه های 
مخفی اين شبکه ضد مردم بايد در 
دستور کار باشد و قوه قضاييه نيز با 
رسيدگی جدی، قاطع و عادلانه به 
جرائم شــبکه عمليات روانی عليه 
ملت ايران، عوامــل آن را مجازات 

خواهد کرد.
َ لقََوِیٌّ  ُ مَنْ ينَْصُرُهُ إنَِّ الَلهّ وَليََنْصُرَنَّ الَلهّ

عَزيِزٌ
تقدير نمايندگان مجلس

در پی دســتگيری زم، نمايندگان 
مجلس شورای اســلامی با صدور 
بيانيــه ای از اين اقدام ارزشــمند 
قدردانی کردند. متن اين بيانيه به اين 
شرح است؛ »خداوند قادر متعال را 
شــاکريم که در آستانه بزرگ ترين 
حماسه جهان اســلام و جلوه گری 
پرشکوه ترين مراسم اربعين حسينی  
بار ديگر حماســه ای محيرالعقول 
توســط فرزندان ســبزپوش ملت، 
سربازان گمنام امام زمان در سازمان 
اطلاعات سپاه پاســداران انقلاب 
اســلامی با انجام اقدامات پيچيده 
اطلاعاتی و امنيتی رقم خورد و يکی 
از مهم تريــن شــبکه های نفوذ و 
براندازی که با حمايت های مادی و 
معنوی نظام سلطه و پشتيبانی های 
پيچيده ســرويس های اطلاعاتی و 
امنيتی قدرت های بزرگ شيطانی 
راه اندازی و اداره می شد، و به تشويش 
اذهــان عمومــی، شــائبه افکنی، 
دروغ پــردازی و هجوم نــرم عليه 
ارزش ها، اصــول، آرمان ها، باورها و 
اعتقادات دينــی و انقلابی مردم و 
جوانان فعاليت گســترده داشت با 
دستگيری سرشبکه اصلی آن که با 
وطن فروشــی مجری اهداف شوم 
بيگانگان شــده بود متلاشی و نابود 
شــد. ما نمايندگان مجلس شورای 
اســلامی مراتب تقدير و تشــکر و 
قدردانی عميق و صميمانه خود را از 
اين پاســداران حريم ولايت و ملت 
اعلام  می کنيم و يقين داريم که ملت 
ما شاهد استمرار اين پيروزی ها در 
پرتو مجاهدت هــای مخلصانه اين 
عزيزان در ســازمان اطلاعات سپاه 

پاسداران خواهد بود.«

آخرینوضعیت
دکترسلیمانیاز
زبانهمسرش

همسر مسعود ســليمانی درباره آخرين 
وضعيت اين دانشمند ايرانی که از يک سال 
پيش در آمريکا زندانی است گفت: يکسال 
قبل در چنين روزی آقای ســليمانی به 
دعوت نيوکلينيک به آمريکا سفر کرد غافل 
از اينکه آنها با برنامه ريزی و توطئه از قبل 
طراحی شده او را دعوت کرده بودند. آمريکا 
مهمانی را دعــوت کرده و با زنــدان از او 

پذيرايی می کند! به گزارش فارس، مهناز 
ربيعی کــه در مراســم بررســی دليل 
دستگيری دکتر مسعود سليمانی در سالن 
اجتماعات شــبکه پرس تی وی صحبت 
می کرد افزود: کاری که آمريکا می کند اين 
است که دارد از نخبه يک کشور به عنوان 
وجه المصالحه بين ايران و خودش استفاده 
می کند و اين نقض حقوق بشــر اســت.

ربيعی درباره اينکــه وزارت علوم در بحث 
اخذ وکيل برای آزادی سليمانی چه کرده 
است، گفت: هيچ راه چاره ای نداريم حتی 
برای پيدا کردن محل زندان همســرم به 
صورت شخصی از طريق دوستانی که در 
آنجا داشــتيم پيگيری کرديم تا بفهميم 
جای او کجاســت. وزارتخانه هنوز وکيل 

نگرفته اما پيشنهادهايی به ما داده اند.
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رئیسسازمانتوسعهتجارتدرروزملیصادرات
ازراهبردهایجدیدتجاریمیگوید

همگامسازیصادراتبابازرگانیداخلی

واقعیکردنقیمتخودرووسودمناسب
برایخودروساز

حميــد زاد بــوم رئيس 
سازمان توسعه تجارت در 
افــزود:  گفت وگــو يی 
فرماندهی واحد در تجارت 
خارجی کشور که تأکيد 
شورای عالی صادرات بوده 
يکی از نيازهای ضروری 
اســت. حال بــا توجه به 
تحريم و فرآيندی که برای 
توســعه صــادرات ديده 
شده، فرماندهی واحد جزو 
برنامه هايی  مهم تريــن 
است که در دستور کار قرار گرفته است. وی با بيان اينکه توجه و 
حل مشــکلات صادرکنندگان از سوی سازمان توسعه تجارت 
پيگيری می شود، اذعان داشت: صادرات کشور به نقشه راهی نياز 
دارد که در راستای نقشه راه تنظيم بازار باشد. در حوزه صادرات 
استراتژی مشخص است. ولی نقشــه راه صادرات زمانی موفق 
خواهد بود که با نقشه راه بازرگانی و تنظيم بازار داخلی هماهنگ 

باشد.
تعادل سازی نقشه راه صادرات و بازرگانی کشور

وی ادامه داد: نقشــه راه صــادرات و بازرگانــی داخلی نبايد با 
سياست های تنظيم بازار در تضاد باشد. حفظ تعادل بين اين دو 
بسيار اهميت دارد. از آنجا که تعادل و هماهنگی بين اين دو بخش 
بسيار سخت است در تلاش هستيم با سرعت نقشه راه دو حوزه 
را متعادل و هماهنگ کنيم. تصور می کنم بين يک الی دوماه آينده 
نقشه راه در حوزه صادرات که هماهنگ با سياست های بازرگانی 

کشور است به پايان برسد.
اعزام رایزنان بازرگانی

رئيس سازمان توسعه تجارت گفت: موضوع ديگری که در راستای 
توســعه صادرات و حمايت از صادرکنندگان دنبال می شــود، 
برنامه های ترويجی صادرات است که اين مهم از طريق برگزاری 
نمايشــگاه ها وحضور در نمايشــگاه های خارج از کشور دنبال 
می شــود، اعزام هيأت های تجاری و رايزنــان بازرگانی از ديگر 

موضوعاتی که مجدانه دنبال می شود.
ایجاد دفاتر تجاری

وی افزود: ايجاد دفاتر تجاری با همکاری بخش خصوصی هم از 
جمله برنامه های حمايتی از صادرات و صادرکنندگان است. در 
نظر داريم در ۱۵ کشــور همسايه و کشورهای چين و هند دفاتر 
تجاری تأســيس کنيم. در اولويت دوم که ايران به آنها صادرات 
دارد، که برخی از آنها شامل اندونزی، ويتنام و تايلند است، دفاتر 
تجاری ايجاد خواهد شــد. زادبوم درباره پرداخت مشــوق های 
صادراتی گفت: اين مهم نيازمند بودجه است اما در تلاش هستيم 
جوايز صادراتی را محقق کنيم. خوشبختانه شرايط صادرات در 
قياس با گذشــته آرام شده است و ديگر صادرکنندگان با تلاطم 
مواجه نيستند. اين امر کمک می کند تا تصميم های بهتری اتخاذ 

شود.
70 درصد ارز برگشت

 وی با بيان اينکه ۷۰ درصد ارز حاصل از صادرات به ايران بازگشته 
و اين نشان می دهد که صادرکنندگان شرايط خوبی دارند، تصريح 
کرد: درست اســت که صادرکنندگان ترجيح می دهند درآمد 
حاصل از صادرات را به صورت ريالی برگردانند اما شرايط کشور 

به خاطر فشار تحريم ها بسيار ويژه است.
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رئیسهیاتتحقیقو
تفحصمجلسشوراي
اسلامي:صنعتخودرو

كشورراعالمانه،منصفانه
وسازندهنقدكنیم

مديرعامل ايران خودرو از آمادگي اين خودروساز براي نوسازي ۱۰ 
هزار دستگاه تاکسي فرسوده تا پايان امسال خبر داد. آماده نوسازي 

سريع ناوگان حمل و نقل عمومي هستيم 
ايکوپرس- فرشــاد مقيمي در مراســم عقــد تفاهم نامه با 
شــهرداري تهران براي نوسازي ناوگان حمل و نقل عمومي که در 
محل شــرکت ساپکو برگزار شد، با تاکيد بر اجراي تفاهم نامه هاي 
گذشته در موضوع نوسازي ناوگان حمل و نقل عمومي گفت: به دليل 
برخي ناهماهنگي هاي جزئي اجراي طرح متوقف شده بود اما در بازه 
زماني کوتاه،  مذاکرات لازم صورت گرفت و تمامي مشکلات و مسايل 
حل و فصل شد. امروز ۵۰۰ تاکسي از محصولات ايران خودرو آماده 
تحويل به قشر زحمتکش تاکسي داران است. وي نوسازي در بخش 
خودروهاي ســنگين را از ديگر برنامه هاي ايران خودرو برشمرد و 
گفت: ايران خودرو به عنوان رکن اصلي تامين کننده ناوگان حمل و 
نقل عمومي کشور برنامه هاي متنوعي در اين بخش به اجرا خواهد 
گذاشت. براي نوسازي ناوگان اتوبوس راني کارگروهي ايجاد شده و 
با تفاهم صورت گرفته، ايران خودرو آماده تامين و عرضه ۵ دستگاه 
اتوبوس در هر هفته خواهد بود. وي ادامه داد: تردد ۷ هزار دستگاه 
خودروي ون فرسوده در کلان شهر تهران تکليف ايران خودرو را براي 
حفاظت از محيط زيست دوچندان کرده و برهمين اساس، با استفاده 
از ظرفيت هاي داخلي و بهره مندي از موتور ملي اي.اف.۷ دوگانه سوز 
بر روي يکي از محصولات ون، نسبت به جايگزيني فرسوده هاي اين 
بخــش اقدام خواهيم کرد. درحال حاضر ۲۵۰ دســتگاه ون آماده 
تحويل به متقاضيان است. مقيمي تصريح کرد: به کارگيري موتور 
دوگانه سوز،  خودروهاي ون را مشمول ماده ۱۲ قانون رفع موانع توليد 
رقابت پذير و استفاده از تسهيلات قرض الحسنه صندوق کارآفرينی 
اميد مي کند که اختصاص يارانه لازم، مشکل نقدينگي براي تامين 

اين خودرو را رفع خواهد کرد.
مديرعامل ايران خودرو با بيان اين که جايگزيني خودروهاي 
فرسوده علاوه بر اين که سبب رونق توليد در ايران خودرو مي شود، 
 زمينه کاهش مصرف سوخت و کاهش آلودگي هوا را فراهم مي کند، 
گفت: شهرداري هاي مختلف در کشور براي توسعه ناوگان حمل و 

نقل عمومي اعلام آمادگي کرده اند که با بهره مندي از ظرفيت هاي 
موجود در ايران خودرو اين امر محقق خواهد شد.

وي از بازسازي اتوبوس هاي فرسوده به عنوان ديگر اقدام مهم 
ايران خودرو براي بهبود و مناسب سازي ناوگان حمل و نقل عمومي 
کشــور نام برد و گفت: در اين زمينه نيز ظرفيت هاي لازم در ايران 
خودرو وجود دارد و با همکاي وزارت کشــور و شهرداري ها امکان 
افزايش ظرفيت در اين بخش از بازســازي روزانه ۴ دستگاه به ۱۰ 

دستگاه اتوبوس وجود دارد.

مقيمي در ادامه از آمادگي تحويل ۱۰۰ دستگاه ميني بوس 
آرين خبر داد و گفت: قابليت افزايش اين تعداد به ۲۰۰ دستگاه نيز 

وجود دارد.
وي تصريح کرد: تصميماتي که در يک هفته به اجرا رسيده 
نشان دهنده هماهنگي تمامي ارکان تصميم گير و تصميم ساز جامعه 
است. رمز عبور از بحران ها نيز همدلي، وحدت کلمه، هدف مشترک 
و تصميم گيري است. اميدواريم در آينده با ادامه مسير فعلي رضايت 

مجموعه ذينفعان ايران خودرو را فراهم کنيم.

مقیميدرمراسمتحویل500دستگاهتاکسيبهشبکهتاکسيراني:

آماده نوسازي سریع ناوگان حمل و نقل عمومي هستیم

باحکمسیدجوادسلیمانی،مدیرعاملگروهسایپا؛
سرپرستدفترمرکزیحراست

سایپامنصوبشد
مديرعامل گروه خودروســازی ســايپا در حکمی سعيد بهارلو را 
به عنوان سرپرست دفتر مرکزی حراست اين گروه منصوب کرد. به 
گزارش سايپانيوز در حکم سيدجواد سليماني خطاب به سرپرست 
جديد دفتر مرکزي حراست گروه خودروسازي سايپا آمده: »نظر به 
شايستگي، تعهد و تجربيات ارزشمند جنابعالي، به موجب اين ابلاغ 
به سمت سرپرست دفتر مرکزي حراست گروه منصوب مي شويد. 
اميد است با استعانت از خداوند متعال و با همت، درايت، پشتکار و 
تعامل ســازنده، ضمن ايجاد همدلي و مشــارکت کليه همکاران 
ارجمند گروه، در به ثمر رساندن برنامه هاي ابلاغي بر مبناي اهداف 
شرکت موفق باشــيد. بهارلو پيش از اين در سمت های متعددی 
فعاليت و خدمت کرده اســت که مدير دفتر مرکزی حراست گروه 
صنعتي ايران خــودرو، عضو هيأت مديره و مديرعامل شــرکت 
بازرگانی بين المللی ايدرو سايپا، رييس هيأت مديره شرکت تجارت 
الکترونيک ايران خودرو، عضو هيأت مديره و مديرعامل شــرکت 

ايساکوکيش بخشی از اين سوابق است.

www.etebar.net

ســعيد مدنی کارشناس 
ارشد صنعت خودرو گفت : 
واقعی کردن قيمت خودرو 
باحاشيه سود مناسب برای 
خودروساز درکنار فروش 
اقساطی و ليزينگی، همه را 
راضی نگــه می دارد و بازار 
نيز از اين بن بســت خارج 
می شــود ودرواقعيــت، 
همچنان  خودروســازان 
تعداد زيادی از خودروهای 
خود را باقيمت های سابق 
تحويل مشتريان می دهند 

و خودروهای فروش جديد که با قيمت های جديد به  فروش می رسد 
نيز تعداد زيادی نيست و به نظر می رسد که حتما بايد مابقی تسهيلات 
۱۱هزار ميليارد تومانی وعده داده شده، پرداخت شود تا به قطعه سازان 
نقدينگی تزريق شود و با توجه به شرايط فعلی، خودروسازان بزرگ 
کشور برای افزايش توليد آمادگی دارند، کمااينکه توليد سايپا نسبتا 
افزايش و توليدات ناقص اين خودروســاز نيز کاهش يافته اســت و 
درصورت تامين نقدينگی و پرداخت مابقی تسهيلات وعده داده شده، 
خودروســازان می توانند توليد را افزايش و تعهدات خود را پوشش 
دهند.ايشــان اظهار داشــت : درحال حاضر مهم ترين اقدام، تامين 
نقدينگی مورد نياز خودروســازان اســت. بــرای تامين نقدينگی 
خودروســازان پيشنهاد داده می شــود خودروســازان بخشی از 
دارايی های خود را به فروش برسانند؛ اما اين دارايی ها درحدی نيست 
که بتواند مشکلات نقدينگی خودروسازان را به صورت اساسی حل 
کند و فروش دارايی ها شامل املاک و زمين می تواند تا حدی کمک 
کند، اما ساير دارايی های خودروســازان که به صورت شرکت های 
زيرمجموعه و سهام شرکت های بزرگ هستند، اکثرا زيان ده بوده و 
ممکن اســت باکاهش ارزش ســهام نيز مواجه باشند و نمی توانند 
نقدينگــی زيادی را برای خودروســازان فراهم کننــد. فروش اين 
شرکت ها فقط يک حُسن دارد  که  به زيان های آتی که از ناحيه اين 

شرکت ها به خودروسازان وارد می شود، خاتمه می دهد.

w w w . e t e b a r . n e t
0938 035 8200

ــئولیت  ــا مس ــیراز ب ــت ش ــایان مرمری ــرکت ش ــرات ش ــی تغیی آگه
ــه  ــی 10530206223 ب ــه مل ــت 200016 و شناس ــماره ثب ــه ش ــدود ب مح
ــورخ  ــاده م ــوق الع ــور ف ــادی بط ــی ع ــع عموم ــه مجم ــتناد صورتجلس اس
ــد  ــه ک ــاه وردی ب ــی ش ــد : مجتب ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی  1398/03/20تصمیم
ــره و  ــت مدی ــس هیئ ــل و رئی ــمت مدیرعام ــه س ــی0569894034 ب مل
ــمت  ــه س ــی 10101593708 ب ــه مل ــه شناس ــر ب ــن رادمه ــرکت ماهدنوی ش
ــد  ــه ک ــا ن ب ــین جعفری ــی حس ــه نمایندگ ــره ب ــت مدی ــس هیئ ــب رئی نائ
ــی1728173515  ــد مل ــه ک ــی ب ــددی نعمت ــه م ــی0058640134 و فاطم مل
بــه ســمت عضــو هیئــت مدیــره انتخــاب گردیدنــد و کلیــه اوراق واســناد 
بهــادار از قبیــل چــک- ســفته - بــروات - قراردادهــا و عقــود اســامی بــا 
ــادی  ــرکت واوراق ع ــر ش ــا مه ــره ب ــأت مدی ــاء هی ــت اعض ــاء ثاب ــه امض س
ومکاتبــات اداری بــا امضــاء مدیرعامــل بــه تنهائــی همــراه بــا مهــر شــرکت 
معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواماک کشــور اداره ثبــت شــرکت 

ــران )620400(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ه

آگهــی تغییــرات شــرکت تعاونــی مســکن مهــر شــماره هشــت منطقــه نــوزده تهــران 
ــه اســتناد صورتجلســه هیئــت  ــه شــماره ثبــت 319619 و شناســه ملــی 10103595301 ب ب
ــورخ  ــماره 168351/15/982 م ــوز ش ــورخ  1398/07/02و مج ــه م ــر تصفی ــه / مدی تصفی
 1398/07/03اداره کل تعــاون ، کار و رفــاه اجتماعــی اســتان تهــران تصمیمــات ذیــل اتخــاذ 
شــد : آقــای حســن پالیــک بــه کــد ملــی 0035851155 ، آقــای محمــد رضــا ناصــری آذر 
بریــس بــه کــد ملــی 0073901237 و آقــای حمیــد بویــه بــه کــد ملــی 0076719553 بــه 
ســمت اعضــای انتصابــی هیــأت تصفیــه بــرای مــدت 5 مــاه تــا تاریــخ 01/12/1398 تعییــن 
شــدند . آقــای حســن پالیــک بــه شــماره ملــی 0035851155 بــه ســمت رییــس اجرایــی 
ــا  ــی و تعهــد آور و قراردادهــا ب ــه اســناد و اوراق مال ــد . کلی ــه انتخــاب گردی هیئــت تصفی
امضــاء ثابــت حســن پالیــک )رئیــس اجرایــی تصفیــه( و محمــد رضــا ناصــری آذر بریــس 
)عضــو هیــأت تصفیــه( و حمیــد بویــه )عضــو هیــأت تصفیــه( و مهــر هیــأت تصفیــه معتبــر 
مــی باشــد. اوراق و نامــه هــای عــادی بــا امضــای حســن پالیــک )رئیــس اجرایــی تصفیــه( 
و حمیــد بویــه )عضــو هیــأت تصفیــه( و مهــر هیــأت تصفیــه معتبــر اســت. نشــانی محــل 
تصفیــه تهــران- جوادیــه- خیابــان بیســت متــری- کوچــه شــهید نیکــی- پ 8 - طبقــه 
اول کــد پســتی 1365873333 تعییــن گردیــد. ســازمان ثبــت اســنادواماک کشــور اداره 

ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری تهــران )634362( 

آگهــی تغییــرات موسســه پژوهشــی باســتان شــناختی کهــن اندیشــان پارســه 
بــه شــماره ثبــت 22123 و شناســه ملــی 10103531543 بــه اســتناد صورتجلســه 
ــد :  ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــورخ  1396/05/02تصمیم ــاده م ــوق الع ــی ف ــع عموم مجم
ــه  ــی ب ــت مبلغ ــا پرداخ ــی 0064906078 ب ــماره مل ــه ش ــی ب ــهرابی قم ــه س فاطم
صنــدوق شــرکت ســهم الشــرکه خــود را بــه 18000000 ریــال افزایــش داد. ســرمایه 
شــرکت از 42000000 ریــال بــه 50000000 ریــال افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه در 
ــت  ــرمایه لیس ــش س ــداز افزای ــهامداران بع ــت س ــد. لیس ــاح گردی ــنامه اص اساس
ســهامداران بعــداز افزایــش ســرمایه: محمدشــریف مرادســلطان کــدم 0074205961 
دارنــده 10000000 ریــال ســهم الشــرکه فاطمــه ســهرابی قمــی کــدم 0064906078 
ــدم 0491325835  ــاری ک ــی حص ــرکه مرتض ــهم الش ــال س ــده 18000000 ری دارن
ــده  ــدم 1817349406 دارن ــی ک ــرکه آزاده تراکم ــهم الش ــال س ــده 2000000 ری دارن
10000000 ریــال ســهم الشــرکه نیمــا نظافتــی کــدم 1819633764 دارنــده 10000000 
ریــال ســهم الشــرکه ســازمان ثبــت اســنادواماک کشــور اداره ثبــت شــرکت هــا و 

موسســات غیرتجــاری تهــران )634363( 

آگهــی تغییــرات موسســه پژوهشــی باســتان شــناختی کهــن اندیشــان 
پارســه بــه شــماره ثبــت 22123 و شناســه ملــی 10103531543 به اســتناد 
صورتجلســه مجمــع عمومــی عادی بطــور فــوق العــاده مــورخ 1396/05/02 
تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : آقــای محمدشــریف مرادســلطان بــه شــماره 
ــه  ــره- فاطم ــت مدی ــو هیئ ــل و عض ــمت مدیرعام ــه س ملی0074205961ب
ســهرابی قمــی بــه شــماره ملــی 0064906078 بــه ســمت رئیــس هیئــت 
ــب  ــوان نائ ــی 1817349406 بعن ــماره مل ــه ش ــی ب ــره و آزاده تراکم مدی
ــی1819633764  ــماره مل ــه ش ــی ب ــا نظافت ــره و نیم ــت مدی ــس هیئ رئی
ــد.  ــرای مــدت نامحــدود انتخــاب گردیدن ــره ب بعنــوان عضــو هیئــت مدی
ــروات  ــفته ب ــک س ــل چ ــدآور از قبی ــادار وتعه ــناد واوراق به ــه اس کلی
ــا رئیــس هیئــت  ــا امضــای مدیرعامــل ی قــرارداد هــا و عقــود اســامی ب
مدیــره یــا نائــب رئیــس هیئــت مدیــره منفردا«همــراه بــا مهــر موسســه 
معتبــر میباشــد. ســازمان ثبــت اســنادواماک کشــور اداره ثبــت شــرکت 

ــران )634364(  ــاری ته ــات غیرتج ــا و موسس ه

آگهــی تغییــرات شــرکت تعاونــی آزمایشــگاه پزشــکی ری نویــن تعاونــی بــه شــماره 
ــره  ــه اســتناد صورتجلســه هیئــت مدی ــی 10103969248 ب ثبــت 349825 و شناســه مل
مــورخ 1397/04/04 و مجــوز شــماره 112241/102/972 مــورخ  97/5/16اداره کل تعــاون،کار 
ــت  ــاء هیئ ــد: اعض ــاذ ش ــل اتخ ــات ذی ــران - ری تصمیم ــوب ته ــی جن ــاه اجتماع و رف
ــه  ــی 0039263428 ب ــدی کدمل ــه ازقن ــد: عبدال ــن گردیدن ــل تعیی ــرار ذی ــه ق ــره ب مدی
ســمت رئیــس هیــات مدیــره - ســیامک مصبــاح کدملــی 0049860951 بــه ســمت نایــب 
ــه ســمت منشــی و  ــی 3932472543 ب ــره - رســول بحرینــی کدمل ــات مدی رییــس هی
عضــو هیئــت مدیــره - نــگار ازقنــدی کدملــی 0013103441 بــه ســمت مدیرعامــل - بــرای 
ــگار  ــا ن ــادار ب ــناد و اوراق به ــه اس ــد کلی ــرر ش ــاز مق ــای مج ــدگان امضاءه ــن دارن تعیی
ازقنــدی مدیرعامــل )امضــای ثابــت( و عبدالــه ازقنــدی رئیــس هیــات مدیــره ودر غیــاب 
رئیــس هیــات مدیــره بــا امضــای ســیامک مصبــاح نائــب رییــس هیــات مدیــره همــراه با 
مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد و اســناد عــادی بــا امضــای نــگار ازقنــدی )مدیرعامــل( 
شــرکت همــراه بــا مهــر شــرکت معتبــر مــی باشــد. ســازمان ثبــت اســنادواماک کشــور 
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آگهــی تغییــرات شــرکت آجــر ماســه ای رنگــی ســیاهپوش طــارم ســهامی خــاص بــه شــماره 
ثبــت 314115 و شناســه ملــی 10103520100 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی عــادی بطــور 
فــوق العــاده مــورخ  1397/12/09تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : خانــم ســحر افشــاری بــه ش م 
1552224147 و خانــم مریــم چــوب داری بــه ش م 4889794700 بــه ترتیــب بــه ســمت بــازرس 
اصلــی و بــازرس علــی البــدل بــرای مــدت یکســال مالــی انتخــاب شــدند . اعضــاء هیئــت مدیــره 
رای مــدت دو ســال بــه قــرار ذیــل تعییــن گردیدنــد : آقــای کمــال الدیــن مشــتاقی منعــم بــه 
ش م 0943035929 بــه ســمت رئیــس هیئــت مدیــره و عضــو هیئــت مدیــره و آقــای حمیدرضــا 
یــادگاری نیارکــی بــه ش م 0061854761 بــه ســمت نائــب رئیــس هیئــت مدیــره و عضــو هیئــت 
ــت  ــو هیئ ــل و عض ــر عام ــمت مدی ــه س ــه ش م 0082908915 ب ــی ب ــی ایوب ــای عل ــره و آق مدی
مدیــره . کلیــه اســناد و اوراق بهــادار و تعهــد آور شــرکت از قبیــل چــک ســفته بــرات- قراردادهــا 
و عقــود بــا امضــاء مدیــر عامــل و رئیــس هیئــت مدیــره متفقــا و در غیــاب رئیــس هیئــت مدیــره 
ــا مهــر شــرکت و اوراق  ــا امضــای نائــب رئیــس هیئــت مدیــره و مدیــر عامــل متفقــا همــراه ب ب
عــادی و اداری بــا امضــای مدیــر عامــل یــا رئیــس هیئــت مدیــره یــا نائــب رئیــس هیئــت مدیــره 
ــور اداره  ــنادواماک کش ــت اس ــازمان ثب ــد . س ــی باش ــر م ــرکت معتب ــر ش ــا مه ــراه ب ــرا هم منف
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ــه  ــدود ب ــئولیت مح ــا مس ــون ب ــی آزم ــوش پ ــرکت ج ــرات ش ــی تغیی آگه
شــماره ثبــت 1397 و شناســه ملــی 10183000414 بــه اســتناد صورتجلســه مجمــع 
عمومــی فــوق العــاده مــورخ 1398/04/26 تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : -موضــوع 
فعالیــت شــرکت بــه :«انجــام و ارائــه کلیــه خدمــات فنــی آزمایشــگاهی مربــوط به 
آزمایشــهای ژئوتکنیــک، بتــن و جــوش در امــور ســاخت و ســاز- انعقــاد قــرارداد 
ــادرات و  ــی - ص ــی و خصوص ــم از دولت ــی اع ــی و حقوق ــخاص حقیق ــه اش ــا کلی ب
واردات کلیــه کالاهــای مجــاز بازرگانــی - ترخیــص کالا از گمــرکات داخلــی - اخــذ 
و اعطــای نمایندگــی شــرکتهای مجــاز و معتبــر داخلــی و خارجــی - برپائــی غرفــه 
و شــرکت در کلیــه نمایشــگاههای مجــاز داخلــی و بیــن المللــی - ایجــاد شــعب 
ــی  ــای بانک ــه ه ــارات و ضمانتنام ــذ وام و اعتب ــور- اخ ــارج از کش ــل و خ در داخ
بــه صــورت ارزی و ریالــی از کلیــه بانکهــا و موسســات مالــی داخلــی و خارجــی- 
شــرکت در کلیــه مزایــده هــا و مناقصــات و پیمانهــای دولتــی و غیردولتــی اعــم از 
داخلــی و بیــن المللــی. )ثبــت موضــوع فعالیــت مذکــور، بــه منزلــه اخــذ و صــدور 
پروانــه فعالیــت نمــی باشــد.(«تغییر یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح 
فــوق اصــاح گردیــد. -تعــداد اعضــاء هیئــت مدیــره شــرکت از 2 نفــر بــه 5 الــی 
10 نفــر افزایــش یافــت و مــاده مربوطــه در اساســنامه بشــرح فــوق اصــاح گردیــد. 
ــتان  ــران ، شهرس ــتان ته ــد : اس ــه آدرس جدی ــی ب ــرکت از آدرس قبل ــل ش -مح
ــاک 143 ،  ــان ، پ ــان فرهنگی ــالدهی ، خیاب ــهید نیکروش ــان ش ــم ، خیاب ــاط کری ب
ــال  ــتی 3761755739 انتق ــد پس ــف ، ک ــه همک ــب ، طبق ــارت ادی ــاختمان عم س
ــه  ــت ال ــد. حج ــاح گردی ــوق اص ــرح ف ــنامه بش ــه در اساس ــاده مربوط ــت و م یاف
قلــی تبــار سرپرســت اداره ثبــت شــرکتها و موسســات غیرتجــاری شهرســتانهای 
ــناد و  ــت اس ــور اداره کل ثب ــاک کش ــناد و ام ــت اس ــازمان ثب ــران س ــتان ته اس
ــاط  امــاک اســتان تهــران مرجــع ثبــت شــرکت هــا و موسســات غیرتجــاری رب

ــم )634361(  کری

ــه شــماره ثبــت  ــا مســئولیت محــدود ب ــدگار ب آگهــی تغییــرات شــرکت طلــوع مان
ــوق  ــه اســتناد صورتجلســه مجمــع عمومــی ف 423604 و شناســه ملــی 10100339098 ب
العــاده مــورخ  1398/03/05تصمیمــات ذیــل اتخــاذ شــد : بــه موضــوع فعالیــت شــرکت 
عبــارت ذیــل الحــاق گردیــد و مــاده مربوطــه در اساســنامه اصــاح گردیــد: کلیــه امــور 
مربــوط بــه میکانیکــی ،هیــدرو اســتاتیک .ســی ان ســی، امــور مربــوط بــه معاینــات فنی 
خودرو،انجــام کلیــه امــور مربــوط بــه مالــی وخدمــات فنــی ومشــاوره فنــی مالی،مدیریت 
ــتم  ــتقرار سیس ــل واس ــه وتحلی ــی ، تجزی ــات مال ــیدگی اسنادوگزارش ــام رس ــی، انج فن
هــای کنترلهــای داخلــی ومدیریتــی فنــی، تهیــه و تنطیــم صورتهــای مالــی وگزارشــات 
ــام  ــزوده، انج ــردوارزش اف ــات برعملک ــای مالی ــه ه ــم اظهارنام ــی، تنظی ــی فن مدیریت
ــی  ــی مال ــای توجیه ــه طرحه ــی در تهی ــای فن ــاوره ه ــی ومش ــژه مال ــیهای وی بررس
واقتصــادی ،تهیــه وتنظیــم مــدارک اعتبــار ســنجی بانکــی واخــذ تســهیات،اخذ وام و 
ــی و  ــات مال ــا و موسس ــک ه ــه بان ــی از کلی ــورت ارزی و ریال ــه ص ــی ب ــهیات بانک تس
اعتبــاری داخلــی و خارجــی ، حمــل و نقــل درون شــهری کالا و مســافر,در صــورت لــزوم 
پــس از اخــذ مجوزهــای لازم از مراجــع ذیربــط ســازمان ثبــت اســنادواماک کشــور اداره 
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قسمت اول

یازدهروزخدماتویژهامدادگروهبهمنبهزائرانحسینی

طرح امداد گــروه بهمن در 
اربعين حسينی پس از ۱۱ روز در ۳۰ 
مهر ماه ۹۸ به پايان رســيد.امداد 
گــروه بهمن به کليــه خودروهای 
سواری زائران خدمت رسانی کرد.به 
گزارش اعتبــار به نقــل از روابط 
عمومی گروه خودرو سازی بهمن 
خدمت رســانی در ايــن طرح به 
صورت رايگان به تمامی خودروهای 

عازم نقاط مرزی انجام و فقط هزينه 
قطعــات يدکــی اخذ شــد.طرح 
خدمات و امداد گروه بهمن ويژه ی 
ايام اربعين حسينی پس از ۱۱ روز 
در ۳۰ مهر ماه ۹۸ با موفقيت به پايان 
رســيد . اين طرح با مشارکت فعال 
نمايندگی های منتخب استان های 
کردســتان، خوزســتان، ايــلام، 
کرمانشاه، همدان و تيم های امدادی 

مســتقر در مســيرهای منتهی به 
مرزهای خروجی کشور به عراق اجرا 
شــد.ارائه خدمات مناسب پايگاه 
امدادی و خدمت رسانی علاوه بر 
خودروهای گروه بهمن به ســاير 
خودروهای سواری از اتفاقات حائز 
اهميت طرح امداد اربعين حسينی 
بود. گروه بهمن در اين طرح با برنامه 
ريــزی و نظارت دقيــق بر اجرای 

صحيح خدمت رسانی سعی کرد تا 
خدمات امداد ويژه ای را به زائران 
کربلای معلــی ارائه کند؛ امداد در 
محل، حمــل خودرو، ســوخت 
رســانی، تعويض زاپاس، تعويض 
قطعات معيوب و شــارژ باطری از 

جمله موارد خدمت رسانی بود.
گفتنــی اســت ســازمان 
خدمات پس از فروش گروه بهمن 
در طرح امــداد ايام ســوگواری 
اربعين حســينی جهت رفاه حال 
زائران و مسافران  به مدت ۱۱ روز 
از ۲۰ لغايــت ۳۰ مهــر ۹۸ در 
مســيرهای منتهی بــه مرزهای 
خروجــی کشــور بــه عــراق با 
تعميرکاران آموزش ديده به ارائه 
خدمات پرداخت. اين خدمات به 
صورت رايگان به تمامی خودروهای 
عازم نقاط مرزی انجام و در صورت 
نياز به قطعات يدکی تنها هزينه آن 

اخذ شد، همچنين قطعات يدکی 
محصولات بهمن توســط تمامی 
نمايندگی های اين شرکت در پنج 
اســتان مذکور تأمين شد و هيچ 
کمبــودی در ايــن زمينه وجود 

نداشت.
طبق آمار ارائه شــده از احمد 
محمدی فــر دبير ســتاد مرکزی 
اربعين از اول ماه صفر تا اربعين سيد 
الشهدا سه ميليون و ۵۰ نفر از زائران 
به کربلا مشرف شدند که اين تعداد 
نسبت به سال گذشته بيش از ۵۰ 

درصد افزايش داشته است.
لازم به ذکر اســت به گزارش 
روابط عمومی گــروه بهمن در ۱۳ 
مهر ماه ۹۸ طرح خدمات ويژه امداد 
گروه بهمن در اربعين حسينی، نحوه 
خدمت رسانی و محل استقرار تيم 
های امدادی به عموم مردم اطلاع 

رسانی شده بود.



ورونيکا نيکيشينا، وزير تجارت اتحاديه اقتصادی اوراسيا با بيان اينکه 
اعضای اين اتحاديه آماده توســعه همکاری های بازرگانی و اقتصادی 
گسترده با ايران هستند، اعلام کرد: همکاری های کشورهای عضو اين 
اتحاديه با ايران دورنمای خوبی دارد. وی اظهار داشت: توسعه روابط با 
اين کشــور برای اتحاديه اوراســيا اهميت فــراوان دارد و با امضای 
موافقتنامه ايجاد محدوده تجاری آزاد ميان ايران و اين اتحاديه شرايط 
مساعدی برای گسترش همکاری ها فراهم شده است. نيکيشينا تصريح 
کرد: ما معتقديم که مبادلات بازرگانی با ايران بايد توسعه يابد و همه 
طرف ها و کارفرمايان فرصت اين را داشته باشند که از شرايط ايجاد شده 
بهره ببرند. وی خاطرنشان کرد: تســهيلات ايجاد شده انواع کالاها را 
شامل می شود و بيش از ۵۰۰ قلم کالا را در بر می گيرد. نيکيشينا گفت: 
سعی می کنيم در روابط تجاری موانع برطرف شود و اميدواريم که از ساز 
و کار اينستکس که توسط سه کشور اروپايی برای دور زدن تحريم ها 

عليه ايران ايجاد شده است نيز استفاده شود./ايرنا

اوراسیاآماده
تجارتگسترده
باایران

اتحادیه اقتصادی اوراسیا

توانمندی های بخش خصوصی طی يک سال اخير تلنگری شد تا وزارت نفت 
برای برنامه های توســعه ای روی بخش خصوصی حســاب بيش تری باز کند. 
به تازگی نيز وزير نفت آيتم های حضور بخش خصوصــی را نيز در اين صنعت 
تشريح کرد. آنطور که زنگنه اعلام کرده هفت فرصت برای حضور بخش خصوصی 
در صنعت نفت وجود دارد و ايران همچنان ظرفيت فوق العاده ای برای توسعه در 
بخش نفت و گاز دارد و نفت می تواند پيشران توسعه و اقتصاد کشور باشد. وی 
معتقد است که بخش خصوصی می تواند در زمينه فعاليت های پيمانکاری نقشی 
بسزايی داشته باشد. هم اکنون پيمانکاران EPC در صنعت نفت در حال گرفتن 
نقش قالب هستند، زيرا با توجه به نظام اجرايی نفت که نمی خواهد کار امانی 
انجام دهد و کارها را کوچک کند و حتی عمليات نگهداشــت توليد را هم که 
اقدامی بود که هميشه به صورت امانی انجام می شد و چند پيمانکار با هم کار 
می کردند هم اکنون اين نظام يک نظام EPC/EPD است که همه کارها را يک 
پيمانکار از آغاز زنجيره تا انتها انجام می دهد و پرداخت هم تابع توليد است، نه 

فقط تابع پيشرفت فيزيکی طرح.

حمایتاز
بخشخصوصی

بیژن زنگنه

عبدالناصر همتي رئيس کل بانک مرکزي گفت: وضعيت سامانه نيما و پيشي 
گرفتن عرضه ارز بر تقاضاي آن که نقش مهمي در ثبات اين روزهاي بازار ارز 
دارد، نشانه خوبي است که اتخاذ سياست هاي درست صادراتي و ارزي مي 
تواند اين روند را مستمراً بهبود ببخشد. وی در يادداشتي اعلام کرد: کاهش 
اتکا به درآمدهاي نفتي، متنوع سازي درآمدهاي ارزي، تعيين نقشه راه براي 
صادرات کشــور و از همه مهمتر ثبات در سياســت ها از اهــم موضوعات 
سياست گذاري در کشور است.به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومي بانک 
مرکزي، وي گفت: در اين  راستا دو موضوع مهم در جلسه روز قبل هيات دولت 
مطرح شد: اول، توجه بيشتر به مسئله اصلاح و ارتقاء فضاي کسب و کار و دوم، 
ثبات در مقررات صادراتي و اجتناب از صدور بخشنامه هاي موردي در مقاطع 
مختلف سال براي منع صادرات با هدف تنظيم بازار. رئيس شوراي پول و اعتبار 
همچنين افزود: نقشه راه براي رونق صادرات، تعيين کشورهاي هدف صادراتي، 
مشخص کردن سهم هرکدام از کالاهاي صادراتي در سبد صادراتي و تعيين 

يک برنامه هدفمند حداقل ?ساله براي کشورمان اقدامي ضروري است.

همتي:عرضهارزبر
تقاضايآندرسامانه
نیماپیشيگرفت

عبدالناصر همتي

طهماسب مظاهری رئيس کل اسبق بانک مرکزی با اشاره به وضعيت 
نقدينگی در کشور گفت: توصيه می شود دولت در هزينه های خدماتی و 
تشريفاتی صرفه جويی کند و از منابع بانک مرکزی کمتر استفاده نمايد. 
وی اظهار کرد: »معمای نقدينگی همواره از سؤالاتی بود که پيش روی 
سياست گذاران اقتصادی و دولت وجود داشته؛ از يکسو نقدينگی مايه 
حيات اقتصاد است و از ديگر سو رشد نقدينگی اگر بيش از رشد توليد 
باشد، تورم زاست.« وی ادامه داد: »اولين خصيصه نقدينگی ايجاد قدرت 
خريد است و اين قدرت خريد دنبال کالا و خدمت می گردد؛ بنابراين هنر 
دولت ها ]در گذشته[ و بانک مرکزی همواره بر اين بوده که رشد توليد و 
نقدينگی را با هم همخوان سازد.« رئيس کل اسبق بانک مرکزی رشد 
نقدينگی دو تا چهار درصد بيشتر از رشد توليد را محرک اقتصاد و توليد 
دانست و افزود: »از آنجايی که دولت توفيق نمی يابد رشد نقدينگی را با 
رشد توليد هماهنگ نمايد، تورم ايجاد می شود و اين تورم پديده ای است 

که ما و ملت ايران با آن خو کرده ايم.«

دولتدرهزینههای
خدماتیوتشریفاتی
صرفهجوییكند

طهماسب مظاهری

محمد عيدي معاون فرهنگي شهرداري اصفهان گفت: براي توسعه 
فضاي فعاليت هاي نمايشي در اين شهر علاوه بر ساخت ساختمان 
تئاتر شهر در گذر فرهنگي چهارباغ عباسي، در پرديس هنر نيز فضايي 
براي اجراي تئاتر و حتي تئاتر خياباني پيش بيني کرده است. وی با 
بيان اين مطلب افزود: طراحي ساخت ساختمان تئاتر شهر انجام شده 
است و اين ساختمان در پشت سينماي سپاهان ساخته خواهد شد. 
وی به روند کاهشــي بودجه برنامه اي سازمان فرهنگي، اجتماعي و 
ورزشي شــهرداري اصفهان از سه سال گذشــته به دليل مشکلات 
اقتصادي کشور پرداخت و افزود: بودجه برنامه اي امسال اين سازمان 
در حالي حــدود ۵ ميليارد و ۸۰۰ ميليون تومان بوده و نســبت به 
پارسال ۲۸ درصد رشد داشته است که بودجه آن در سال ۹6 معادل 
۱۴ ميليارد تومان بوده است.او با بيان اين که يکي از وظايف ما تجهيز 
فرهنگسراها و خريد کتاب براي کتابخانه هاي شهرداري است گفت: 

امسال ۲۰۰ ميليون تومان به خريد کتاب اختصاص يافته است.  

اصفهانداراي
تئاترشهر
ميشود

محمد عیدي 

عباسعلی کدخدايی، شــورای نگهبان قانون اساسی در جلسه ای 
ضمن بررسی مصوبه مجلس پيرامون طرح تشکيل وزارت خدمات 
تجــاری و بازرگانی، اين طرح را مغاير قانون اساســی دانســت.  
سخنگوی شورای نگهبان در گفتگويی با اشاره به جلسه گفت: در 
اين جلســه مصوبه مجلس پيرامون طرح تشکيل وزارت خدمات 
تجاری و بازرگانی مورد بررســی قرار گرفت. وی افزود: در بخش 
ديگری از اين جلسه، اعضای شورای نگهبان نسبت به طرح تشکيل 
وزارت بازرگانی يک ايراد را وارد کردند. سخنگوی شورای نگهبان با 
اشاره به ايراد اين شورا نســبت به طرح تشکيل وزارت بازرگانی، 
گفت: اعضای شورای نگهبان تبصره يک ماده يک طرح تشکيل 
وزارت بازرگانی، مصوب مجلــس را مغاير اصول ۸۵ و ۱۳۳ قانون 
اساسی دانستند. کدخدايی در پايان خاطر نشان کرد: ايراد شورای 
نگهبان به طرح تشکيل وزارت بازرگانی در قالب نامه ای به مجلس 

اعلام شده است.

ایرادشوراینگهبان
بهطرحتشکیل
وزارتبازرگانی

عباسعلی کدخدایی

اکبر کميجانی، قائم مقــام بانک مرکزی گفت: با توجه بــه همکاری بخش های 
اعتباری و ارزی اين بانک در انعقاد قرارداد ماده )6۲( قانون محاســبات عمومی 
کشور، به منظور استفاده از تســهيلات مالی خارجی )فاينانس( به جهت ساخت 
واگن های مترويی برای کلان شهرهای تبريز، اصفهان، شيراز و قم توسط شرکت 
توسعه صنايع ريلی ايرانيان )ايريکو(، اين واحد توليدی، مورد بازديد کميجانی و 
هيأت همراه قــرار گرفت. در اين بازديد معاون امور شــهرداری های »ســازمان 
شهرداری ها و دهياری های کشور« و مديرعامل شرکت »ايريکو« ضمن تقدير از 
عملکرد بانک مرکزی در فراهم کردن شرايط استفاده از تسهيلات مالی خارجی به 
منظور توليد ۳۹۵ دستگاه واگن مترويی مورد اشاره، توضيحاتی را درباره اقدامات 
انجام شده توسط اين شرکت و آخرين وضعيت پروژه مهم ريلی ارائه کردند. گفتنی 
است با اجرای طرح فوق حدود ۴۰۰ نفر به صورت مستقيم و ۱۲۰۰ نفر به صورت 
غيرمستقيم مشغول به کار شده اند که اين امر موجب شده ساخت بدنه ۵۰ دستگاه 
واگن تکميل شود و ۲۰ دستگاه واگن نيز در مرحله مونتاژ تجهيزات قرار گيرد؛ 

همچنين تکميل ساير واگن های موضوع قرارداد نيز در دست اقدام است.

بازدیدقائممقامبانک
مركزیازشركتتوسعه
صنایعریلیایرانیان)ایریکو(

اکبر کمیجانی

مجتبی کباری کارشــناس بازار بورس تأکيد کرد: بازار بورس اوراق بهادار 
تهران حباب ندارد و هنوز ۷۰ درصد بازار رشد خود را پيدا نکرده است. وی 
در يک برنامه تلويزيونی گفت: بازار بــورس تهران حباب ندارد و البته اين 
گونه نيست که بگوييم هيچ شرکتی حبابی نيست، اما قيمت ها خودشان را 
به روز رسانی می کنند، همان گونه که مسکن قيمت خود را به روزرسانی کرد 
و پايدار ماند.وی افزود: سال ۹۸، سال توســعه بازار آنلاين معاملات بازار 
سرمايه است و ۷۵ درصد معاملات امسال مربوط به معاملات افراد حقيقی 
و ۲۵ درصد معاملات مربوط به شرکت ها و افراد حقوقی است که در رشد 
بازار حبابی بودن را قائل نيستيم. اين کارشناس بورس با بيان اينکه هنوز 
شرکت های بزرگ بورسی رشد نکرده اند،  ادامه داد: ۷۰ درصد شرکت های 
حاضر در بازار سرمايه هنوز رشد خود را انجام نداده اند، بنابراين زمينه برای 
رشد بازار سرمايه وجود دارد. کباری همچنين به افراد حقيقی تازه وارد به 
بورس توصيه کرد، ابتدا از طريق صندوق های ســرمايه گذاری وارد بورس 

شوند تا ميزان ريسک آنها کمتر شود.

بورس
تهرانحباب
ندارد

سازمان بورس و اوراق بهادار

محمدرضا حســين زاده مديرعامل بانک ملی ايران گفت: سامانه کسب و کار 
کشوری موسوم به سککوک ابزاری برای ايجاد شفافيت در معاملات تجاری و 
فرصتی ويژه برای کسب و کارهاست.  به گزارش روابط عمومی بانک ملی ايران، 
وی در نشســت "کارگاه نيم روزه آموزشی، کارشناســی و همفکری سامانه 
سککوک" که با حضور اعضای هيات مديره، معاونان و روسای ادارات کل بانک 
در اداره کل آموزش برگزار شــد، با تاکيد بر اينکه سککوک يک ابزار اعتباری 
است، افزود: با اين سامانه محل دقيق هزينه کرد اعتبارات مشخص می شود و 
بدين ترتيب می توان شاهد شفافيت در معاملات بود.  وی با بيان اين که معرفی 
سامانه سککوک از سوی بانک ملی ايران می تواند فرصتی ويژه در بازار کسب و 
 ) B2B (کار برای فعاليت آنها بدون واسطه و بر اســاس مدل تجارت به تجارت
باشد، تصريح کرد: هدف بانک ملی ايران از راه اندازی سامانه کشوری کسب و 
کار، ارتقا و تسهيل تعاملات تجاری داخلی و بين المللی است و صاحبان بنگاه 
های توليدی و خدماتی می توانند با عضويت در اين ســامانه، کالا، خدمات و 

محصولات خود را بدون واسطه عرضه کنند.

رونقتولیدوشفافیت
معاملاتتجاریبا
سامانهسککوک

محمدرضا حسین زاده 

زهرا صدراعظم نوری نماينده شورای شهر تهران در نشست تخصصی بهسازی لرزه ای 
نسبی ساختمان های متداول شهر تهران که در سازمان پيشگيری و مديريت بحران 
شهر تهران برگزار شد، گفت: بايد تلاش کنيم تا سطح مخاطرات و ريسک ناشی از آن 
در پايتخت کاهش پيدا کند و در صورت بروز بحران احتمالی زندگی مردم دستخوش 
مشکلات و بحران های بزرگ نشود.  وی با تاکيد بر ضرورت توجه به ايمنی در شهر 
تهران افزود: طبق بررســی ها و برآوردهای انجام شــده از ميان دو ميليون پلاک 
ساختمانی در تهران ۲۲ هزار پلاک نا ايمن وجود دارد که بايد فکری به حال آن شود. 
به گفته وی، در هر کدام از اين پلاک ها نيز می تواند چندين واحد ساختمانی اعم از 
واحدهای درمانی، فرهنگی، آموزشی و... نيز وجود داشته باشد.رئيس  کميته ايمنی و 
مديريت بحران شورای شهر تهران با بيان اينکه در صورت وقوع زلزله، تهران تاثير 
زيادی از آن خواهد ديد، گفت: تهران روی هفت گسل بزرگ قرار دارد که ما بايد به 
ساخت و ساز بر روی حريم اين گسل ها توجه کنيم اما اگر به اين مسائل توجه نشود 
شرايط بدی برای ما به وجود خواهد آمد که متاسفانه در سال های اخير بر اساس يک 

 اشتباه ساخت و سازها و بارگذاری ها بر روی گسل ها بيشتر شده است.

وجود22هزار
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حسینمیرزایی،سخنگویستاداجراییتبصره۱۴بودجهبابیاناینکهتاکنون۸۰درصداعتراضاتبهقطعیارانهنقدیقانعکنندهنبودهاست،ازآمادگیبرایحذفمیلیونییارانهبگیران
غیرنیازمندخبرداد.ویدرگفتوگوباشبکهخبردربارهآخرینوضعیتقطعیارانهنقدیخانوارهایغیرنیازمنداظهارکرد:دراینمرحلهیارانهنقدی۱۰۰هزارو۱۸۰خانوارکهحدود۴۰۰
هزارنفرازیارانهبگیرانغیرنیازمندبودند،حذفشدواینافرادبراساسهمانشرایطوشاخصهایقبلییعنیدارایی،درآمدوهزینهموردبررسیوشناساییقرارگرفتندوتاروز
سهشنبهپیامکقطعیارانهنقدیبرایآنهاارسالخواهدشد.ویبابیاناینکهتاالانفقط۹درصدازکلجمعیتیکهحذفشدند،اعتراضداشتهواعتراضشانراثبتکردهاند،گفت:
ازبینافرادیکهاعتراضخودراثبتکردند،پسازبررسیمشخصشدکهدلایل۸۰درصدازمعترضانبهقطعیارانهنقدیقانعکنندهنیستوحدود۲۰درصداینافرادنیزدلایلی
مانندورشکستگی،بیماریوبیماریصعبالعلاجو...رابرایبرقرارماندنیارانهنقدیخانوارشاناعلامکردند؛البتهدلایلاینافرادبایدراستیآزماییشودتادرصورتاستحقاقدریافت
یارانهنقدی،حقیازآنهاتضییعنشود.سخنگویستاداجراییتبصره۱۴بودجهبابیاناینکهثبتاعتراضفقطازسوی۹درصدازخانوارهاییکهیارانهشانقطعشده،بیانگردقتبالادر
شناســاییاقشارغیرنیازمنداست،گفت:برخیازافرادیکهیارانهآنهادرشهریورماهقطعشدهدرفهرستیکهازسویوزارتکاربهسازمانهدفمندیاعلامشدهقرارنداشتندو
مشمولحذفیارانهنبودندبلکهیارانهآنهابهاشتباهقطعشدهکهپیگیررفعمشکلاینافرادهستیم.میرزاییهمچنینازشناساییکاملاقشارغیرنیازمندخبردادوگفت:برایناساس

آمادگیداریمیارانهدهکهایغیرنیازمندرابصورتمیلیونیحذفکنیم.

حسینمیرزایی:
آمادگیحذفیارانه
دهکهایغیرنیازمند
رابهصورتمیلیونی
همداریم

وزیرصمتدربازدیدازشرکتصنعتی
دریاییایرانصدرایبوشهراعلامکرد:
ساخت200کشتیباریرابا

سرمایهگذاری300میلیونیورویی
هدفگذاریکردهایم

وزير صنعت، معدن و تجارت 
گفت: در تعميرات و بازسازی 
کشتی ها و شناورها خودکفا 
شــده ايم و در حوزه ساخت 
داخــل نيز ســاخت ۲۰۰ 
بــا  را  بــاری  کشــتی 
سرمايه گذاری ۳۰۰ ميليون 
يورويــی هدف گذاری کرده 
ايم.به گزارش اعتبار به نقل 
از روابــط عمومی صنعت، 
معدن و تجارت، رضا رحمانی در بازديد از شــرکت صنعتی 
دريايی ايران صدرای بوشهر در گفتگو با خبرنگاران بيان کرد: 
مهندسان و متخصصان ايرانی در طراحی، ساخت، انتقال و 
نصب ســکو گام های قابل توجهی برداشتند که دستاورد 
مهمی است.او با اعلام اينکه اکنون ساخت کشتی های با تناژ 
بالا به دست متخصصات داخلی انجام می شود، تصريح کرد: 
صنايع دريايی از جمله صنايعی اســت که تا کنون در حد 
خودش به آن توجه نشده بود اما امروز و به خصوص از سال 
گذشته حداقل بيش از ۸۰ درصد تعميرات و بازسازی در اين 
حوزه، در واحدهای داخلی انجام می شود.وی ادامه داد: در 
بازديدهای که از مجموعه های کشــتی ســازی داشتيم، 
مشخص شد که اين مجموعه ها کار تعميرات و بازسازی بيش 
از يکصد کشتی را از اول سال انجام داده اند.رحمانی با بيان 
اينکه در تعميرات و بازســازی کشتی ها و شناورها خودکفا 
شده ايم، افزود: ديگر کشتی ها و شناورهای ما برای تعميرات 
و بازسازی به خارج کشور نمی روند. او در ادامه در خصوص 
برنامه های ساخت و توليد داخل کشتی افزود:در چارچوب 
برنامه توسعه صنايع دريايی ســاخت ۲۰۰ کشتی باری را 
هدف گذاری کرديم که ۳۰۰ ميليون يورو برای اين موضوع 
سرمايه گذاری می شود  و پيش بينی می شود که 6۰ هزار نفر 
شغل به صورت مستقيم با اجرای اين برنامه و فعاليت ها ايجاد 
می شــود که به تناسب برای بيش از يکصد هزار نفر شغل به 
صورت غيرمستقيم به وجود می آيد.رحمانی با اشاره به توان 
فنی و مهندســی و داشتن ســاحل در کشورمان، گفت: در 
صنايع دريايی جلوه ديگری از رونق توليد و اقتصاد مقاومتی 

را می توانيم مشاهده کنيم.

سبحانی:سامانهجامعبومیسازیگفتوگو
ازبومیسازیجزیرهایجلوگیری

میکند
صالحی : کتابخانه  عمومي مي تواند حیات مجددي را تجربه کند

سيد عباس صالحي در نشســت »ارائه سند 
آينده نگاري کتابخانه هاي عمومي کشــور« 
گفت: با  توجه به تغييرات پيش آمده در حوزه 
تکنولــوژي و فناوري هــاي نويــن، زندگي 
اجتماعي ما در همه حوزه ها تحت تأثير قرار 
گرفته است. اما واقعا کتابخانه هاي عمومي در 
نقطه ويژه اي قــرار دارند که مي توانند حيات 

مجددي را تجربه کنند.
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، نشست »ارائه 
ســند آينده نگاري کتابخانه هــاي عمومي 
کشور«، با حضور ســيد عباس صالحي، وزير 
فرهنگ و ارشاد اسلامي و رئيس هيأت امناي 
کتابخانه هاي عمومي کشور، اشرف بروجردي، 
رئيس کتابخانه ملي ايران، فريبرز خسروي، 
رئيس انجمن کتابداري و اطلاع رساني ايران، 
فاطمه فهيم نيا، عضو هيأت امناي کتابخانه هاي 
عمومي کشــور و عضو هيأت علمي دانشکده 
مديريت دانشــگاه تهران، محمد حسن زاده، 
رئيس انجمن علمي ارتقــاي کتابخانه هاي 
عمومي ايران، محمد مهــدي ذوالفقار زاده، 
مجري طرح »آينده پژوهــي کتابخانه هاي 
عمومي ايران« و عضو هيأت علمي دانشکده 
مديريت دانشگاه تهران، خشکباري، نماينده 
ســازمان برنامه و بودجه و همچنين عليرضا 
مختارپــور، دبيــرکل کتابخانه هاي عمومي 
کشور، به همراه اسماعيل شفاعي، معاون مالي 
اداري نهاد، امين متوليان، معاون برنامه ريزي، 
پژوهش و فناوري اطلاعات، مهدي رمضاني، 

معاون توسعه کتابخانه ها و ترويج کتابخواني، 
محمد هادي ناصري، مديرکل روابط عمومي و 
امور بين الملل، محمــد جوهرچي، مديرکل 
پژوهش، در ســالن جلسات وزارت فرهنگ و 

ارشاد اسلامي برگزار شد.
در اين مراسم سيد عباس صالحي، وزير 
فرهنگ و ارشاد اسلامي با تقدير از ارائه و اجراي 
اين طرح پژوهشي طي سخناني گفت: دغدغه 
آينده کتابخانه هاي عمومي که در سطح جهاني 
وجود دارد و در کشور ما هم در دهه اخير مطرح 
شد، به شکل شهودي نيز براي ما قابل لمس 
بود. با همين نگاه در نهاد کتابخانه هاي عمومي 
در سال هاي اخير حرکتي شروع شده بود که 
کتابخانه ها تبديل به يک باشگاه چند منظوره 
بر محور کتاب شــوند. اين موضــوع يکي از 

راه حل هايي بود که اگر ما کتابخانه ها را صرفاً 
به عنوان محل نگهداري و امانت کتاب در نظر 
نگيريم، مي توان راه حلي براي استمرار فعاليت 

با نشاط و پويا حوزه کتاب پيدا کنيم.
وي افزود: با اين رويکرد دوستان در نهاد 
تغييراتي را در مدل سازي و ساخت و سازهاي 
کتابخانه اي و حتي در ورود به برخي حوزه ها، 
مانند ورود به حوزه آسيب هاي اجتماعي که در 
کنگره »ايفلا« هم مطرح شد، در دستور کار 
قرار دادند تا بتوانيم با نگاه يک باشگاه اجتماعي، 
خودمان را به سمت توانستن و حل مسأله ها 
ببريم اما مسيري که در اين پژوهش پيموده و 
نتيجه آن ارائه شــد، آن فضاي شهودي ما را 
مســتدل تر و ادبيات را ادبياتي علمي تر کرده 
است. مي توانيم اين موضوع را بررسي کنيم که 

آيا مي توانيم اين مسير را با در نظر گرفتن حفظ 
زمان، با مجموعه هاي ديگر هم پيش ببريم؟

رئيس هيأت امناي کتابخانه هاي عمومي 
کشور با اشاره به تجربيات کشورهاي مختلف از 
اين موضوع و دستاوردهاي آنها، گفت: همچنين 
مي توان بررسي کرد که اين الگوي پيشنهادي، 
با الگوهاي ديگر کشــورها چــه قرابت و چه 
تفاوت ها و چه نسبت هايي دارد؛ همچنين تصور 
مي کنم که در روندهاي ارائه شده در اين طرح، 
به ويــژه آن روندهايي کــه داراي اولويت هاي 
بالاتــري در تغييرات هســتند، نيــاز به يک 
مطالعات تکميلي تر و مطالعات کتابخانه اي و 
ميداني بيشتري داريم؛ چراکه عملا در اقدامات 
و راهکارها اثر مي گذارند. از سوي ديگر روندهاي 
بزرگ و کلان مؤثر در کشــور را بايد با سرعت 
بيشتري مورد مطالعه دقيق تر قرار دهيم و در 
حــوزه اقدامــات هــم بتوانيــم ايــن جنبه 

عملياتي شدن را بيشتر ببينيم.
وزير فرهنگ و ارشــاد اسلامي تصريح 
کرد: با توجه به تغييرات پيش آمده در حوزه 
تکنولــوژي و فناوري هاي نويــن، زندگي 
اجتماعي ما در همه حوزه ها تحت تأثير قرار 
گرفته است. اما واقعا کتابخانه هاي عمومي در 
نقطه ويژه اي قرار دارند که مي توانند حيات 
مجددي را تجربه کنند و از سوي ديگر نيز بايد 
مراقــب بود که اگر خطايــي صورت بگيرد، 
ممکن است بعدها مديون زحماتي باشيم که 
در سال هاي مختلف در اين حوزه کشيده شده 

است.

دکتر سبحانی، رئیس هیئت 
مدیره انجمن فولاد ایران با 
بیان اینکه بومی ســازی و 
تامین نیــاز زنجیره آهن و 
فولاد در داخل تا پیش از این 
به صــورت جزیره ای بوده 
است، گفت: قبل از این هر 
شرکت به تنهایی کار بومی 
سازی را انجام می داده است 
منتهی هیچ وقت به صورت 
جامع این کار صورت نگرفته 

است که همه اهالی زنجیره فولاد بدانند که چه مواردی بومی 
ساز شده و چه مواردی نشده است. وی با تأکید بر اینکه تحریم 
ها و نوسان نرخ ارز لزوم بومی سازی و ساخت داخل را چندین 
برابر کرد، افزود: سعی داریم نیازهای داخلی زنجیره آهن و فولاد 
به خوبی در این سامانه شناسایی و بومی سازی شود. وی ادامه 
داد: اولین اقدام در زمینه بومی سازی، جشنواره ملی فولاد ایران 
و نمایشگاه بومی سازی بود که در سال قبل در برج میاد برگزار 
شد و همه اهالی زنجیره آهن و فولاد از آن استقبال کردند. این 
ســامانه نیز در همین راستا طراحی شده اســت تا بتوان با 
دسترسی به آن، نیازهای این صنعت را شناسایی کرد. وی خبر 
داد که دومین دوره جشنواره ملی فولاد ایران امسال در 23 دی 
ماه در برج میاد تهران برگزار می شود. سبحانی با بیان اینکه 
این سیستم با همکاری ایمیدرو و شرکت های مطرحی که در 
این زمینه ید طولایی دارند ایجاد شــده است، گفت: صندوق 
پژوهش ها و نوآوری فولاد و اس پی اکس ها از دیگر اقداماتی 
هستند که در این زمینه انجام شده اند و انجمن فولاد به عنوان 
متولی صندوق پژوهش و نوآوری انتخاب شد تا بتواند منابع مالی 
را در اختیار استارتاپ ها قرار دهد و به بومی سازی کمک کند.
رئیس هیئت مدیره انجمن فولاد ایران در پایان تأکید کرد: این 
بانک اطاعاتی در صنعت فولاد آغاز به کار کرده اســت ولی 
پتانسیل آن بالاست و می تواند در سطح ملی و در سایر صنایع 
نیز به کار گرفته شود.در ادامه این مراسم، مهندس ایرج فخری 
نجف آبادی مدیر عامل ایریســا با بیــان اینکه امروز یکی از 
بزرگتریــن آرزوی های کاری من و خیلی از همکاران برآورده 
شــد، گفت:  این سامانه بومی سازی کدینگ ها و انبارها را در 
بخش خصوصی و بخش دولتی لینک می کند. وی با اشاره به 
اینکه تجمیع و به اشتراک گذاری اطاعات شرکت های معدنی 
و فولادی اتفاق بزرگی است، افزود: بانک اطاعاتی عظیمی در 
شرکت ها وجود دارد که در این سامانه می توان به صورت جامع 
از آنها استفاده کرد. این اطاعات در گذر زمان شکل گرفته اند 
و اطاعاتی اساسی هستند. وی افزود: اگر این مجوز به ما داده 
شود می توانیم این اطاعات را در اختیار صنعت فولاد قرار دهیم 
و اطاعات شــرکت ها با هم تجمیع شود و در قالب یک بانک 

اطاعاتی در اختیار صنعت فولاد کشور قرار گیرد.

تلاشهمسایگانبرایربودنمهمترینبازارگردشگریایران
ولی تيمــوری، معاون ميــراث فرهنگی و صنايع دســتی و 
گردشــگری کشور شرايط گردشگری ايران را سخت توصيف 
می کند. به اعتقاد او، در همين شرايط سخت بين المللی که چراغ 
حوزه های ديگر خاموش می شود تنها حوزه ای که با نشاط جلو 
رفته است صنعت گردشگری ايران است. او می گويد: چندين بار 
در همين چند ماه گذشته، ايران وارد مقابله مستقيم با نيروهای 
متجــاوز شــد. ماجرای اســقاط پهپاد آمريکايــی، ماجرای 
گروگانگيری کشتی ايرانی توســط انگلستان و مسائل ديگر 
همگی نشان دهنده يک منطقه ناآرام برای گردشگری است و 

ايــن بهانه ها می تواند موجب تضعيف گردشــگری در چنين 
منطقه ای شود، اما در همين شرايط ايران توانسته است صنعت 
گردشگری را به شــکل مطلوب اداره کند و چراغ آن  را روشن 
نگاه دارد. تا آنجا که در ۴ ماه اول امسال تعداد گردشگران ورودی 
به کشور نسبت به سال قبل ۴۰درصد رشد داشت. کارشناسان 
گردشگری معتقدند، حجم بالای گردشگران ورودی از عراق به 
ايران اگرچه در سال های گذشــته دستخوش برخی مسائل 
حاشــيه ای نيز بوده است، اما رقابت بر سر بزرگ نمايی برخی 
موضوعات در ارتباط با گردشــگران عراقــی ورودی به ايران، 

کشورهای همســايه را بر آن داشت تا برای جذب گردشگران 
عراقی به کشور خود دست به کار شوند و حتی دروغ پردازی را 
چاشنی ربودن بازار گردشگری عراق از دست ايران کنند. رقابت 
برای ناامن جلوه دادن مســير ايران برای گردشگران با هدف 
مســدود کردن مسير گردشــگران ورودی به ايران با توجه به 
ارزآوری بالای صنعت گردشگری برای کشور، کشورهای عربی 
حاشيه خليج فارس و حتی کشورهای همسايه را بر آن داشت 
تــا ماهی مطلوب را از اين آب گل آلــود صيد کنند و تور صيد 
گردشگران عراقی را بر صنعت گردشگری ايران نيز بگسترانند.

فولاد خراسان برای سومين بار به عنوان واحد نمونه استاندارد استان 
معرفی شد و تنديس و لوح تقدير اين جايزه کيفيت ملی را کسب کرد.  
به گزارش واحد روابط عمومی در مراسمی که به مناسبت گرامی داشت 
هفته استاندارد، با هدف معرفی و تقدير از واحدهای نمونه استاندارد، از 
سوی اداره کل استاندارد اســتان خراسان رضوی، برگزار شد،  شرکت 
مجتمع فولاد خراسان به عنوان واحد نمونه استانی انتخاب و معرفی 
گرديد.اين مراسم با حضور مديران شرکت های توليدی و صنعتی استان 
در محل همايش های دانشگاه فردوسی مشهد برگزار شد.معاون برنامه 
ريزی و فناوری فولاد خراسان با اشاره به تجهيز آزمايشگاه های مجتمع 
به فناوری های قابل اتکا و تجهيزات  روزآمد در فولاد خراسان، گفت: 
پايبندی نيروهای متخصص به موازين فنی و نيز فناوری، ماشين آلات و 
دســتگاه هايی که در توليد محصولات فولاد خراسان به کار می رود، 
باعث شده محصولات توليدی اين شرکت نظر کيفيت در سطح بالايی 

قرار داشته باشد.

استمراركیفیتدر
تولیدوتداومصادرات
فولادخراسان

فولاد خراسان 

محمد اسلامی، وزير راه و شهرسازی گفت: تعدادی از شرکت های ما در سوريه چه 
قبل از جنگ داخلی و چه بعد از آن با مشکلات حقوقی و قراردادی مواجه شده بودند 
که بيشتر اين شرکت ها مسائل شان حل شده و اميدواريم با توجه به شکل گيری رابطه 
بانکی و تمهيدی که ما اتخاذ کرديم تا بانک های سوريه ضمانتنامه های بانکی ايران را 
قبول کنند ديگر دليلی بر عدم حضور شــرکت ها نباشــد. وی در خصوص آخرين 
تحولات مربوط به حضور ايران در بازسازی سوريه گفت: ما به عنوان رئيس کميسيون 
مشترک ايران و سوريه تمهيدات را با محوريت بخش خصوصی در نظر گرفته ايم. اتاق 
بازرگانی مشترک تشکيل شده و اين اتاق مشترک ساختمانی را در دمشق خريداری 
کرده و مستقر شده است. اولين نمايشگاه تخصصی که در دمشق برگزار شد نيز با 
حضور فعال شــرکت های ايرانی همراه بود. وی ادامه داد: شرکت های ما مذاکرات 
مفصلی را انجام داده اند و خود ما نيز با وزرای مربوطه چه در تهران و چه در دمشق 
چند دور مذاکره داشتيم. زمينه ها برای حضور شرکت های عمرانی در سوريه فراهم 
است؛ اميدواريم مذاکرات خودشان نيز جواب دهد تا بتوانند خيلی قوی تر و سريع تر 

از گذشته در پروژه های عمرانی سوريه حضور داشته باشند.

حضوردرسوریهبا
محوریتبخش
خصوصی

محمد اسلامی



ســيدعباس صالحی وزير فرهنگ و ارشاد اسلامی در حکمی احمد 
حســين فتايی را به عنوان مديرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 
لرستان منصوب کرد. به گزارش اعتبار به نقل از مرکز روابط عمومی و 
اطلاع رسانی وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی، در حکم سيدعباس 
صالحی خطاب به احمد حســين فتايی آمده است:»نظر به سوابق 
فرهنگی و تجربيات ارزنده جنابعالی به موجب اين حکم به ســمت 
مديرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان لرستان منصوب می شويد.
اميد است با استعانت از خداوند متعال و بهره گيری از ظرفيت های 
موجود و نيروهای کارآمد و فرهيخته و تعامل سازنده با مسئولان و 
مديران اســتان و ارتباط نزديک با اصحاب فرهنــگ و هنر و مردم 
فرهنگ دوســت و هنر پرور استان لرســتان در مسير رشد فضايل 
اخلاقی و شکوفايی و اعتلای فرهنگ و هنر اسلامی و ايرانی موفق و 
مويد باشــيد.«پيش تر نيز احمد حســين فتاحی سرپرستی اداره 

فرهنگ و ارشاد اسلامی استان لرستان را عهده دار بود.

مدیركلفرهنگو
ارشاداسلامی
لرستانمنصوبشد

سیدعباس صالحی

محمدرضا نجفی منش، رئيس انجمن صنايع همگن قطعه سازی گفت: 
موضوع حذف برخی قطعات در خودروهای صفر کيلومتر داخلی از 
جمله کروز کنترل، رينگ آلومينيومی و تعدادی ديگری از قطعات، 
اين روزها خبرساز شده و از همين رو مسوولان انجمن صنايع همگن 
قطعه ســازی نســبت به ماجرای حذف برخی قطعات و آپشن ها از 
خودروهای صفر کيلومتر داخلی واکنش نشان دادند. وی در اين مورد 
اظهار کرد: پول قطعه سازان به موقع پرداخت نمی شود و آنها در تامين 
هزينه ها با مشکل روبه رو هستند، اما اين را که تامين تعدادی قطعات 
را به دليل مسائل مالی قطع کنند، تاييد نمی کنم. وی افزود: اگر پول 
قطعه ساز را پرداخت کنند، تامين تمام قطعات انجام می شود، در غير 
اين صورت، همان طور که پيش از اين نيز هشدار داده بوديم، توليد 
متوقف خواهد شد.  اما آرش محبی نژاد، دبير انجمن صنايع همگن 
قطعه سازی نيز در اين مورد گفت: تعدادی از قطعات آپشن هستند و 

خودروهای مجهز به اين آپشن ها قيمت بالاتری دارند.

هشداربابتتوقف
تولیدقطعه

محمدرضا نجفی منش

هادی قوامی نائب رئيس کميســيون برنامه، بودجه و محاسبات 
مجلس می گويد در حال حاضر استان های محروم از استانی شدن 
بودجه ۹۹ استقبال نمی کنند، چراکه نيمی از درآمدهای مالياتی 
کشور از تهران به دســت می آيد که با استانی شدن بودجه، تنها 
تهران از اين درآمد برخوردار شده و ســهمی به ساير استان ها 
نمی رسد.  وی در گفت وگويی درباره اصلاح ساختار بودجه، گفت: 
اصلاح ســاختار بودجه به معنای کاهش وابستگی به درآمدهای 
نفتی است و برای تحقق اين امر بايد جايگزينی مانند ماليات برای 
نفت در نظر گرفته شود. نماينده مردم اسفراين در مجلس شورای 
اسلامی افزود: حذف دستگاه های موازی در امور يکسان يکی ديگر 
از مولفه های اصلاح ساختار بودجه است به طور مثال بايد وزارت 
بهداشت و درمان تنها متولی ساماندهی امور مربوط به بهداشت 
باشد تا با تحقق اين امر بسياری از رديف بودجه ها حذف شده و 

شفافيت ايجاد شود.

استانهایمحروماز
استانیشدنبودجه
۹۹استقبالنمیكنند

هادی قوامی

اسماعيل نجار در نشست تخصصی بهســازی لرزه ای نسبی ساختمان های 
متداول شهر تهران که در محل سازمان پيشگيری و مديريت بحران شهر تهران 
برگزار شد با بيان اينکه ما هنوز تجربه وقوع بحران در يک کلانشهر را نداريم، 
گفت: تهران، از جهات مختلف دارای اهميت فراوانی شــده است چرا که يک 
مرکز کميتی است و حادثه ای نظير پلاســکو درآن اين ظرفيت را دارد تا به 
حادثه ای يبن المللی تبديل شود. حالا تصور کنيد که اگر در همين شهر يک 
زلزله ۷ يا ۸ ريشتری رخ دهد، چه اتفاقی رخ می دهد؟ بنابراين از حالا بايد به 
فکر باشيم و آمادگی لازم را در برابرحوادث کسب کنيم.رئيس سازمان مديريت 
بحران کشــور با بيان اينکه ۸ ميليون تهرانی تحت تأثيــر زلزله احتمالی در 
پايتخت هستند گفت: فرض کنيم اگر زلزله ای بين ۷ تا ۸ ريشتر در تهران رخ 
دهد چه اتفاقی رخ می دهد؟ قطعاً در زلزله ای که بيشتر از 6 و نيم ريشتر بزرگی 
داشته باشد دو ميليون نفر متأثر خواهند شد و ۸ ميليون نفر نيز تحت تأثير غير 
مستقيم آن قرار می گيرند. به اين آمار توجه کنيد اين آمار نشان می دهد که 

زلزله چقدر مهم است و چقدر بايد به آن توجه داشته باشيم.

معتقدنیستمكه
زلزلهتهرانراباخاک
یکسانخواهدكرد

اسماعیل نجار

در سی وهشتمين جلسه شورای اتحاديه بين المللی تامين اجتماعی مصطفی 
سالاری با کســب اکثريت آرای اعضای شــورا، به نمايندگی از منطقه آسيا و 
اقيانوسيه به عنوان عضو هيأت رئيسه اين اتحاديه انتخاب شد . به گزارش اداره کل 
روابط عمومی ســازمان تأمين اجتماعی، در آخرين روز اجلاس جهانی تامين 
اجتماعی که عصر جمعــه ۱۸اکتبر ۲۰۱۹برابر با ۲6مهر ۱۳۹۸در بروکســل 
-بلژيک- برگزار شد در جريان برگزاری انتخابات هيأت رئيسه اتحاديه بين المللی 
تامين اجتماعی برای دوره مديريت سه ساله ۲۰۲۲-۲۰۲۰، مصطفی سالاری، 
مديرعامل سازمان تامين اجتماعی  به عنوان عضو هيأت رئيسه اتحاديه بين المللی 
تامين اجتماعی انتخاب شد.هيأت رئيسه اين اتحاديه متشکل از رئيس، خزانه دار، 
دبيرکل و ۴۰نفر از نمايندگان رسمی دفاتر منطقه ای جغرافيايی مختلف است 
که از بين ۳۲۰سازمان عضو اتحاديه از ۱۵۷کشور برگزيده می شوند. دوره کار 
هيأت رئيســه همزمان با پايان يافتن جلسه شــورا که انتخابات در آن صورت 
گرفته، آغاز می شود و پس از ۳ سال در پايان جلسه شورای بعدی که انتخابات 

ديگری برگزار خواهد شد، پايان می يابد.

مدیرعاملتأمیناجتماعی،
عضوهیأترئیسهاتحادیه
بینالمللیتأمیناجتماعیشد

مصطفی سالاری

حجت الله غلامــی معاون عمرانی اســتاندار اصفهان هــم درباره 
انتقاداتی که به تلنبار شــدن پروژه های نيمه تمام در استان وارد 
می شود گفت: اعتبار پروژه های عمرانی استان در سال ۹۸، حدود 
۲۰۱۷ ميليارد تومان اســت که از اين ميزان ۳۷۵ ميليارد تومان 
اعتبار پروژه های استانی، ۳۰6 ميليارد تومان اعتبار پروژه های ويژه 
استانی، ۹۱۰ ميليارد تومان پروژه ملی و ۳۸۹ ميليارد تومان اعتبار 
پروژه های متوازن منطقه ای است. وی با تاييد وجود حجم انبوهی از 
پروژه های نيمه تمام در استان ادامه می دهد: با توجه به ميزان اعتبار 
تامين شده در ۲ سال گذشته، پيگير اجرای اين طرح ها بوده ايم و در 
هفته دولت امسال موفق شديم ۱۷۲۰ پروژه را افتتاح کنيم. وی با 
تاکيد بر اين که قطار سريع الســير بايد زودتر فعال و با يک برنامه 
زمان بندی ۴ ســاله به بهره برداری می رســيد، توضيح می دهد: 
پيش بينی می کنيم با يک برنامه زمان بندی ۴ســاله بتوانيم آن  را 

آماده بهره برداری کنيم.

پروژههای
نیمهتمام
تلنبارشده

حجت الله غلامی

رضا رحمانی وزير صنعت، معدن و تجارت در جلسه تنظيم بازار کشور 
گفت: رصد مستمر قيمت ۱۰۰ قلم کالای اساسی و ضروری در سطح 
کشور نشان از کاهش قيمت ۹۳ قلم کالا داشته و البته به طور حتم 
علت تلاطم قيمت ۷ قلم کالای ديگر را نيز بررسی و اقدامات مقتضی 
برای ايجاد ثبات در قيمت آن ها در دستور کار قرار دارد. وی افزود: 
پيش بينی ما و آمارها مويد اين نکته است که روند آرام بازار و ثبات 
موجود در ماه های آينــده نيز تداوم خواهد داشــت. وی ادامه داد: 
خوشبختانه روند توليد نيز در کشــور روبه رشد است و در ماه های 
پيش روی، کاهش قيمت ها بر روند زندگی مصرف کننده نيز براساس 
شاخص CPI تاثيرگذار خواهد بود. وزير صنعت، معدن و تجارت در 
بخش ديگری از سخنانش با اشاره به اينکه در مصوبات ستاد تنظيم 
بازار بايد مصرف کننده و توليد کننده را با هم ديد، تاکيد کرد: برای 
تامين حقوق اين دو بخش، بايد تصميمات به گونه ای اتخاذ شود که 

هيچ کدام در اين ميان اسيب نبينند.

كاهشقیمت۹3قلم
كالایاساسیوضروری
درسطحكشور

رضا رحمانی

اســحاق جهانگيری معاون اول رئيس جمهور يکی از اهداف ايجاد 
مناطق آزاد را کمک به صادرات کشور توصيف کرد و اظهار داشت: 
مديران مناطق آزاد کشــور بايد برنامه ريزی ويــژه ای برای افزايش 
صادرات از اين مناطق انجام دهند تا تعادل و توازن لازم ميان صادرات 
و واردات کشور بوجود آيد. جهانگيری افزود: بطور طبيعی کشورهای 
همســايه اصلی ترين بازارهای محصولات صادراتی کشور هستند و 
حتماً بايد مناطق آزاد برای حضور مؤثر توليدات شرکت های ايرانی در 
کشورهای عراق، افغانستان، ترکيه، همسايگان جنوبی و کشورهای 
آسيای ميانه هدفگذاری کنند و دولت نيز در اين زمينه اقدامات لازم 
را انجام خواهد داد. معاون اول رئيس جمهور با تأکيد بر اينکه رونق 
صادرات می تواند کمبودهای ارزی را جبران کند، گفت: در شــرايط 
کنونی که درآمدهای ارزی کشور به دليل تحريم های نفتی کاهش 
يافته است بايد از اين فرصت بهره جسته و با تقويت بخش صادرات 

غير نفتی ارز مورد نياز کشور را تأمين کنيم.

بسیجكشوربرای
افزایشصادرات
غیرنفتی

اسحاق جهانگیری

اقتصاد کلان
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میگیرد،چراکهسالهاازسررسیداقساطآنهاگذشتهاست.

مطالبات
معوقبه170
هزارمیلیارد
تومانرسید

اسلامی:واممسکنملیازسازندگان
بهخریدارانقابلانتقالاست

وزير راه و شهر سازی اعلام کرد 
تسهيلات ســاخت واحدهای 
مسکونی طرح اقدام ملی پس از 
اتمام پــروژه قابليت انتقال به 
خريــداران را دارد. به گزارش 
گزارش اعتبار به نقل از روابط 
عمومی وزارت راه و شهر سازی، 
عمليات اجرايــی حدود ۱۸۰ 
هزار واحد از طــرح اقدام ملی 
توليد و عرضه ۴۰۰ هزار واحد 

مسکونی آغاز شده و وزير راه و شهر سازی وعده داده تا اين طرح 
به طور کامل در پايان سال جاری شروع شود. اين برنامه به شکل 
عملياتی از ۲۵ دی ماه ســال گذشــته کليد خــورد و پنجم 
شهريورماه امسال رسما توسط رئيس جمهوری رونمايی شد. 
قرار است با اجرای کامل اين طرح تا پايان سال ۱۴۰۰ بالغ  بر 
۴۰۰ هزار مسکن برای اقشار متوسط و پايين احداث شود؛ از 
اين تعداد ۲۰۰ هزار واحد در شهرهای جديد و  ۱۰۰ هزار واحد 
در بافت فرســوده ساخته خواهد شــد. بنياد مسکن انقلاب 
اسلامی نيز ساخت ۱۰۰ هزار واحد مسکونی را بر عهده  گرفته 
است.  محمد اسلامی، وزير راه و شهر سازی درخصوص طرح 
اقدام ملی اظهار داشــت: منابع تسهيلاتی بانک ها برای توليد 
مســکن در اختيار ســازندگان قرار خواهد گرفت و پس از آن 
سازنده می تواند وام مذکور را به خريداران واگذار کند که اين 
مسئله آثار تورمی ندارد.  وی افزود: در شرايط کنونی طرح ملی 
مسکن در حال طراحی و اجرايی شدن بوده و اين پروژه کاملا 
تا پايان ســال جاری عملياتی خواهد شد. طرح ملی مسکن با 
هدف خانه دار کردن شــش دهــک جامعه طراحی و در حال 
عملياتی شدن است. توليد مسکن برای دهک های يک و دو که 
توسط نهادهای حمايتی مانند کميته امداد و بهزيستی صورت 
می گيرد که در اين رابطه وزارت راه به ميزان گسترده زمين ارائه 
کرده است. وزير راه و شهر سازی ادامه داد: همچنين در طرح 
ملی مسکن دهک های سه، چهار، پنج و شش به صورت ويژه 
ديده شده اند، در شرايط کنونی روند ثبت نام برای متقاضيان از 
اســتان کرمان به صورت پايلوت آغاز شــده و متقاضيان در 
شهرهای اين اســتان به جزء مرکز آن ثبت نام کرده اند، حال 
وزارت راه روند بررسی اين تقاضاها را کليد زده است. به گفته 
اســلامی، متقاضيان می تواننــد خود زمين ارائــه کرده و از 
حمايت های تسهيلاتی دولت برخوردار شوند يا اينکه دولت، 
اراضی را برای توليد مســکن واگذار و توسط بخش خصوصی 

مساکن مورد نظر ساخته و به مردم فروخته خواهد شد. 

گفتوگو مصطفیرجبیمشهدی:پساز2سالتعلل
دولــتهمچناندرحالتهیهدستورالعمل

مصرفبرقبرایرمزارزهاست
ســخنگوی صنعت برق با بیــان اینکه 150 مــگاوات برق 
تولیدکنندگان رمزارز قطع شــده است، گفت: وزارتخانه های 
صنعت و نیرو در حال تهیه دستورالعمل اجرایی برای استفاده 
ماینرها از برق هستند. مصطفی رجبی مشهدی در گفت وگو با 
خبرگزاری فــارس اظهار کرد: وزارت صنعت، معدن و تجارت و 
وزارت نیرو در حال تهیه دستورالعمل اجرایی استخراج رمزارزها 
هستند و این دستورالعمل در مراحل پایانی قرار داشته و به زودی 
نهایی می شــود. وی با اشاره به مصوبه دولت، ادامه داد: یکی از 
روش های تأمین برق تولید بیت کوین این است که تعرفه برق برای 
ماینرها متوســط برق صادراتی باشد و روش دوم این است که 
اســتخراج کنندگان رمزارزها می توانند نیروگاه احداث کنند. 
سخنگوی صنعت برق در پاسخ به این سؤال که تعدادی از ماینرها 
به دلیل نارضایتی از بابت محاسبه متوسط برق صادراتی برای آنها 
در حال خروج از ایران هســتند و آیا در این مدت مزارع تولید 
بیت کوین شناسایی شده است، گفت: هر مشترکی که بخواهد از 
برق ارزان برای تولید بیت کوین و استخراج رمزارزها استفاده 
کند با آن برخورد خواهد شد.رجبی مشهدی خبر داد: یک ماه 
قبل 150 مگاوات به دلیل استفاده از برق ارزان صورتجلسه و برق 
آنها قطع شد که عمدتاً مربوط به استان های شمالی کشور بوده 
است. گفتنی است تولید رمزارزها با تصویب هیئت وزیران اکنون 
در کشور شکل قانونی گرفته و استخراج کنندگان می توانند با 
نرخ هزینه برق صادراتی به تولید رمزارز بپردازند. اما ســؤال 
اینجاست که از دوســال پیش که بحث تولید رمزارز در کشور 
جدی شد تاکنون علت تعلل در تصمیم گیری برای رمزارزها چه 
بوده است. این در حالی است که برخی از کشورها در مواجهه با 
این موضوع موضع مشــخص دارند. در همین رابطه، به تازگی 
آلمان، ایتالیا و فرانسه به دنبال ممنوع کردن »لیبرا«، ارز مجازی 
فیس بوک، در اروپا هستند. به گزارش فارس به نقل از راشاتودی، 
وزیر اقتصاد فرانسه گفت: پاریس، رم و برلین به دنبال ممنوع 
کردن ارز مجازی فیس بوک یا همان »لیبرا« در اروپا هستند. وی 
ماه پیش گفته بود که این ســاختار که توســط شرکت بزرگ 
آمریکایی فیس بوک در حال شــکل گرفتن اســت، به ایجاد 
نگرانی های جدی منجر شــده و به همین دلیل نمی توان اجازه 
چنین فعالیتی را در خاک اروپا صادر کرد.برونو لمایر تاکید کرد 
این پروژه می تواند مخاطرات جدی مالی برای اتحادیه اروپا ایجاد 
کند که از جمله آنها استفاده از ارز دیگر کشورها در اروپا است و 
این مسئله پتانسیل آن را دارد که شرایط را برای سوء استفاده از 
بازار مالی اروپا فراهم کند. آلمان هم به عنوان بزرگترین اقتصاد 
اتحادیه اروپا از فرانسه در سیاست ممنوع کردن ارز مجازی  فیس 
بوک حمایت می کند. این دو کشور طی بیانیه ای در ماه سپتامبر 
اعام کردند که هیچ مؤسســه یا بنیاد خصوصی اجازه اعمال 
قدرت پولی که مختص حاکمیت کشورهاست، را ندارد.به تازگی 
هم یک کارگروه مربوط به گروه G7 هشــدار داد که تا پیش از 
شکل گیری قوانین و مقررات و مرتفع شدن موانع مخاطره انگیز 
و چالش های مربوطه با اســتفاده از ارزهــای مجازی هیچ ارز 

دیجیتالی از جمله لیبرا نباید اجازه فعالیت داشته باشد.

ایرانسل به سمت اپراتور دیجیتال حرکت می کند 
به گزارش اعتبار به نقل از روابط عمومی ايرانسل،  
همزمان با سيزدهمين سالروز راه اندازی شبکه 
تلفن همراه ايرانسل، نشستی با حضور دکتر بيژن 
عباسی آرند، مديرعامل ايرانسل و فعالان رسانه در 
حوزه های ارتباطات و فناوری اطلاعات و ورزش 
کشور، در محل ســالن همايش های ساختمان 
مرکزی ايرانسل، برگزار شد.   وی با اشاره به چشم 
انداز و مأموريت ايرانسل در روشنايی بخشی به افق 
زندگی مشــتريان، تأکيد کرد: خلق و مديريت 
ارزش آفرينــی برای ذی نفعــان، خلق تجربه ای 
متفاوت برای مشــتريان، مديريت رشد پايدار، 
تحول مدل عملياتی و نوآوری در تجارب موفق، 
اهداف راهبردی ما هستند تا به چشم اندازمان که 
پيشرو بودن در ارائه دنيايی از خدمات ديجيتالی 
جديد و جسورانه به مشتريان است، برسيم. ايشان 
گزارش خود از عملکرد ايرانســل را با سه محور 
»ســير تحول ايرانسل«، »توســعه کسب و کار 
ديجيتال« و »فناوری های مالی و سرمايه گذاری 
در حوزه ديجيتال« ادامه داد و گفت ايرانسل قصد 
دارد از اپراتــور ديتا، به ســمت اپراتور ديجيتال 
حرکت کند و هم اکنون ســهم بازار ما براساس 
گزارشات ســازمان تنظيم مقررات و ارتباطات 
راديويی، ۴۳ درصد است. وی افزود: ما ۳۸6۲ شهر 
و دهستان را تحت پوشش شبکه نسل ۲ داريم و 
۵۰ ميليون مشترک درحال استفاده از آن هستند. 
تا اينجا، پوشــش دهی نســل ۲ همراه ايرانسل 
۸۹درصد پوشش جمعيتی کشور را تأمين کرده 
است و ۳۸۷۵ شهر و دهستان تحت پوشش نسل 
۳ همراه ايرانســل يا ۳G هستند که اين پوشش 
 ۳G دهی ۲۷ ميليون نفر را دربرگرفته و در شبکه
ما ۳۲ ميليون گوشی پشتيبانی کننده از ۳G فعال 
هســتند. مديرعامل ايرانسل تعداد گوشی های 
فعال در شــبکه نسل ۴ ايرانســل را ۲۰ ميليون 
گوشی اعلام کرد و گفت: ۳۱۰۸ شهر و دهستان 
تحت پوشش اين نسل هستند که ۱۸ ميليون نفر 
نيز از خدمــات ديتای آن اســتفاده می کنند و 
ايرانسل در ۱۴۴ کشور رومينگ بين الملل ارائه 
می دهد و با ۳۲۲ اپراتور در کشــورهای مختلف 
قرارداد ارائه خدمات رومينگ دارد.  ايشان با توجه 
به پشــت سرگذاشــتن ايام اربعين گفت: »يک 
ميليون و ۷۰۰ هزار نفر در اين ايام از شبکه ايرانسل 

اســتفاده کرده اند که نســبت به ســال گذشته 
۷۸درصد رشد داشته اســت  و در ايام اربعين ۷ 
ميليون دقيقــه از خدمات مکالمه رومينگ بين 
الملل ايرانسل استفاده شد. ۷ ميليون پيامک نيز 

در شبکه ايرانسل ارسال شده است.
40 درصد از ارتباط های مشترکان با 
ایرانسل، از طریق سامانه گفت وگوی 

آناین صورت می گیرد 
وی همچنين تعداد کارشناسان مرکز شبانه روزی 
ارتباط با مشتريان ايرانسل را ۵۳۳ کارشناس تمام 
وقت اعلام کرد و با اشاره به راه اندازی سامانه های 
آنلاين ارتباط با مشــتريان ايرانســل، گفت: هم 
اکنون بيش از ۴۰ درصد از درخواست های ورودی 
به مرکز ارتباط با مشــتريان ايرانســل، از طريق 

سامانه گفت وگوی آنلاين صورت می گيرد.
مديرعامل ايرانسل با اعلام ۲۷ميليون و ۲۲۳هزار 
و ۳۱۷ مرتبه دانلود و نصب اپليکيشن ايرانسل من، 
)اپليکيشن مديريت حساب های ايرانسلی( گفت: 
بر اساس گزارش کافه بازار، ايرانسل من جزء پنج 
اپليکيشــن محبوب ايرانی ها است و دو ميليون 
ساعت تماس از طريق خدمات جايگزينی شماره 

تماس برقرار شده است 
420 هزار میلیارد ریال درآمد دولت از 

ایرانسل
 ايشان با اشاره به فعاليت های اين اپراتور در زمينه 
همکاری با شــرکای تجــاری، از مشــارکت با 

اپراتورهای ثابت، همکاری و بهره برداری آزمايشی 
اپراتور هوشمند پليس، مشارکت با اگريگيتورهای 
مجازی موبايل، انعقاد قرارداد با ۲ اپراتور مجازی 
موبايــل و نيز ارائه خدمات به بيــش از ۸۰ هزار 
مشــترک از اين طريق را از ديگــر فعاليت های 
ايرانسل برشــمرد. وی درآمد مســتقيم يا غير 
مســتقيم دولت از پروژه ايرانسل از آغاز تا پايان 
شهريورماه ۹۸ را ۴۲۰ هزار ميليارد ريال اعلام کرد 
و افزود: »پرداخت های مستقيم ايرانسل به دولت 
طی ۱۳ سال گذشته نيز ۳۲۱ هزار ميليارد ريال 

بوده است.«
44 میلیارد تومان از پیش پرداخت 
ایرانسل به باشگاه های فوتبال هنوز 

مستهلک نشده است
وی در بخــش ديگری از گــزارش فعاليت های 
ايرانسل در حوزه مسؤوليت اجتماعی سازمانی، به 
مواردی از جمله کمک های ايرانســل در ســيل 
فروردين ماه ۹۸ و ساخت و بازسازی پنج مدرسه 
در مناطق سيل زده لرستان، خوزستان و گلستان 
و نيز طرح سرباز ماهر و ترويج گسترش آموزش 
ديجيتال از طريق پروژه »مدارس درخشان« اشاره 
کرد و در همين زمينه، با اشاره به حمايت ايرانسل 
از فوتبال و به طور خاص باشــگاه های استقلال، 
پرســپوليس و نيز حمايت از باشگاه تراکتور در 
ســالهای گذشــته ادامه داد: »از شهريورماه ۹6 
تاکنون ۱۵۱ ميليارد تومان به باشگاه ها پرداخت 

شــده که از اين مبلغ، ۴۴ ميليارد تومان از پيش 
پرداخت های ايرانســل هنوز مســتهلک نشده 
اســت.« وی در خصــوص قــرارداد همکاری با 
لاليگای اسگانيا نيز خبر از سرمايه گذاری در تهيه 
محتواهــای تلويزيونــی و مســتند داد و گفت: 
برگــزاری ۷ دوره کمپ و آمــوزش ۴۵۰ نفر از 
نوجوانان مستعد از ديگر فعاليت های ايرانسل در 

اين همکاری بوده است.
ایرانسل در حال حرکت به سوی »اپراتور 

دیجیتال« است
ايشــان در خصوص اشــتغال زايی را در راستای 
اهداف سند برنامه ششم توسعه و با هدف کمک به 
تحقق شاخص های کلان توسعه اقتصادی کشور 
شــرح داد و گفت: ايجاد ۲۳۳۷ شغل مستقيم در 
تهران و شهرستان ها در شرکت خدمات ارتباطی 
ايرانسل، ايجاد ۵۷هزار و ۴۳ شغل غيرمستقيم در 
زنجيره ارزش صنعت ارتباطات و فناوری اطلاعات 
و ايجاد حدود ۳۰۰۰ شغل مستقيم و ۱.۵ ميليون 
شغل غيرمستقيم در شــرکت های گروه اسنپ 
ازجمله فعاليت های ايرانســل بوده اســت و در 
خصوص سرمايه گذاری و کارآفرينی ايرانسل، با 
اشاره به اقدامات اين اپراتور در جهت رفع مشکل 
اشتغال و مهيا کردن بستر و زيرساخت های مورد 
نياز برای ظهور ايده های کارآفرينی، گفت: ايرانسل 
به رشد شرکتهای دانش بنيان کمک کرده و سعی 
داشته توسعه کسب و کارهای ديجيتال با حمايت 
از نخبگان را سرلوحه کار خود قرار دهد ۰ايشان 
با اشــاره به همکاری با مجموعه اســنپ، برنامه 
کاربردی چارخونه، برنامه کاربــردی دانا، پيام 
رسان گپ، برنامه کاربردی روبيکا و ايرانيان تاورز، 
به برنامه های آتی ايرانسل در اين زمينه اشاره کرد 
و افــزود: حمايــت و عضويــت در صندوقهای 
جسورانه و شتابدهنده های استارتاپی، حمايت و 
سرمايه گذاری بر توليدات داخلی با راهکار تحقيق 
و توسعه، حمايت از شرکتهای داخلی  با سرمايه 
گذاری، انتقال و بومی ســازی دانش و فناوری و 
حمايت و ســرمايه گذاری در پروژه های ملی و 
زيرساختی مخابراتی کشور اعلام کرد و با توجه 
به گستره مخاطبان ايرانسل، برنامه های متنوعی 
در نظر داريم که اميدواريم بتوانيم آنها را به نتيجه 

برسانيم.

ناهيد خداکرمی رئيس کميته سلامت شورای شهر تهران با بيان اينکه نبايد از تغيير 
بترسيم، گفت: بهتر است شاهد جدا شدن ری از تهران باشيم تا ری بتواند از پتانسيل 
ملی و منطقه ای خود، به دور از بزرگی و نام تهران استفاده کند.  وی در مورد تهيه 
طرح جدايی ری از تهران در مجلس شورای اسلامی با بيان اينکه مطمئن هستيم که 
اگر بتوانيم شهرری را به صورت مستقل داشته باشيم قطعا مشکلات اين منطقه کم 
می شود، افزود: چراکه تجربه ساير شهرها نشان داد که جدا شدن آنها آغاز گسترش 
اين شهرها بوده است. من در ابتدا مخالف جدا شدن ری از تهران بودم اما بعد از مدتی 
و در پی بازديدها متوجه شدم که بهتر است شاهد جدا شدن ری از تهران باشيم تا 
ری بتواند از پتانسيل ملی و منطقه ای خود، بدور از بزرگی و نام تهران استفاده کند. 
وی با بيان اينکه من از زمانی که عضو شورای شهرستان ری شدم، متوجه محروميت 
شديد در ری شدم، گفت: محروميت شــهرری آنقدر آزاردهنده است که باورمان 
نمی شود اين حجم از آسيب و محروميت جزئی از تهران است و دوگانگی فرهنگی و 
چندگانگی اقتصاد در اين منطقه بيداد می کند. خداکرمی با بيان اينکه محروميت 

صرف در کنار پتانسيل های ثروت آفرينی شهرری دوگانگی ايجاد کرده است.

شهرریبهدوراز
نامبزرگتهران،
رشدمیكند

ناهید خداکرمی

وزارت امور اقتصادی و دارايی جهت تامين منابع مالی مورد نياز 
دولت، صکوک منفعت به ارزش ۱۰۰ هزار ميليارد ريال در بازار 
سرمايه منتشــر می کند.غلامرضا ابوترابی، مديرعامل شرکت 
مديريت دارايی مرکزی بازار سرمايه، با اعلام اين خبر افزود: بنا 
به درخواست مرکز مديريت بدهی ها و دارايی های مالی عمومی 
وزارت امور اقتصادی و دارايی در خصوص تامين مالی دولت از 
طريق انتشار اوراق منفعت جهت تامين منابع مالی مورد نياز 
دولت، شرکت واسط مالی خرداد )با مســئوليت محدود( به 
عنوان ناشر اين اوراق تخصيص داده شد.وی توضيح داد: در اين 
اوراق، درآمدهای مالياتی آتی دولــت به عنوان منافع مبنای 
انتشار صکوک مورد استفاده قرار می گيرند.مديرعامل شرکت 
مديريت دارايی مرکزی بازار سرمايه اظهار داشت: اين اوراق، ۳ 
ساله بوده و از طريق شــرکت فرابورس ايران طی هفته آتی 

منتشر می شود.

بزرگترینتامینمالیدولت
ازطریقانتشارصکوک100
هزارمیلیاردریالی

غلامرضا ابوترابی

اسدالله عباسی سخنگوی هيئت رئيسه مجلس، مجلس شورای اسلامی 
پيرو موضوع اعلام آمادگی نمايندگان مجلس برای ثبت نام در »ســامانه 
رسيدگی به اموال مســئولان«، در جمع خبرنگاران، گفت: طبق تصميم 
هيئت رئيسه، شعبه ای از اين سامانه ظرف ســه هفته آينده در مجلس 
مستقر می شود تا نمايندگان اموال و دارايی های خود را اعلام کنند. وی 
تصريح کرد: نمايندگان در اين زمينه اعلام آمادگی کرده اند تا اين سامانه 
در مجلس مستقر شود. هيئت رئيسه مجلس در اين رابطه پيشقدم خواهد 
بود. البته اطلاعات مالی همه مسئولان نظام با توجه به شرايط امنيتی و 
طبق قانون محرمانه است، اما نمايندگان داوطلب می توانند اموال خود را به 
مردم اعلام کنند که بنده در اين زمينه پيشــقدم خواهم شد. سخنگوی 
هيئت رئيســه مجلس ادامه داد: اصل اين قانون بر شفاف سازی اموال و 
تطبيق دارايی ها از زمان شروع تا پايان خدمت مقامات و مسئولان است و 
محرمانگی اطلاعات مالی براساس قانون و مربوط به تمامی مسئولان بوده، 

اما درباره ساز وکار ثبت الکترونيکی اموال صحبت هايی شده است.

شعبهایاز»سامانهرسیدگی
بهاموالمسئولان«درمجلس
مستقرمیشود

اسدالله عباسی

محمدعلی دهقان دهنوی، معــاون امور اقتصــادی وزير امور 
اقتصادی و دارايی گفت: اصلاح ماليات مناطق آزاد می تواند شامل 
حذف معافيت ها و هم قانونمند کردن و تحت نظارت در آوردن 
معافيت ها باشد وی درباره انتقادهايی که به ماليات مناطق آزاد 
صورت می گيرد، اظهار داشت: حمايت از مناطق آزاد به عنوان 
درگاه های توسعه تجارت کشور بسيار مهم است اما با توجه به 
سوءاستفاده هايی که می شــود نتيجه حمايت ها بايد کمک به 
اقتصاد کشور باشــد. معاون وزير اقتصاد با بيان اينکه در حال 
حاضر با اظهــارات انتقادی مبنی بر موثــر نبودن معافيت های 
مناطق آزاد مواجه هســتيم، افزود: راهکار، اصلاح مسير کنونی 
اســت؛ اين اصلاح هم می تواند شــامل حذف معافيت ها و هم 
قانونمند کردن و تحت نظارت درآوردن معافيت ها باشد؛ کافی 
است اطلاعات مربوط به فعاليت های اقتصادی در اختيار سازمان 

امور مالياتی قرار بگيرد.

معافیتهای
مالیاتیمناطقآزاد
اصلاحمیشود

محمدعلی دهقان دهنوی
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 مدیرعامل گروه فولاد مبارکه : خام فروشی و عدم تخصیص 
سنگ آهن داخلی معضل اصلی فولادسازان کشور است 

خدادادغریبپور:تأمینسنگآهنفولاد
مبارکهازاولویتهایایمیدرو

ششمين کنفرانس استيل پرايس با 
حضــور معــاون وزيــر صمــت، 
مديرعامل گروه مبارکه و جمعی از 
مقامات حــوزه معــدن و صنايع 
معدنی ايران و صاحبان صنايع فولاد 
کشور با محوريت موضوع »زنجيره 
فولاد: نـــوآوری و فرصت هـــــای 
پنهـــــان« مهرماه ۱۳۹۸ برگزار 

شد.
 به گزارش خبرنگار فولاد در بخش 
نخست اين کنفرانس رئيس هيئت 
عامل ايميدرو با اشاره به اهميت و نقش صنعت فولاد در رشد اقتصادی 
کشور و با تشبيه صنعت فولاد به بارش باران که به همراه خود همه جا 
سرسبزی به همراه می آورد، گفت: صنعت فولاد، صنعت شکوفايی است 
به طوری که در اين صنعت مولد به خوبی آثار نشــاط، بالندگی و رشد و 

رونق توليد را می توان مشاهده کرد.
خداداد غريب پور با بيان اين که در حال حاضر از بيش از ۳۵۰۰ شرکت 
دانش بنيان در کشــور بيش از ۲۵۴ شرکت دانش بنيان و استارتاپ در 
حــوزه معدن و صنايع معدنی فعاليت دارند، گفت: بنابراعلام آمارهای 
جهانی ارزش افزوده ای که صنعت فولاد ايجاد کرده اســت برابر ۲۵۰۰ 
ميليارد دلار اســت اين يعنی GDP 3.8 کل دنيا. نکتۀ قابل توجه در اين 
راستا اين است که صنعت فولاد در جهان به ميزان بالايی برای کشورها 
خلق ارزش داشته است. از اين ميزان ۵۰۰ ميليارد مربوط به خودِ فولاد 
و ۲۰۰۰ ميليارد مربوط به ارزش افزودۀ صنايع جانبی اين صنعت است، 
به همين دليل اســت که آغاز جنگ تجاری چين و آمريکا   از صنعت 

فولاد شروع شد.
وی ميزان توليد فولاد ســال ۱۳۹۷ را يک ميليارد و ۷۹۰ ميليون تن 
اعلام و اضافه کرد: امســال نيز صنعت فولاد دنيا رشد ۳.۵ درصدی را 
تجربه کرده است و از اين بابت خوشحاليم که اعلام کنيم در اين افزايش 
ظرفيت ها، رتبه ايران در رنکينگ جهانی فولاد از هفدهم در سال ۲۰۱۷ 
در حال حاضر به يازدهم ارتقا يافته اســت و به طورقطع در پايان سال 

۱۳۹۹ به اهداف برنامۀ ۵ ساله خواهيم رسيد.
رئيس هيئت عامل ايميدرو در همين خصوص گفت: اين آمارها نشان 
می دهد که صنعت فولاد کشــور در حال حاضر راه خود را به درســتی 

تشخيص داده است و نسبت به دنيا عملکرد قابل قبولی داشته ايم.
عملکرد زنجيره فولاد کشور بخش ديگری از سخنان وزير صمت بود. 
وی در اين خصوص گفت: در اين زنجيره ميزان توليد کنسانترۀ کشور 
۵۲ ميليون تن است. اين در حالی است که حدود ۳.۳ دهم ميليارد تن 
ذخيره قطعی در کشور داريم و با اين ميزان ذخيره تا سال ۱۴۱۴ می توان 
پاسخگوی صنايع فولادسازی کشور باشيم. با توجه به اين آمار بايد اذعان 
داشــت که برای ادامه راه، نياز مبرمی به ســرمايه گذاری در توسعه و 

اکتشافات اين حوزه داريم.
غريب پور در بخش ديگری از سخنان خود با اشاره به ميزان اشتغال زايی 
صنعت فولاد در دنيا گفت: در حوزۀ فولاد دنيا در حال حاضر بيش از ۹6 
ميليون نفر مشغول فعاليت هستند و جالب توجه اين که از اين ميزان 6 
ميليون نفر به طور مستقيم و مابقی به طور غيرمستقيم در صنايع بالا و 

پائين دستی اين صنعت در حال کار هستند.
وی با اشاره به نقش فولاد در صنعت خودروسازی گفت: هرماه در کشور 
بالای ۲.۲ ميليون تن فولاد توليد می شود که به طور مشخص در صنعت 
خودروسازی حدود يک ميليون تن فلزات مصرف می شود. اين در حالی 
است در ســال جاری صادرات حدود ۱۱ ميليون تن انواع محصولات 

فولادی را هدف گذاری کرده ايم.
رئيس هيئت عامل ايميدرو تأکيد کرد: به طور متوسط بايد در هرسال 
بيش از ۱۴ ميليون تن فولاد مصرف شــود تا در اين حوزه اثربخشی و 

خلق ارزش بيشتری را شاهد باشيم.
وی با اشاره به اولويت کار علمی بر بهره برداری در صنعت فولاد کشور 
گفت: در همه حوزه های اکتشاف، استخراج و فرآوری به شدت نياز داريم 
که خود را به روز کنيم. اين در حالی است که خوشبختانه برای هر سه 
حوزه برنامه های مدونی تدارک ديده شده است. تا جايی که در اين حوزه 
در ۳۰ استان کشور ۱۰۱ پهنه تعريف شده است و با رويکرد اکتشافی 
۴۰۰ هزار کيلومتر پهنه اکتشافی ديگر با مشارکت بخش خصوصی در 

دستورکار قرارگرفته است.
   غريب پور با تأکيد بر اين که ايميدرو در پی تصدی گری نيست و در پی 
ايجاد رقابت سالم، اکتشاف و حمايت از بخش خصوصی و ايجاد زيربنا 
است گفت: مگر می شود در سنگان به توليد ۱۸ ميليون تن کنسانتره 
دست يابيم اما برای زيرساخت های آن در بخش حمل ريلی فکر و اقدامی 
نداشته باشيم. و اين جای خوشحالی است که بخش خصوصی مشارکت 
خوبی با ايميدرو دارد و شرکت های بزرگ فولاد مبارکه، فولاد خوزستان، 
فولاد خراسان، احيا ســپاهان و... در بخش های زيربنايی اين صنعت 

سرمايه گذاری کرده اند.
معاون وزير صمت با تأکيد بر اين که در حوزه فن آوری در صنعت فولاد 
هم به دستاوردهای بزرگی دست يافته ايم تصريح کرد: فولاد مبارکه با 
استفاده از ظرفيت های شرکت های دانش بنيان و انجمن های علمی و 
دانشــگاهی کشور توانسته اســت به تکنولوژی توليد فولاد موردنياز 
لوله های مورداستفاده در صنايع نفت و گاز دست يابد و کشور را از واردات 

۳۰۰ هزار تنی اين محصولات بی نياز سازد.
او در همين راستا ضمن قدردانی از همکاری شرکت فولاد مبارکه و فولاد 
اکسين گفت: به مديرعامل فولاد مبارکه و همکاران سخت کوش و خلاق 
اين شــرکت که در حوزۀ صنعت نفت و گاز ارزش آفرينی کردند، خدا 

قوت می گوييم.
رئيس هيئت عامل ايميدرو ادامه داد: در حال حاضر فولاد مبارکه با بيش 
از ۷ شرکت استارتاپ و دانش بنيان همکاری دارد و در اين حوزه توانسته 

است برای کشور ايجاد ارزش افزوده و خلق ارزش نمايد.
او ضمن ابراز خرسندی از اين که نيمی از سود انباشته بازار سرمايه کشور 
را صنايــع فلزی به خود اختصاص داده اند، گفــت: درنتيجه اقدامات 
ارزشــمند فولاد مبارکه ما شاهد آن هستيم که سرمايه فولاد مبارکه 
بــه زودی از ۱۳ هزار ميليارد تومان به ۲۰ هزار ميليارد افزايش خواهد 

يافت که ارزشمند است.
وی در ادامه گفت: درزمينه توليد فولاد کشــور اتفاقات بســيار خوبی 
صورت گرفته است تا جايی که از توليد ۲۵ ميليون و ظرفيت ۳۵ ميليون 
تنی ســال قبل امســال حداقل به ۳۵ تا ۴۰ ميليون تن ظرفيت و در 

صادرات هم موفقيت های خوبی حاصل شده است.
خداداد غريب پور در بخش پايانی ســخنان خود از تشــکيل کميتۀ 
ســنگ آهن خبر داد و تصريح کرد: ما به هيچ عنوان اجازه نخواهيم داد 
توليد فولاد مبارکه متوقف شــود؛ همچنان که طی هفته های اخير با 
پيگيری های مديريت فولاد مبارکه و مســاعدت های وزارت صمت و 
ايميدرو شــاهد اين بوديم که توليد در فولاد مبارکه با فراهم شــدن 

سنگ آهن موردنياز آن سير صعودی به خود گرفته است.

با حکم معاون امور مطبوعاتی 
و اطلاع رســانی، احسان الله 
حجتی به عنوان سرپرست 
و  مطبوعــات  کل  اداره 
خبرگزاری هــای داخلــی 
منصوب شــد.با پايان يافتن 
ســيدمحمدرضا  مأموريت 
دربندی در وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی، با حکم محمد 
خدادی، سرپرست اداره کل 
مطبوعات و خبرگزاری های 

داخلی معرفی شد.
محمد خدادی در حکم حجتی آورده است:

»جناب آقای دکتر حجتی
مديرکل محترم دفتر تبليغات و اطلاع رسانی

با سلام
نظر به صلاحيت و سوابق جنابعالی بدينوسيله با حفظ سمت فعلی، 
به عنوان سرپرســت اداره کل مطبوعات و خبرگزاری های داخلی 

منصوب می  شويد. 
اميد می رود با برنامه ريزی و استفاده از ظرفيت موثر همکاران آن 
اداره کل و مشــارکت با صنوف مرتبط، خدمت رســانی به جامعه 
مطبوعاتی در جهت تحقق سياست های رسانه ای جمهوری اسلامی 

ايران ارتقاء يابد.« 
ضمناً مدير و ســردبير هفته نامه اقتصادی اعتبار ضمن تبريک به 
انتصاب ايشان اميدوار است وی بتواند چالش های پيش آمده برای  

مطبوعات کشور اقدامات عاجلی صورت دهند. 

فولادگر در حاشیه اختتامیه گردهمایی فناورانه صنعت 
شرکتهایدانشبنیانیکهبادانشگاهها

همکاریمیکنندمشمولمزایایکمیسیون
حمایتازتولیدملیمیشوند

حميــد رضا فولادگــر، رئيس 
کميسيون ويژه حمايت از توليد 
ملی مجلــس از مزايای درنظر 
گرفته شده اين کميسيون برای 
شــرکت های دانش بنيان در 
صورت همکاری با دانشگاه ها در 

طرح های پژوهشی خبر داد.
به گزارش اعتبار به نقل از 
روابط عمومی صندوق نوآوری و 
شکوفايی رياســت جمهوری، 

حميدرضا فولادگر در اختتاميــه گردهمايی فناورانه صنايع، 
شرکت  های دانش بنيان و استارت آپ  های صنعت فولاد، بيان 
کرد: از آنجا که در حوزه کســب و کار در کشور قوانينی وجود 
نداشت، کميسيون ويژه حمايت از توليد ملی مجلس طرح قانون 

کسب و کار را ارائه داده است.
وی خاطرنشــان کرد: اقدام اخير اين کميسيون تصويب 
قانون حمايت حداکثری از توليدات داخل اســت، هرچند اين 
قانون در گذشته وجود داشت اما راه فرار و دور زدن برای آن نيز 
فراهم بود؛ لذا از يک سال پيش با همکاری مرکز پژوهش  های 

مجلس  مطالعاتی را در اين زمينه انجام داديم.
فولادگر يادآور شــد: اين قانون در حــوزه توليد داخل، 
شرکت  های دانش بنيان را نيز مدنظر قرار داده و در همين راستا 
سامانه ای راه اندازی شده است تا نيازهای فناورانه دستگاه  ها و 
توانمندی  های موجود در کشــور در آن مطرح و ســازمان ها و 
شــرکت ها برای رفع اين نيازها با هم تعامل برقرار کنند. بر اين 
اساس هيچ گونه ثبت سفارشی صورت نخواهد گرفت مگر آنکه 
از مسير اين سامانه عبور  کند.رئيس کميسيون ويژه حمايت از 
توليد ملی، گفت: علاوه بر اين هيات نظارتی برای بررسی تخلفات 
و جرم انگاری راه اندازی شــده اســت که در آن مزايايی برای 
شرکت های دانش بنيان در نظر گرفته  ايم، به اين صورت که اگر 
اين شرکت  ها با دانشگاه  ها در طرح  های پژوهشی همکاری داشته 
باشند، مشمول اين مزايا خواهند شد.وی در پايان خاطرنشان 
کرد: صندوق نوآوری و شکوفايی مسير خوبی را در اين حوزه باز 
کرده و در يک سال اخير شاهد آغاز رويکردهای مناسبی در اين 

صندوق بوده ايم و اميدواريم اين رويکردها ادامه داشته باشد.

خبـــرخبـــر
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منطقهتضییعشود.بهگزارشاعتباربهنقلازخانهملت،زهراسعیدیمبارکهدرنشستعلنیمجلسشورایاسلامی،درتذکریشفاهیگفت:
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رهبریدراستفتائاتیکهازایشانشده،تاکیدبرعدمتعرضبهحقوقحقابهداراننکردهاند؟نمایندهمردممبارکهدرمجلسشورایاسلامی
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نمیدهندحقکشاورزانایناستانضایعشود.

ششمين کنفرانس استيل پرايس با 
حضــور معــاون وزيــر صمــت، 
مديرعامل گروه مبارکه و جمعی از 
مقامات حــوزه معــدن و صنايع 
معدنی ايران و صاحبان صنايع فولاد 
کشور با محوريت موضوع »زنجيره 
فولاد: نـــوآوری و فرصت هـــــای 

پنهـــــان« برگزار شد.
در اين کنفرانس پس از معاون وزير 
صنعت، معدن و تجارت مديرعامل 
گروه فولاد مبارکه طی سخنانی با 
اشاره به برنامه های دشمن و به ويژه 
آمريکا در مواجه با اقتصاد کشــور 
گفت: کشــور آمريکا با اقداماتی از 
قبيل خــروج يک جانبه از برجام و 
قرار دادن فولادمبارکه در ليســت 
تحريم ها در مهرماه ۹۷ تلاش کرد 
تا صنعت کشور را تحت تأثير قرار 
دهد؛ اگرچه تحريم فولادمبارکه در 
سه ماهۀ اول تا حدودی اين شرکت 
را در يــک شــوک فروبــرد، امــا 
خوشبختانه شاهد اين بوديم که با 
در  کــه  ارزشــمندی  تدابيــر 
فولادمبارکــه صــورت گرفــت 
به هيچ عنــوان بزرگ تريــن گروه 
فولادســازی کشــور در برابر اين 
تحريم ها سر فرود نياورد و قد خم 

نکرد و راه خود را مجددا باز يافت.
مهنــدس عظيميان با اشــاره به 
دســتاوردهای فولادمبارکــه در 
شــرايط ســخت تحريــم گفت: 
علی رغــم همــه محدوديت هــا 
خوشــحاليم کــه اعــلام کنيم 

فولادمبارکه در 6 ماهۀ نخست سال 
۹۸ توانســت به اندازۀ کل سال ۹۷ 
فروش داشــته باشــد و به تمامی 
برنامه های خود در صــادرات نيز 

دست يابد.
او با اشــاره به ديگر موفقيت های 
کسب شــده در گروه فولادمبارکه 
گفــت: فولادمبارکه با نگاه قوی به 
دانش افزايی، توسعه و خلق ارزش 
برای ذينفعان توانســته است راه 
تعالی خود را همچنان با قدرت طی 
نمايد؛ تا جايی که در سال جاری با 
بسياری از شرکت های دانش بنيان 
و دانشــگاه ها و انجمن های دانشی 
کشــور ارتباط مؤثری برقرار کرده 
است و توانســته با اين رويکرد به 
توليد محصولات جديدی دســت 
يابد، کــه توليد فــولاد موردنياز 
لوله های انتقال نفت و گاز و بی نياز 
ساختن کشور از واردات اين قبيل 

محصولات از آن جمله است.
مديرعامل گروه فولادمبارکه در 
ادامــه اظهــار داشــت: در اين 
کنفرانس خرسندم که اعلام کنم 
فولادمبارکه پس از ۳۰ سال از عمر 
پرخير و برکت خود، طی پنج سال 
آينده، فقط توليدکنندۀ فولاد و 
ورق های فولادی نخواهد بود و به 
شــرکتی بــا قابليــت صاحب 
تکنولوژی صنعت فولاد در کنار 
ساير شرکت های مطرح دنيا قرار 
خواهد گرفت و به کشــور در اين 
زمينه نيز خدمات ارزنده ای ارائه 

خواهد کرد.
حميدرضا عظيميان در ادامه گفت: 
کارکنــان  و  مديــران  امــروز 
فولادمبارکه مفتخرند که با توليد 
اقتصادی و ايجــاد ارزش افزوده در 
جامعه شورونشــاط و اميد تزريق 

کنند.
وی در ادامه ضمن قدردانی از تلاش 
مديــران عامل پيــش از خود در 
فولادمبارکــه گفــت: پيش ازاين 
عزيزان تلاش کردند تا فولاد مبارکه 
را با خريد بلوکی سهام برخی معادن 

ازنظر تأمين سنگ آهن در حاشيۀ 
امنيت قرار دهند، اما با شرايطی که 
اخيرا پيش آمد و شرکت های بزرگی 
مانند فــولاد مبارکه و ذوب آهن با 
مشکل تأمين ســنگ آهن مواجه 
شــدند به اين نتيجه رسيديم که 
فعاليت های قبل کافی نبوده است. 
ازاين رو فــولاد مبارکه با همراهی 
سازمان های رسمی کشور، اقدامات 
جدی تری را با ســرمايه گذاری در 
اکتشاف در دستور کار قرار داده و در 
چارت ســازمانی خــود معاونتی 

به عنوان معاونت معدن ايجاد کرده 
است.

مديرعامــل فولاد مبارکــه از خام 
فروشی و عدم تخصيص سنگ آهن 
داخلــی به فولادســازان کشــور 
به عنوان معضل اصلی ياد و تصريح 
کرد: اين کنفرانس فرصتی اســت 
بــرای هم افزايــی و رســيدن به 
راهکارهايی برای رونق هرچه بيشتر 
توليد کــه اميدوارم بــا همکاری 
همه جانبۀ بخش دولتی و خصوصی 

به اين مهم دست يابيم.
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دکتر سعید نمکی
 وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی

با نهایت تأسف و تأثر ضایعه د                    رگذشت والده  
گرامیتان را به جنابعالی و خانواد                    ه محترم 

تسلیت عرض نمود                    ه، از د                    رگاه خد                    اوند                     متعال 
برای آن  عزیز  علو د                    رجات و برای 

بازماند                    گان، صبر و شکیبایی 
آرزومند                    یم. 

مهد                    ی میرحید                    ری
مدیر و سردبیر هفته نامه اعتبار

                                                             

جناب آقای کیانوش جهانپور
مدیر کل روابط عمومی وزارت بهداشت 

با نهایت تأسف و تأثر مصیبت وارده را به شما و 
 خانواد                    ه محترم تسلیت عرض نمود                    ه، از د                    رگاه 

خد                    اوند                     متعال برای آن  عزیز  علو د                    رجات 
 و برای بازماند                    گان، صبر و شکیبایی 
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بدنبال برگزاری اولین دوره مسابقات مهارتهای  فنی و تخصصی بهره برداری شرکت های آب و فاضلاب کشور در اصفهان صورت گرفت:

مديرعامــل شــرکت آب وفاضلاب 
استان اصفهان گفت: در راستای ارتقاء 
دانــش و مهارت های فنی شــرکت 
کنندگان در اولين دوره مســابقات 
مهارتهــای  فنــی و تخصصی بهره 
برداری شــرکت های آب و فاضلاب 
کشور ،سايت آموزشی به مساحت ۱۵ 
هزار متر مربع  در مجتمع آموزشی و 

پژوهش اصفهان ايجاد می شود.  

مهندس هاشــم امينی ايجاد سايت 
آموزشی را بمنظور کسب مهارتهای 
نوين بــرای فعــالان در بخش بهره 
برداری را ضروری برشــمرد و اعلام 
کرد:بهره برداری صحيح و مناسب از 
تاسيســات و تجهيزات صنعت آب 
وفاضلاب مســتلزم برخــورداری از 
دانش سازمانی و آشنايی با تکنولوژی 
روز دنياست بنابراين کسب مهارتهای 
جديد برای فعــالان در بخش بهره 

برداری ضروری است
وی ادامــه داد:بعضــا بدليــل عدم 
برخورداری از مهــارت لازم در بهره 
بــرداری از تاسيســات و تجهيزات 
خســارات هنگفتی به  تاسيسات در 
صنعــت تحميل می گــردد. بر اين 
اســاس سايت آموزشــی به صورت 
دائمی برای ارتقای دانش بهره برداران 
در ســطح کشــور در اصفهان  داير 

گرديد. 
مديرعامــل شــرکت آب وفاضلاب 
اســتان اصفهــان پيشــنهاد تهيه 

دستورالعملی به منظور طراحی،اجرا 
و نظارت بر تمــام فعاليت های بهره 
برداری را عنوان کرد و اظهار داشت: 
تهيه و تدوين  دستورالعملی از سوی 
شرکت مهندسی آب وفاضلاب کشور 
در راســتای افزايش بهــره وری در 
تمامی فعاليت هــای بهره برداری از 
جمله  طراحی، اجرا و نظارت ضروری 

به نظر می رسد.
مهندس هاشــم امينی با اشــاره به 
اهداف برگزاری اولين دوره مسابقات 
مهارتهــای فنــی و تخصصی بهره 
برداری شــرکت های آب و فاضلاب 
کشور تصريح کرد:ايجاد بستر مناسب 
جهت پيشبرد اهداف شرکت های آب 
و فاضلاب، تهيه استانداردهای لازم 
برای انجام فعاليت های حوزه صنعت 
آب و فاضلاب ،    توســعه مشــارکت 
جمعــی،    انتقال تجربيات اجرايی و 
عملياتی همکاران در سطوح مختلف   
، ارتقاء دانش و مهارت فنی اکيپ های 
عملياتی،   شناخت دقيق نقاط ضعف 

و قوت عمليات اجرايی،    توسعه کار 
تيمی و يافتن اســتعدادهای ويژه،    
ارتقــاء وضعيت ايمنــی کارگاه ها،    
آموزش های عملــی جهت افزايش 
ســرعت، دقــت و کيفيــت انجام 
کار،شناسايی ميزان قابليت تيم های 
واکنش سريع، اســتفاده از مسابقه 

مهارت فنی بعنوان کارگاه آموزشی
و بکارگيری و معرفی تجهيزات نوين 
بهره بــرداری از مهمتريــن اهداف 

برگزاری اين دوره از مسابقات است.
وی داشــتن گواهی نامه مهارت در 
بخش هــای  مختلف بهره برداری را 
برای افرادی که در اين قسمت مشغول 
به فعاليت هستند مهم برشمرد و بيان 
داشت: بنظر می رسد داشتن گواهی 
نامه مهارت برای بهره برداران الزامی 
است زيرا رضايت مندی بيش از پيش 
مشترکين ،خدمات رسانی مطلوب 
،افزايش راندمان از منابع و تجهيزات 
ارتباط مســتقيمی با ميزان مهارت 

بهره برداران در صنعت آبفا دارد.

مهندس هاشــم امينــی به اهميت 
رعايت  مباحثHSE در حوزه بهره 
برداری پرداخت و تصريح کرد:رعايت 
مباحث HSE   در حين کار باعث می 
شود ايمنی مطابق با استانداردهای 
تعريف شده مدنظر قرار گيرد که اين 
مهم از وقوع بسياری از حوادث ناگوار 

جلوگيری می نمايد. 
مديرعامل شــرکت آبفای اســتان 
اصفهان با اشاره به چالش های موجود 
در حوزه بهره بــرداری صنعت آب و 
فاضلاب گفت: نهادينه نبودن ارزش 
آب، نبود دســتورالعمل های جامع 
استاندارد، نبود سايت های آموزشی 
تخصصی، فقــدان اهميت مباحث 
HSE در حين انجام عمليات، عدم 
توجه به مديريت زمان در رسيدگی به 
حوادث اتلاف هزينه و دارايی فيزيکی 
به واســطه نبود مديريــت دانش و 
مهارت سازمانی از جمله چالش های 
حوزه بهره برداری صنعت آبفا به شمار 

می آيد

ایجادسایتدائمیآموزشی۱5هزارمترمربعیدورهمهارتهایبهرهبرداریدراصفهان

نشست تعاملی با حضور سيد رضا سادات حسينی مديرکل 
راه آهن استان اصفهان،احمدی رييس گروه بازرگانی راه آهن 
جمهوری اسلامی،مهندس مهرداد تولائيان معاون بهره برداری 
شرکت، مهندس حسن محمدی مدير خريد مواد اوليه و انرژی 
و تنی چند از ديگر مسئولين راه آهن و ذوب آهن،سه شنبه سی 
ام مهرماه با هدف بهبود همکاری ها در زمينه حمل و نقلی ريلی 
مــواد اوليه و محصولات در دفتر معاونــت بهره برداری برگزار 
شد.سيد رضا سادات حسينی مديرکل راه آهن استان اصفهان 
در اين نشست تعاملی گفت : آماده هر گونه همکاری با ذوب آهن 
در زمينه حمل مواد اوليه و محصولات هستيم و طی از طريق 
اين نشست ها و جلسات دوره ای چالش های موجود را به منظور 
تسريع در فرايندها و ارتقاء بهره وری مورد بحث و تبادل نظر قرار 
می دهيم.مهندس مهرداد تولائيان معاون بهره برداری شرکت 
نيز گفت : ذوب آهن اصفهان با سبد متنوع محصولات، حدود 
۵۰ درصــد از توليــدات خودش را بر اســاس گواهينامه ها و 
استانداردهای بين المللی صادر می کند و لذا در نظر داريم در 
اين راستا از حمل و نقل ريلی بيش از گذشته استفاده نماييم و 
زير ســاخت های مورد نياز را نيز در دست آماده سازی داريم.  
مهندس حسن محمدی مدير خريد مواد اوليه و انرژی نيز در 
اين نشست طی سخنانی بر افزايش تعاملات فی مابين و اهميت 
رساندن به موقع مواد اوليه به خط توليد ذوب آهن تاکيد کرد.
ســيد مرتضی علی احمدی مدير کل بازرگانی داخلی راه آهن 
جمهوری اســلامی ايران در حاشيه اين نشست به خبرنگار ما 
گفت : ذوب آهن اصفهان به عنوان نخستين توليد کننده فولاد 

در کشور و يکی از مشتريان بزرگ ما در حوزه حمل و نقل ريلی 
اســت لذا وظيفه داريم که طی جلسات تعاملی از نيازهای اين 
شرکت مطلع شده و آنها را به شيوه مطلوب اصلاح نماييم، در 
اين راستا و به منظور بهبود عملکرد ريلی و آسيب شناسی در 
ذوب آهن برگزار شد.  وی افزود : اگر حمل مواد اوليه و محصولات 
به صورت کامل از طريق ريل انجام گيرد قطعاً در بهره وری دو 

سويه تاثير گذار خواهد بود.
ذوب آهن و راه آهن از یک جنس هستند و زیر 

ساخت های آنها مکمل یکدیگر است
مدير کل بازرگانی داخلی راه آهن جمهوری اسلامی ايران 
تصريح کرد : ذوب آهن و راه آهن از يک جنس هســتند و زير 
ساخت های آنها مکمل يکديگر است. هيچ گاه ذوب آهن را جدا 
از مجموعــه راه آهن نمی دانيم. در دنيا نيز بخش حمل و نقل 

ريلی ارتباط بسياری نزديکی با صنايع مختلف و به ويژه صنعت 
فولاد دارد.

تولید ریل مانع خروج ارز از کشور و دستیابی به 
مزیت های رقابتی بسیاری می شود

اين مقام مسئول خاطر نشان کرد : تحقق خودکفايی در 
بخش های مختلف صنايع مادر آرزوی همه ايرانيان است زيرا 
ارزش افزوده بســياری را برای کشــور به دنبال دارد. بســيار 
خوشحال هستيم که توليد ريل با تنوع بالا در ذوب آهن اصفهان 
مطابق با استانداردهای روز عملياتی شد و اين آرزوی ديرينه به 
ثمر نشست. همچنين اين توليد اين محصول استراتژيک مانع 
خروج ارز از کشور و دستيابی به مزيت های رقابتی بسياری می 
شــود. مجموعه راه آهن جمهوری اسلامی نيز  در اين زمينه 
حمايت های خود را بيش از پيش انجام می دهد.احمدی ادامه 
داد : از اين ريل در کنار توسعه خطوط حمل و نقل ريلی کشور 
مــی توان در کارخانجات مختلف کشــور نيز برای حمل مواد 
اوليه،محصول و ... نيز استفاده کرد.مدير کل بازرگانی داخلی راه 
آهن جمهوری اســلامی ايران به مزايای اســتفاده از نرم افزار 
رايتيک پرداخت و بيان کرد : بر اساس سيستم CRM )مشتری 
مداری( بسيار خوب است که مشــتريان بتوانند بار خود را به 
صورت کامل از ابتدای فرايند تا انتها رصد نمايند. بدين منظور 
طراحی نرم افزار مذکور در دستور کار قرار گرفت تا از اين طريق 
ضمن پاسخگويی به درخواست های مشتريان ، اقدامات لازم 
در بهبود فرايند صورت گيرد و اين نرم افزار هم اکنون در اختيار 

ذوب آهن قرار دارد.

مدیر کل بازرگانی داخلی راه آهن جمهوری اسلامی ایران عنوان کرد :
ذوبآهنوراهآهنازیکجنسهستندوزیرساختهایآنهامکملیکدیگراست

جناب آقای محسن هاشمی رفسنجانی
ریاست محترم شورای شهر تهران 

با نهایت تأسف و تأثر مصیبت وارده را به شما و 
 خانواد                    ه محترم تسلیت عرض نمود                    ه، از د                    رگاه 

خد                    اوند                     متعال برای آن  عزیز  علو د                    رجات و برای 
 بازماند                    گان، صبر و شکیبایی 
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دکتررضایی،رئیسشورایعمومیسندیکایبیمهگرانایرانشد
دکترمحمدرضاییبارایشورایعمومیسندیکایبیمهگرانبعنوان
رئیساینشــوراوآقایانجباری،کاردگر،بادینوبهاریفربعنوان
اعضایاصلیهیئترئیسهسندیکایبیمهگرانایرانانتخابشدند.

درجلسهشــورایعمومیسندیکایبیمهگرانباحضوراکثریتاعضا،درخصوص
انتخابرئیسشــورایعمومیواعضایهیئترئیسهرایگیریبعملآمد.دراین
نشستباتوجهبهاتمامدورهماموریتآقایمحسنپورکیانیدرشرکتسهامی
بیمهایران،اعضایشورایعمومیباقدردانیاززحماتویدرسندیکا،درخصوص
سمتریاستشورایعمومیتصمیمگیریکردندودکترمحمدرضاییرابعنوان

رئیسشورایعمومیانتخابکردند.

برندگانتابستانوینکارتمشخصشدند
بهگزارشسامانرسانه،ســریجدیدقرعهکشیوینکارتمربوطبه
فصلتابستانباحضورمدیرانارشدبانکبرگزارو۴۴۴برندهخوششانس
اینفصلمشخصشدند.دراینمراسم،ابتداقرعهکشی۴جایزه۱میلیارد

ریالیبرگزارشدوپسازمشخصشدناسامیبرندگانخوششانساینبخش،قرعهکشی
برایمشخصشــدنبرندگان۴۰جایزه۱۰۰میلیونریالیو۴۰۰جایزه۱۰میلیونریالیصورت
پذیرفتکهاسامیتمامیبرندگانهماکنوندروبسایتبانکساماندردسترساست.
مشتریانبرایدریافتاطلاعاتبیشترراجعبهاینمحصول،میتوانندبهتمامیشعببانک
ساماندرسراسرکشورمراجعهویابامرکزسامانارتباطبهشماره۰۲۱6۴۲۲تماسبگیرند.

استمراربالندگیوشکوفاییدرنهمینبهار
باهمتنیرویانســانیکارازمودهوبرنامهمحوروذینفعاندلسوزدرشرکتبیمهکوثربیمهایدرترازنظاماسلامیراطرحریزیودرگامدومانقلاب
انشاءاللهمحققکنیم.یکسالدیگربافرازونشیبهایبسیارگذشت.ازپساینهمهفرازوفرودهاوباوجودتماممشکلات،دلدرگروسربلندیواعتلای
ناممقدس»کوثر«نهادیم.درسالیکهگذشتبااولویتبهسیاستهایجوانگراییدرحوزهمنابعانسانی،صرفهجوییوکنترلهزینههادربخشاداری،

تقویتمسئولیتپذیریوتفویضاختیاربهسرپرستیهاباهدفافزایشرضایتمشتریانکهمعلولسطحرضایتکارکناناست،توجهوبهبودفرایندهایتوسعهونگهداشت
مشتریان؛توانستیمدستاوردهایمتعددیراکسبکنیمکهاهمآنرابهشکلخلاصهاشارهمیکنم:حفظترکیبپرتفویبهینه،حفظوارتقاسطحتوانگریمالیشرکتبرای
چهارمینسالپیایی،افزایشحجمحقبیمهتولیدینسبتبهمشابهسالگذشته،رشدچشمگیرارزشسهامشرکت،قرارگرفتندرردیف۴۰شرکتبرتربورسبهانتخاب
سازمانبورسواوراقبهادارجمهوریاسلامیایرانوارتقایجایگاهشرکتدربین۱۰۰شرکتبرترایراناینموفقیتهاودستاوردهایدیگریکهمجالنگارشآندراین
متنمیسرنیستحاصلهمدلی،وجدانکاری،مهارتوتوانمندیکارکنانیگانهاینشرکتواعتمادذینفعاناست.اینکدرافقپیشرفتها،توفیقاتودستاوردهاییکه

باهمتشماهمکارانگرامیحاصلشدهاست،پگاهخیرهکنندهنهمینسالتاسیسشرکتبیمهکوثرراهمزمانبااربعینحسینیبهنظارهنشستیم.

با برگزاری چهل و يکمين مرحله قرعه کشی حساب های قرض الحسنه 
پس انداز بانک سپه ۲۹۵ برنده خوش شانس جايزه يک ميليارد ريالی کمک 

هزينه خريد مسکن مشخص شدند. به گزارش پايگاه اطلاع رسانی بانک سپه؛ در اين مراسم 
که با حضور نمايندگانی از دادستانی کل کشور، وزارت امور اقتصادی و دارايی، بانک مرکزی 
ج.ا.ا و عضو هيئت مديره و جمعی از مديران بانک برگزار شد، برندگان خوش شانس چهل و 
يکمين مرحله قرعه کشی حساب های قرض الحسنه پس انداز بانک سپه مشخص شدند. 
بنابراين گزارش، تعداد کل جوايز اين دوره از قرعه کشی حساب ها ۴۷6 هزار و ۱۴۳ فقره 
بود که ۲۹۵ جايزه آن مربوط به کمک هزينه خريد مســکن )هرکدام به مبلغ يک ميليارد 
ريال(، ۴۹۵ جايزه کمک هزينه خريد خودروی ايرانی )هرکدام به مبلغ ۳۰۰ ميليون ريال(، 
يک هزار و ۸۹۵ جايزه کمک هزينه ســفر به عتبات عاليات )هرکدام به مبلغ ۲۰ ميليون 
ريــال( و ۴۷۳ هزار و ۴۵۸ جايزه کمک هزينه خريد صنايع دســتی)هرکدام به مبلغ يک 
ميليون ريال( بود. بر اســاس اين گزارش تعداد کل حساب های حائز شرايط قرعه کشی۳ 
ميليون و ۵۹۰ هزار و ۳۳۱ فقره بوده است. اين قرعه کشی بر مبنای تراکنش های حساب 
های قرض الحسنه پس انداز بانک سپه از پايان شهريور ماه سال ۹۷ تا يازدهم مهر ماه سال 

۹۸ بوده و شرايط اعطای جايزه به برندگان، دارا بودن حداقل مبلغ ۲۰۰ هزار ريال است.

قرعهکشیحسابهایقرضالحسنهپسانداز

بانک رفاه کارگران در راســتای ايفای مســئوليت های اجتماعی، حامی 
نخستين جشنواره بين المللی علمی، ادبی و هنری سعدی شد. به گزارش 

روابط عمومی بانک رفاه کارگران، دکتر سهمانی مدير عامل بانک رفاه در مراسم افتتاحيه 
اين رويداد که با حضور رحمتی عضو هيأت مديره، دکتر مهاجرانی رئيس مرکز ملی پرورش 
استعدادهای درخشــان و دانش پژوهان جوان وزارت آموزش و پرورش، مسئولان بانک، 
اساتيد دانشگاه، مديران مدارس، دانشجويان و دانش آموزان ممتاز حوزه ادبی، علمی و هنری 
برگزار شــد، طی سخنانی ضمن ابراز خرسندی از حضور اين بانک در نخستين جشنواره 
بين المللی سعدی اظهار داشت: از اينکه بانک رفاه به منزله يک بانک اجتماعی در اين رويداد 
حضور دارد و از آن حمايت می کند، بر خود می باليم. پيش از سخنان دکتر سهمانی، دکتر 
ســعيدی رئيس اداره روابط عمومی اين بانک اظهار داشت: بانک رفاه علاوه بر حضور در 
بخش های ســخت افزاری در حوزه آموزش نظير تأســيس مدارس و دانشگاه و در حوزه 
نرم افزاری جامعه يعنی پرورش، ارتقاء و اشاعه فرهنگ، ادب و هنر نيز حضور فعال و درخشان 
داشته است. دکتر اسماعيل آذر در خاتمه تصريح کرد: با اين اقدام ارزشمند بانک رفاه، من 
از هم اکنون يکی از مشتريان متعهد بانک رفاه هستم و برای توسعه و تعالی فرهنگ، هنر 

و ادبيات، آمادگی هر گونه همکاری با اين بانک مردمی و خوش نام را دارم.

بانکحامینخستینجشنوارهعلمی،ادبیوهنریسعدی

به گزارش روابط عمومی و بين الملل بانک توسعه صادرات ايران، درمتن 
پيامی که به اين مناسبت از سوی رييس هيات مديره و مدير عامل اين بانک صادر شد، 
با تقدير از صادرکنندگان کشور آمده است: يافتن امکان و مسير صحيح برای مراودات 
بين المللی بين بانکی در شــرايط فعلی، هنر بی بديلی است که تنها از عهده مبارزان 
اقتصادی و کنشگران عرصه تجارت بر می آيد و با بهره گيری از روشهای موجود تامين 
مالی در بانک توسعه صادرات ادامه اين مسير، ميسر است. متن کامل پيام آقای دکتر 
علی صالح آبادی بدين شرح است: فعالان اقتصادی و صادرکنندگان محترم سخن خود 
را با تقدير از بازيگران تجارت بين الملل که در اين شــرايط دشوار نهايت همت خود را 
برای توسعه کشور به کار می برند، آغاز می کنم. پيش بينی های صندوق بين المللی 
پول برای خروج اقتصاد ايران از رکود تا سال آينده، نااميدی و اذعان دشمنان ايران از به 
ثمر نرسيدن تحريمها و تلاش بی وقفه بدنه اقتصاد و تجارت کشور برای عبور از معابر 
ايذايی دشمنان، نويدهای مسرت بخشی برای آينده ايران اسلامی است. در سال ۱۳۹۸ 
تلاش صادرکنندگان غيرنفتی نشان داد که با وجود کاهش شديد فروش نفت، ارز کشور 
توسط اين صادرکنندگان قابل تامين است و ثبات در بازار ارز و فزونی عرضه ارز بر تقاضا 

نيز بيانگر اين واقعيت است.

پیاممدیرعاملبانکتوسعهصادراتایرانبهمناسبت۲۹مهرروزملیصادرات

آيين قرعه کشــی سپرده های قرض الحســنه پس انداز ريالی 
صندوق قرض الحسنه بانک پارسيان)عملکرد سال ۹۷-۹۸( روز 

دوشنبه مورخ ۲۹ مهرماه سال جاری برگزار و برندگان نيکوکار اين قرعه کشی 
مشخص شدند. در اين دوره از قرعه کشی که با حضور اعضای هيات نظارت بر 
قرعهکشي متشکل از نمايندگان دادستانيکل کشور و بانک مرکزی و همچنين 
محمدرضا فقيری، مديرعامل صندوق قرض الحســنه بانک پارسيان و ديگر 
مديران اين بانک برگزار شد؛ به پاس قدردانی از نيت خير سپرده گذاران قرض 
الحسنه پس انداز، جوايز ارزنده ای به برندگان تعلق گرفت. ۳۷ کمک هزينه 
خريد واحد مســکونی يک ميليارد ريالی، ۵۷ کمــک هزينه خريد خودرو 
داخلــی۳۰۰.۰۰۰.۰۰۰ ريالی، 6۷ کمک هزينــه خريد لوازم خانگی توليد 
داخلــی ۱۵۰.۰۰۰.۰۰۰ ريالی، ۷۷ کمک هزينه ســفر بــه عتبات عاليات 
۵۰.۰۰۰.۰۰۰ ريالی، ۸۷ کمک هزينه خريدصنايع دســتی ۲۰.۰۰۰.۰۰۰ 
ريالی، ۱۷۷ برنده ۵ ميليون ريالی و ده ها هزار جايزه نقدی ديگر از جوايز اين 
دوره قرعه کشــی حســاب های قرض الحســنه پس انــداز ريالی صندوق 

قرض الحسنه بانک پارسيان می باشد.

برندگانقرعهکشیپساندازریالیسال۱3۹۸مشخصشدند

روح اله خدارحمی مديرعامل بانک کشاورزی با اشاره به ضرورت اعمال 
شفافيت در زمينه طبقه بندی وصول مطالبات چالش های اين حوزه را 

تشريح کرد و افزود: با بهبود نسبت مطالبات جاری و کاهش مطالبات غير جاری می توان 
به رفع اين چالش ها کمک کرد.  وی  با تأکيد بر ضرورت افزايش و بهبود درآمدها و کاهش 
هزينه های بانک و نقش وصول مطالبات در تحقق برنامه های تدوين شده در اين زمينه 
گفت: با تکيه بر مطالبات غير جاری، نمی توان به درآمدزايی بانک کمک کرد و نرخ موثر 
در آمدی نيز کاهش خواهد يافت.وی با بيان اينکه بايد پاسخگوی نهاد های نظارتی در 
زمينه طبقه بندی دارايی ها و عملکرد مالی بانک باشيم، بر ضرورت اصلاح روند وصول 
مطالبات تأکيد کرد و اظهار داشت:در امهال بدهی مشتريان ارزيابی مجدد از وضعيت 
مالی مشتری و نيز وضعيت بازار و صنعت مورد توجه و تأکيد قرار گيرد.مديرعامل بانک 
کشــاورزی با تأکيد مجدد بر شفافيت در زمينه وصول مطالبات با هدف حل مشکلات 
اين حوزه تصريح کرد: بايد تجديد نظر اساسی در نحوه پيگيری مطالبات معوق صورت 
گيرد.خدارحمی جديت وتغيير نگرش و تفکر در وصول مطالبات را مورد تأکيد قرار داد 
و گفت: انتظار می رود گروه بيشتری از کارکنان مديريت ها وشعب بر اين موضوع تمرکز  

و توجه داشته باشند و مطالبات بانک را طبق قوانين وصول کنند.

بهترینتجهیزمنابعوصولمطالباتاست

تراز درآمدی بانک صادرات ايران در سال ۹۸ برای اولين بار مثبت 
شد و با رشد ۲6۵ ميلياردی نسبت به ماه قبل به مثبت ۳ ميليارد تومان رسيد.به 
گــزارش روابط عمومی بانک صادرات ايران به نقــل از پايگاه خبری تحليلی »با 
اقتصاد«، اين بانک در شهريور درآمد ۱۳6۰ ميليارد تومانی داشته و مبلغ ۱۳۵۸ 
ميليارد تومان ســود به سپرده های ســرمايه گذاری بلندمدت اعطا کرده است. 
همچنين در اين ماه مبلغ ۱۴هزار ميليارد تومان تسهيلات اعطا و مبلغ ۲۸۳ هزار 
ميليارد تومان سپرده جذب کرده است.درآمد حاصل از تسهيلات اعطايی بانک 
صادرات ايران از ابتدای سال تا انتهای شهريور نرخ رشد ۹ درصدی را طی کرده و 
از ۸۸۰ ميليارد تومان به ۱۳6۰ ميليارد تومان رسيده است. اما سود سپرده های 
ســرمايه  گذاری نرخ رشــد کمتری در اين بازه زمانی داشته اند. سود اعطايی به 
سپرده های سرمايه گذاری که در واقع هزينه منابع »وبصادر« به شمار می روند با 
نرخ رشد ۵ درصدی از ۱۰۳۱ ميليارد تومان به ۱۳۵۸ ميليارد تومان در شهريور 
رسيده اســت.به اين ترتيب با افزايش مقدار تسهيلات پرداختی، انتظار می رود 
درآمد آتی شــرکت از محل اعطای تسهيلات افزايش يافته و تراز درآمدی بانک 

مثبت بوده و همواره درآمدها بر هزينه منابع بانک بيشتر باشد.

ترازدرآمدی»وبصادر«مثبتشد

مديرعامل بانک قرض الحسنه مهر ايران از پيش بيني پرداخت ۱۸هزارميلياردتومان 
تســهيلات به دو ميليون نفر تا پايان ســال۹۸ خبر داد. مرتضی اکبــری در گفت وگو با خبرنگار 
اقتصادآنلاين با بيان اينکه اين بانک ابتداي امسال يک هدفگذاري براي اعطاي حدود يک ميليون 
و ۵۰۰فقره تسهيلات بالغ بر ۱۵هزار ميليارد تومان داشته است، گفت: سال گذشته ما يک ميليون 
و ۲۰۰هزار فقره تسهيلات پرداخت کرديم که بالغ بر ۱۳هزار ميليارد تومان بود. از ابتداي سال از 
هدف گذاريمان هم جلوتر رفتيم به طوري که در 6ماه اول سال حدود ۸هزار و ۷۰۰ميليارد تومان 
تسهيلات به ۹6۰هزار نفر پرداخت کرديم. وی در خصوص رشد منابع بانک افزود: از ابتدای سال 
منابع بانک ۳۰درصد افزايش يافته است و معوقات هم مثل سابق در سطح همان يک درصد باقي 
مانده است که اين امر باعث مي شود که وصولي هاي بانک بهتر محقق شود و اينگونه شرايط پرداخت 
تسهيلات ما هم بيشتر خواهد شد. اکبری ادامه داد: پيش بينی مي کنيم که در 6ماهه دوم عملکرد 
ما بهتر هم بشــود به طوري که تا پايان سال بتوانيم به دو ميليون نفر حدود ۱۷ تا ۱۸هزار ميليارد 
تومان تسهيلات پرداخت کنيم. مديرعامل بانک قرض الحسنه مهر ايران پاشنه آشيل سيستم بانکي 
را معوقات آن عنوان کرد و افزود: برخي به اشتباه فاکتورهاي ديگري را مثل نرخ سود مورد هجمه 
قرار مي دهند ولي نمي دانند که اگر معوقات پايين باشــد نرخ ســود هم پايين خواهد آمد و توان 

تسهيلات دهي هم بالا مي رود و مشکلات کفايت سرمايه هم حل خواهد شد.

مدیرعاملبانکقرضالحسنهمهرایرانخبرداد:

عليرضا بلگوري مديرعامل بانک اقتصادنوين گفت: در شرايطي که نظام 
بانکي کشــور وارد مرحله تحول تازه اي شده و پوست اندازي ديگري را 

تجربه مي کند، بانک اقتصادنوين به عنوان نخســتين بانک خصوصي کشــور با درک 
مسئوليت نخستين بودن بار ديگر پيشگام تغييرات و تحولات بنيادي شده است. وی ، 
حرکت در مسير استاندارد، شفافيت، پاسخگويي و پايبندي به اصول بانکداري حرفه اي 
را از مهمترين ارکان نظام ارزشي اين بانک دانست و گفت: تنها در اين چهارچوب است 
که تضمين منافع توامــان همه ذيفنعان از جمله ســپرده گذاران، گيرندگان اعتبار، 
ســهامداران، کارکنان و عموم جامعه ممکن خواهد بــود. وي اقدامات بانک مرکزي 
جمهوري اسلامي ايران در اصلاح نظام بانکي را بسيار برجسته و اميدوار کننده توصيف 
کرد و گفت: تقويت نظام حاکميت شرکتي در بانک ها، حمايت جدي از حقوق سهامداران 
و سپرده گذاران و تقويت سلامت و ثبات بانک ها از جمله مهمترين اقدامات مقام ناظر 
پولي در ماه هاي اخير بوده اســت. بلگوري با اشــاره به اقدامات انجام شــده در بانک 
اقتصادنوين براي تقويت ثبات و سلامت بانک گفت: قطعا شفافيت و رعايت استانداردهاي 
حرفه اي در کوتاه مدت عوارضي را به همراه خواهد داشــت اما بانک اقتصادنوين هرگز 

خوشنامي، سلامت، ثبات و مانايي خود را قرباني منافع کوتاه مدت نخواهد کرد. 

بانکپیشگامتغییراتوتحولاتبنیاديدرنظامبانکياست

به گزارش روابط عمومی بانک سينا در ابتدای اين مراسم، مهندس فتاح 
رئيس بنياد مستضعفان انقلاب اسلامی ضمن تسليت ايام سوگواری اربعين حسينی )ع(،  
با بيان آنکه بانک سينا، بانکی خوشنام بی حاشيه و بی مسئله است؛گفت: اين اواخر، برخی 
سعی داشتند با هدف مخدوش کردن بانک، برای آن حاشيه ايجاد کنند که خوشبختانه 
اين شگرد پاسخ نداد و بانک سينا اکنون در موقعيت قابل قبولی است. وی افزود: انتظار ما 
از بانک سينا بالاست و هر رتبه و جايگاهی که دارد بايد به مصداق آيه من ذالذی يقرض 
ا... قرضاً حسناً از طريق کمک به محرومين و مستضعفين و اعطاء قرض الحسنه به جايگاه 
بالاتر ارتقاء يابد. ما از منابع بنياد برای تقويت اين اصل که در قرآن کريم برآن تاکيد شده 
کمک می کنيم تا رتبه و اعتبار بانک در بين مردم، جامعه و نظام بيش از پيش ارتقاء يابد 
و بانکی نمونه در شــان و تراز نظام اسلامی را شاهد باشيم. وی خاطرنشان کرد: برخلاف 
بسياری از افراد که بانکها را مسبب مشکلات اقتصادی می دانند، هميشه از شبکه بانکی 
دفاع کرده و گفته ام اگر ايرادی هست منشاء آن کسانی هستند که به بانکها و بانک مرکزی 
تکليف و استقلال آنها را دچار خدشه می کنند. گفتنی است در پايان مراسم، حکم انتصاب 
آقای ســيدضياء ايمانی به عنوان مديرعامل بانک سينا از سوی آقای فتاح به ايشان اعطا 

شد  و با اهدای لوح، از آقای مهندس پيشرو قدردانی شد.

مدیرعاملجدیدبانکسینامعرفیشد
در راستای تحقق اقتصاد دانش بنيان و فنآورمحور، ظرف مدت چهار ماه، 
مبلغ ۵.۰۰۰)پنج هزار( ميليارد ريال، تسهيلات به شرکت های دانش بنيان 

اعطا نموده است. اين امر پس از انعقاد تفاهم نامه همکاری با صندوق نوآوری و شکوفايی، 
برای تامين مالی شرکت های دانش بنيان، از طريق اعطای تسهيلات و صدور ضمانت نامه، 
صورت گرفته است.به استناد گزارش های عملکردی سامانه غزال) سامانه مديريت يکپارچه 
در خواست ها و فرآيندهای ارائه خدمات صندوق نوآوری و شکوفايی(، تعداد 6۰ )شصت( 
فقره تســهيلات با رقمی بالغ بر ۵.۰۰۰ )پنج هزار(  ميليارد ريال، توسط بانک آينده، طی 
مدت چهار ماه گذشــته به شرکت های مذکور، پرداخت شده است. هم-چنين در مدت 
مشابه، انواع ضمانت نامه ها با ارزش ريالی ۱.۳۰۰ ) يک هزار و سيصد( ميليارد ريال، با شرايط 
مناســب و تخفيف های کارمزدی ويژه برای شرکت های دانش بنيان، صادر گرديده است. 
بانک آينده، علاوه بر اهتمام جدی برای ارائه خدمات بانکی به شرکت های دارای مجوز از 
معاونت محترم علمی و فنآوری رياست جمهوری، به منظور پشتيبانی از تجاری سازی ايده ها 
و محصولات نوآورانه و نيز حمايت از زنجيره ی ايده تا بازار، خدمت نوين ديگری را تدارک 
ديده است که طی آن نسبت به تامين بخشی از وديعه اجاره و يا هزينه خريد محل کار برای 

شرکت های شتاب دهنده/ دانش بنيان، اقدام می کند.

اعطای5.۰۰۰میلیاردریالتسهیلاتبهشرکتهایدانشبنیان

مديرعامل بانک ملت همراه با خيل عظيم عاشقان حضرت امام 
حسين )ع( در پياده روی اربعين شرکت و در نشستی با سرکنسول ايران در نجف، 
راه های ارائه هرچه بهتر خدمات به زائران حرم اباعبدالله الحســين )ع( را مورد 
بررســی قرار داد.به گزارش روابط عمومی بانک ملت، دکتر محمد بيگدلی که 
همراه با بهمن اسکندری عضو هيات مديره، سعيد نصری و عباس جعفرلو معاونان 
مديرعامل و علی اکبر صابريان مدير امور اداره کل دفتر مديريت و روابط عمومی 
برای شرکت در پياده روی اربعين به کشور عراق سفر کرده بود، در جلسه ای با 
حميد مکارم شيرازی سرکنسول ايران در شهر مقدس نجف، به تشريح خدمات 
بانک ملت به زائران اربعين حســينی پرداخــت و راه های ارائه هرچه بهتر اين 
خدمات را بررســی کرد.مديران ارشد بانک ملت همچنين با حضور در مراسم 
راهپيمايی اربعين، همراه با ســاير زائران اين مراسم باشکوه، ياد و خاطره سالار 
شهيدان اباعبدالله الحسين و ياران باوفای ايشان را گرامی داشتند.بر اساس اين 
گزارش، بانک ملت در راستای تسهيل امور زائران اربعين، اقدامات متعددی را از 
جمله برپايی موکب های پذيرايی از زائران، اعزام دستگاه های خودپرداز، ايجاد 

شعب کشيک و... را در دستور کار قرار داده بود.

رایزنیمدیرعاملبانکملتباسرکنسولایراندرنجف

مديرعامل بانک قوامين و هيأت همراه با حضور در شرکت تدبير 
تراکنش ايرانيان از آخرين وضعيت پروژه ها و بخش های مختلف 

اين شــرکت بازديد کردند به گزارش روابط عمومــی بانک، دکترعلی ابدالی 
مديرعامل و جعفراســدی عضو هيأت مديره بانک قوامين و چند تن از مديران 
بانک طی بازديد ســرزده از شــرکت تدبير تراکنش ايرانيان با کامبيز مطلق 
مديرعامل شرکت مذکور گفت و گو و از روند پيشرفت پروژه های شرکت مطلع 
شدند. بر پايه اين گزارش در اين گفت و گو دکتر علی ابدالی مديرعامل ضمن 
قدردانی از تلاش های همکاران شــرکت تدبير تراکنش ايرانيان، خدمات اين 
شرکت را در پيشبرد بانکداری نوين و سهولت انجام فرايندهای آن موثر و مفيد 
دانست. وی با اشاره به پروژه سامانه جامع نظارتی بانک قوامين، راه اندازی اين 
سامانه توسط اين شرکت را يکی از ابزارهای مفيد برای کنترل و نظارت بر عملکرد 
شــعب و پايش امور بانکی  دانست. در اين ديدار مهندس کامبيز مطلق ضمن 
تشــريح و ارائه گزارشــی از پيشــرفت پروژه های شــرکت و محصولات آن ، 
درخصوص برنامه های پيش رو و ضرورت هم افزايی و همگرايی در راســتای 

پيشبرد آسان اين برنامه ها توضيح داد.

تدبیرتراکنشایرانیانمیزبانمدیرعاملبانکقوامین
شرکت ســامانه های يکپارچه ســيمرغ تجارت پس از بررسی ۳ ماهه 

کارگروه ارزيابی و تشخيص صلاحيت شرکت ها و مؤسسات دانش بنيان به عنوان شرکت 
دانش بنيان معرفی شــد.  به گزارش روابط عمومی، شرکت سامانه های يکپارچه سيمرغ 
تجارت که در زمينه ارائه راهکارهــای نوين بانکی با تمرکز بر پرداخت خرد الکترونيکی 
فعاليت می کند، پس از بررسی ۳ ماهه کارگروه ارزيابی و تشخيص صلاحيت شرکت ها و 
مؤسسات دانش بنيان توانست به عنوان شرکت دانش بنيان معرفی شود . اين شرکت که به 
عنوان يکی از شرکت های گروه مالی بانک تجارت مطرح است، در حوزه کيف پول الکترونيک 
، کارت های هوشــمند و اپليکيشــن های موبايلی) ست(، همچنين خدمات کارت های 
مغناطيســی از جمله صدور کارت های هديه، بن کارت و توريست کارت و خدمات نوين 
پرداخت الکترونيک از جمله سامانه هوشمند پرداخت کرايه و سامانه ناوبری و پايانه های 
چندمنظوره فروشگاهی فعاليت دارد. به موجب آيين نامه تشخيص شرکت ها و موسسات 
دانش بنيان ،شرکت های دانش بنيان به منظور افزايش علم و ثروت ، توسعه اقتصادی بر 
پايه دانش و تحقق اهداف علمی و اقتصادی در راستای گسترش اختراع و نوآوری و تجاری 
سازی نتايج تحقيق و توسعه ) شامل طراحی و توليد کالا و خدمات ( در حوزه فناوری های 

برتر و با ارزش افزوده فراوان ) به ويژه در توليد نرم افزارهای مربوط ( تشکيل می شوند.

سیمرغتجارتبهجمعشرکتهایدانشبنیانپیوست

رحيمــی انارکی ابتدا دربــاره آخرين وضعيت طرح راه انــدازی بازارگاه 
الکترونيکی مســکن گفت: اين طرح ابتدای امســال برای ايجاد مســير 

الکترونيکی عرضه و فروش انواع مصالح ساختمانی مورد نياز انبوه سازان و ساير سازندگان 
و توليدکنندگان ساختمان در دستور کار بانک مسکن قرار گرفت. در اين طرح بانک مسکن 
بستر الکترونيکی برای ملاقات توليدکننده مصالح ساختمانی و سازندگان مسکن در فضای 
مجازی جهت انجام معامله با هم ايجاد می کند ضمن آنکه تامين مالی برای خريد اعتباری 
مصالح ساختمانی توسط سازنده ها را نيز بر عهده می گيرد تا بخشی از نياز انبوه سازان به 
بودجه نقدی برای تامين نهاده های ساختمانی از طريق امکان خريد غيرنقدی و اعتباری، 
برطرف شــود. مديرعامل بانک مسکن با بيان اينکه بازارگاه الکترونيکی مسکن در شرايط 
فعلی کمک قابل ملاحظه ای به توليدکنندگان و سازندگان ساختمان های مسکونی خواهد 
کــرد، گفت: مطالعات مربوط به راه اندازی اين بازارگاه به پايان رســيده و در مراحل اوليه 
تاسيس قرار داريم اما به دليل اينکه، اين طرح يک کار نو و بديع محسوب می شود، عوامل 
طراح و راه انداز در بانک مسکن مشغول پايش و شناسايی نقاط کور احتمالی هستند تا پس 
از شروع به کار اين بازار، بهره برداران که همان توليدکنندگان مصالح و سازنده ها هستند از 

هر حيث به مشکل يا مانع ناشی از نقص يا ضعف کارکرد بازارگاه برنخورند. 

استقبالازگشایشجدیددراوراقمسکن

قرعه کشی دومين دوره جشنواره پايانه های 
فروش روز شنبه مورخ بيست و پنجم آبان ماه ۱۳۹۸ مصادف 
با ميلاد حضرت رســول اکرم )ص( و امام جعفر صادق )ع( 
برگزار می گردد.به گزارش روابط عمومی موسسه اعتباری 
کوثر وابسته به بانک سپه؛ دومين دوره جشنواره پايانه های 
فروش موسســه اعتباری کوثر وابسته به بانک سپه با هدف 
تشويق و ترغيب دارندگان پايانه های فروش موسسه از تاريخ 
اول بهمن ماه ۱۳۹۷ آغاز و تا پانزدهم آبان ماه ۱۳۹۸ با اهداء 
جوايز ارزنده ادامه خواهد داشت.دارندگان پايانه های فروش 
موسسه می توانند با تشويق و ترغيب مشتريان خود جهت 
استفاده از پايانه های فروش موسسه در فروشگاه های خود 
در بازه زمانی مورد اشاره در قرعه کشی اين جشنواره شرکت 
نموده و يکی از برندگان خوش شانس دومين جشنواره پايانه 
های فروش موسسه باشند.شــايان ذکر است؛ اولين دوره 
جشنواره پايانه های فروش موسسه اعتباری کوثر از اسفند 
ماه ۱۳۹6 آغاز و با اهداء جوايز در تير ماه ۱۳۹۷ پايان يافت.

قرعهکشيدومینجشنوارهپایانههاي
فروش۲5آبانماهبرگزارميگردد

   سرپرست بانک مشــترک ايران و ونزوئلا ضمن 
بازديد از کارخانجات گروه صنعتی بوتان، از آمادگی اين بانک برای 
ارايه خدمات و تسهيلات بانکی به بنگاه های اقتصادی، در حوزه های 
ارزی و ريالـی خبر داد.   سعيد مستشار با ابراز خرسندی از پيوستن 
گروه صنعتی بوتان، به عنوان يکی از شرکت های توليدی بزرگ و با 
قدمت طولانی در عرصه صنعت کشور به جمع مشتريــان جديد اين 
بانک افزود: يکی از سياســت ها و اولويت های بانک مشترک ايران و 
ونزوئلا، حمايت از بنگاه های توليدی اســت که علاوه بر ايفای نقش 
مؤثر در عرصه توليد و اشتغالزايـــی کشور، از نظام گزارش دهی و 
شفافيت مناســبی در ارتباط با ذينفعان برخوردار هستند و در اين 
راستا، شرکت های پذيرفته شده در بازار سرمايه کشور به عنوان يکی 

از گروه های هدف بانک در سياست های اعتباری مدنظر قرار دارند.

بازدیدسرپرستبانکمشترک
ایرانوونزوئلاازگروهصنعتیبوتان
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پرداختخسارات
زیاندیدگاناجتماع
بزرگاربعینبیشاز

حقبیمههای
دریافتیاست

همتی:تامین20میلیارددلارارزبرای
وارداتکالاهایموردنیاز

رئيس کل بانک مرکزی از تامين 
۲۰ ميليارد دلار ارز برای کالاهای 
وارداتی که عمــده آن کالاهای 

اساسی هستند خبر داد.
بــه گــزارش خبرگزاری 
تســنيم، عبدالناصر همتی در 
هيئت نمايندگان اتاق بازرگانی 
ايــران اظهار کرد: هدف آمريکا و 
دشمن در يک سال و نيم گذشته 
فروپاشــی اقتصاد ايــران از راه 

نابودی پول ملی و مختل کردن تجارت خارجی ايران بوده که 
خوشبختانه شکست خورده و امروز در شرايط ثبات و آرامش 

نسبی هستيم. 
وی اضافه کرد: از ابتدای امسال تا امروز بانک مرکزی بيش 
از ۲۰ ميليارد دلار را برای تامين ارز کالاهای وارداتی که بخش 
عمده  آن مواد اوليه و مواد واسطه ای بوده است تخصيص داده ايم 
و در شرايطی که صادرات نفت به شدت کاهش داشته است، اين 
يک موفقيت بزرگ اســت. واقعيت آن است که رشد اقتصادی 

غيرنفتی ما مثبت شده است. 
به گفته رئيس کل بانک مرکزی، متاسفانه برخی ها به بانک 
مرکزی فشار می آورند که اجازه دهيد نرخ ارز بالا برود و اين در 
شرايطی است که بانک مرکزی مسئول ۸۳ ميليون ايرانی است 
که اقتصاد و زندگی آنها با نرخ ارز مرتبط است و ما معتقديم اگر 
چنين اتفاقی بيفتد طبقات پايين جامعه که روز به روز فشــار 
بيشتری را متحمل می شوند وضعيت وخيم تری خواهند داشت 
و بانک مرکــزی در قبال آنها وظيفــه دارد. همتی بيان کرد: 
سياست ارز ۴۲۰۰ تومانی را سياست دولت دانست و افزود: من 
موافق ارز ۴۲۰۰ تومانی نيستم ولی اين سياست دولت است و 

آنها نيز دلايل قانع کننده ای برای اين تصميم ارائه می دهند.
وی افــزود: مــن در موضــوع تامين نقدينگــی برای 
خودروسازان، مخالف بودم ولی سال گذشته برای نشان دادن 
حســن نيت خود مقرر کرديم ۴۰۰۰ ميليارد تومان به صورت 
ريالی و بيش از ۸۴۰ ميليون يورو به صورت  ال سی خارجی به 

خودروسازان داده شود.
رئيس بانک مرکزی بيان کرد: اما در قبال اين تصميم بانک 
مرکزی، خودروسازان اعلام کردند ما حاضر به پذيرش ريسک 
تغيير نرخ ارز در ســال آينده نيســتيم. جالب اينجاســت که 
خودروســازانی که قيمت هايشان را هر روز بالا می برند حاضر 
نبودند ريسک تغيير نرخ ارز را قبول کنند ولی سؤال اصلی اين 
است که اين فرآيند خودرو سازی فشل را تا کجا بايد ادامه دهيم؟ 
خودروسازان ۴۰ سال است به ما می گويند در شرايط حساسی 

هستند ولی اين شرايط چه زمانی قرار است اصلاح شود؟
همتی با اشــاره به ميزان بازگشت ارز حاصل از صادرات 
طی بازه ۲۱ فروردين ۹۷ تا ۳۱ ارديبهشــت ۹۸ گفت: در اين 
فاصله زمانی صادرکنندگان ۲۵ ميليارد يورو ارز را به کشــور 
بازگردانده انــد و اين يعنی ۷۱ درصد ارز صادراتی به کشــور 
بازگشته و اين يک موفقيت بزرگ برای صادرکنندگان و بانک 
مرکزی اســت. وی در ادامه در واکنش به انتقادات مطرح شده 
نسبت به ميزان عرضه و تقاضای ارز در کشور تصريح کرد: ميزان 
تقاضای روزانه يک ميليارد دلار کمتر از عرضه ارز در سامانه نيما 
است و اين خبر مثبتی است و ما هيچ دخالتی در تعيين نرخ ارز 
نداريم و تنها به دنبال ساماندهی و تعديل عرضه و تقاضا هستيم.

خبـــر

 داوری آثار راه يافته به مرحله ی داوری سومين دوره ی جشنواره فيلم 
۱۸۰ ثانيه ای بانک پاســارگاد آغاز شــد. به گزارش روابط عمومی 

بانک پاســارگاد، پس از طی مرحله ی نخست انتخاب آثار رسيده به جشنواره فيلم 
۱۸۰ ثانيه ای بانک پاسارگاد، در مجموع ۲۵۰ فيلم و ۱۷۰ ايده شايسته ی حضور در 
مرحله ی داوری اين جشــنواره شناخته شدند و بررسی اين آثار جهت انتخاب آثار 
برگزيده آغاز شد. هيأت داوران اين جشنواره را علی اکبر امين تفرشی، حسن بلخاری، 
محمــود دهقان طزرجانی، غلامرضا نامی، بهرام توکلــی، نيما جاويدی و روح الله 
حجازی، از هنرمندان، هنرشناسان و کارگردانان مطرح کشور تشکيل می دهند. بر 
اساس اين خبر، ســومين جشــنواره فيلم ۱۸۰ ثانيه ای بانک پاسارگاد، با هدف 
شناسايی استعدادها و جلب افکار عمومی به موضوعات تعيين شده برگزار شد ه است. 
محورهای مســئوليت های اجتماعی شامل تکريم خانواده، حفظ منابع  طبيعی و 
محيط زيست، اهدای عضو و همدلی و همبستگی ملی در مواجهه با بلايای طبيعی 
و همچنين حمايت از توليد ملی در بستر اقتصاد مقاومتی از موضوعات مطرح شده 
در اين جشنواره هستند. همچنين يک بخش جنبی با محوريت ايده هايی که در هر 

بخش امکان ساخت نيافته اند نيز در نظر گرفته شده است.

آغازمرحلهداوریآثاردرجشنوارهفیلم۱۸۰ثانیهایبانکپاسارگاد
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سکهوارز

مهدويکیانمایندهآسیا
درنهادقانونگذاريفوتبـــال

مهدی مهدوی کيا اسطوره فوتبال 
ايــران نماينــده AFCدر نهاد 
قانونگذاری فوتبال شد.به گزارش 
IFAB ورزش سه”، طبق گفته“

نهــاد قانون گــذار فوتبال مهدی 
مهدوی  کيــا به عنــوان نماينده  
AFCدر پنل مشــورتی اين نهاد 
حضور خواهد داشت.پيش از اين 
هيچ فوتباليســت و پيشکسوت 
ايرانی به چنين مقامی نرسيده بود.
وظيفه آنها، مشــورت به نهادهای 
فوتبال در زمان تغييــر قوانين يا 
ايجاد قانونی جديد در فوتبال است. 

اين قانون می تواند در زمين مسابقه يا خارج از آن و مربوط به باشگاه ها باشد.در 
سال های اخير قوانين زيادی در دنيای فوتبال تغيير کرده و حالا مهدی مهدوی 
کيا بخشی از گروهی خواهد بود که در اين تغييرات نقش دارند.در بيانيه معرفی 
مهدوی کيا آمده که او اسطوره فوتبال ايران است و ۱۱۰ بار پيراهن تيم ملی را 
پوشيده. وی همچنين سابقه کسب توپ طلای آسيا در سال ۲۰۰۳ را در کارنامه 
دارد و ۱۱ ســال نيز در بوندس ليگا ايفای نقش کرده اســت.نکته جالب درباره 
مهدوی کيا اين اســت کــه او از زمــان خداحافظی از فوتبــال در پايان ليگ 
دوازدهمحرفه ای، به شــکلی متفاوت نسبت به ديگر فوتباليست های ايرانی 
فعاليت کرده است. وی در ابتدا با پايه گذاری آکادمی کيا نشان داد که قصد حضور 
جدی در فوتبال پايه را دارد و ســپس با حضور در تيم های رده سنی هامبورگ 
ثابت کرد که می خواهد به شکليحرفه ای گام به عرصه مربيگری بگذارد.وی در 
اين مدت با پيشنهادات مختلف مربيگری و مديريتی در فوتبال ايران مواجه شد 
که ترجيح داد تمامآن ها را رد کند. از حضور در فدراسيون فوتبال تا مربيگری 
در پرسپوليس و تيم ملی که همگی با پاسخ منفی از سوی او همراه شد . اما حالا 
با حضور در هيئت قانون گذاری فوتبال، کاپيتان سابق تيم ملی نشان داده که 

شايد در آينده به پست های مديريتی نيز راه يابد.

خبـــر

ادامهسرمقاله

روز بزرگداشت فرماندهان شهید دفاع مقدسعکسنوشت اعتراضوافشاگریامامخمینی)ره(علیهپذیرشكاپیتولاسیونعکسنوشت

مالیات»شفافیتدرونی،برونی«فرارمالیاتی
اخذ مالیات در ایران ســابقه دیرینه دارد چنانچه بررسی در مورد بر 
قراری و وضع مالیات از دوران ایـــران باستان قابل تعمق می باشد. 
اصولا" پیدایـــش مالیــات مانند سایــر عوامل اجتماعی زاده 
نیازمندیهای بشری است که تغییر و تکمیل آن بستگی کامل به وضع 
در آمد و سطح زندگی طبقات و افراد جامعه دارد وبه معنای دیگر می 
توان گفت مشخصات و کمیت و کیفیت مالیات در هـــر کشور تابع 
نیازمندیها و شـــــرایط اجتماعی و اقتصادی آن سرزمین است ، 
ازاینرو قـــوانین و مقررات و ضرایب مالیاتی و نــرخ ها و کالاهای 
مشــمول مالیات در همه کشورها همیشه یکسان نبوده و در دوران 
مختلف تغییر و تبدیل بسیــار یافتـه چنانکه مقیاس مالیات دوران 
هخامنشی و دوره ساسانی و دوره سلجوقی با دوره قاجاریــه بـــه 
علت تفاوت هزینه های کشور فرق می کند و درآن موقـع درآمدها 
بیشتر بوده و شاید بـــار مالیات بر دوش مردم آنطور کـــه در زمان 
قاجار سنگینی می کرده در زمانهای دیـــگر نبوده و در حال حاضر 
که به علت افزایش شدید هزینه مالیات بیشتر دریافت میشود تفاوت 

بسیار کرده است

نشست مشترک قطعه سازان با مدیرعامل 
جدید گروه صنعتی ایران خودرو تنها چند روز 
پس از آغاز به کار وی در این خودروســازی 
نشــان داد برخاف آن چه در ماه های اخیر 
گذشته ، وحدت و همدلی از برنامه های اصلی 

مدیرعامل جدید و جوان است .
فرشاد مقیمی که پیش از این در مسند معاون 
امــور صنایع وزارت صمت ، نشســت های 
متعددی را با فعالان صنعت قطعه برگزار کرده 
بود ، به مشکات این حوزه کاما” آگاه بوده و 
با برگزاری نشســتی مشترک نشان داد که 
دغدغه های آن ها ، هم اکنون به دغدغه او نیز 
تبدیل شده و در تاش برای رفع این چالش ها 

با هدف رونق تولید است .
قطعه ســازان این نشست را بسیار به موقع 
عنوان کرده و معتقدند که با همدلی که مورد 
تأکید قرار گرفته می توان موانع را پشت سر 
گذاشت و به روزهای اوج بازگشت به شرط آن 
که مدیر یک مجموعه بخواهد که این تأکیدات 

مدیر جوان نیز این ادعا را تأیید می کند .
مازیار بیگلو ، دبیر انجمن سازندگان قطعات و 
مجموعه های خودرویی ایران با اشــاره به 
ســابقه مدیرعامل جدید ایران خودرو در 
وزارت صمت گفت : به دلیل چنین سابقه ای او 
به طور کامل با مشــکات قیمت گذاری و 
موانعی که ســر راه آزادسازی قیمت خودرو 
وجود دارد آشنا است از این رو از او در خواست 
شده دست قطعه سازان را در این زمینه بگیرد 
تا بحث قیمت گذاری دستوری برای همیشه 

از صنعت خودرو خارج شود . 
وی با اشاره به نشست قطعه سازان با مدیرعامل 
جدید ایران خودرو اظهار کرد : موضوع اصلی 
که در این جلسه مطرح شد، اتحاد و وفاق بود 
تا مشکات موجود بر سر راه خودروسازان و 
قطعه سازان به ویژه تأمین نقدینگی حل شود 
. بیگلو تصریح کرد : موضوعی که قطعه سازان 
در این جلســه برآن تأکید ویژه داشتند نیز 
عدالت در  توریع نقدینگی و پرداخت مطالبات 
بود چرا که معتقدیــم اگر پرداخت مطالبات 
قطعه ســازان حداکثر 120 روزه باشد ، همه 
خودروهای ناقص کف کارخانجات تکمیل و 

عرضه خواهند شد . 
دبیر انجمن سازندگان قطعات و مجموعه های 
خودرویی ایران این نشست را خوب ارزیابی و 
اظهار کرد : در این نشســت قطعه ســازان 
پیشــنهادهای خود را مطرح و حتی اعام 
کردند که در صورت پذیرفتن شروط ، موافق 

آزادسازی واردات خودرو هستند چرا که در 
حال حاضر ممنوعیت واردات با هدف حمایت 

از تولید داخل اجرایی شده است .
وی همچنین بر روش های جدید تأمین مالی 
و پرداخت مطالبات تأکید و تصریح کرد : در 
این جلســه به موقع و زود هنگام که قطعه 
ســازان را به روزهای بهتر امیدوار کرد ، بر 
پرداخت عادلانه مطالبات تأکید و اعام شد 
در حال مذاکره با بانک هــا با هدف تزریق 
نقدینگی به قطعه ســازان هستند تا قطعه 
سازان با توان بیشتری نسبت به تولید اقدام 
کنند . بر این اساس پیش بینی شده پرداخت 
مطالبات با منابع مالی در قلب خرید دین ، ال 
ســی داخلی و فروش اموال هر چه سریع تر 
انجام شود . این اظهارات در حالی مطرح می 
شود که پس از برگزاری و توسعه محصول و 
همچنین تولید کیفی قطعات و به صفر رسیدن 
خودروهای موجود در پارکینگ نیز تأکید و از 
رئوس فالیت های مدیرعامل جدید عنوان شد 

.
احمد رضا رعنایی ، عضو هیأت مدیره انجمن 
صنایع همگن ، نیرو محرکه و قطعه سازی نیز 
با تأکید بر این که مدیرعامل جدید بر اساس 
اصول و منطق اقدام به ارایه برنامه و حرکت در 
مسیر درســت کرده است ، گفت : در همین 
زمینه برنامه های انجمن صنایع همگن مبنی 
بر تأمین مالی نیز مورد تأیید وی قرار گرفته و 

در حال بررسی بیشتر است . 
وی افزود : برگزاری این نشست نشان داد که 
مدیرعامل جدید به کار گروهی و همفکری و 
همدلی اعتقاد راسخ دارد چرا که خواستار 

همکاری همه ارکان قطعه سازی و استفاده از 
توانمندی موجود بوده و دســت یاری برای 

توسعه صنعت دراز کرده است .
عضو هیأت مدیره انجمن صنایع همگن ، نیرو 
محرکه و قطعه سازی در خصوص برنامه های 
ارایه شده از سوی مدیرعامل جدید نیز گفت 
: به طور قطع با بازرسی و چکش کاری بیشتر 

این برنامه قابلیت اجرایی خواهند داشت . 
رعنایی در تشریح برنامه های انجمن که مورد 
موافقت مدیرعامل جدید قرار گرفته نیز گفت 
: در این برنامه انضباط مالی ، نحوه پرداخت ها 
و کمک هایی که توان آن در زمینه تأمین قطعه 
وجود دارد مورد تأکید قرار گرفته و در حال 

بررسی از سوی مدیرعامل جدید است .
وی با بیان این که خواستن ، توانستن ، است، 
گفت : انجام هر اقدامی از سوی مدیر امکانپذیر 
است به شرط آن که مدیر بخواهد و از آن جا 
که مقیمی ، مدیری جوان ، خاق و پر انرژی 
بوده و گوش شنوایی دارد ، انتظار می رود همه 

برنامه های ارایه شده اجرایی شود . 
بر اســاس این گزارش ، اظهارات فعالان این 
حوزه نشــان می دهد که این روزها صنعت 
خودرو به واسطه یک تغییر امید تازه ای برای 
روزهای بهتر دارد . برگزاری نشست مشترک 
مدیر عامل جدید ایران خودرو با قطعه سازان 
نشــان داد که جای این همدلی به شدت در 
صنعت خودرو خالی بوده و در حال که برنامه 
ای برای رونق تولید تعریف شــده با تکیه 
برهمین حلقه مفقــوده ، می توان اهداف را 
محقق کرد به شــرط آن که بخواهیم و برای 

دستیابی به آن برنامه ای تعریف  کنیم . 

فعالان صنعت قطعه با مثبت ارزیابی کردن نشست مشترک مدیرعامل ایران خودرو با قطعه سازان مطرح کردند

  اجرای برنامه های کلیدی 
در صنعت خودرو با تکیه بر خلاقیت مدیر جوان


